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Toplu iş sözleşme masasını devirmek, masayı yerden yere 
çalmak sendikal anlayışımızda ve kitabımızda yoktur.

İkna etmenin gücüne inanmış bir sendika olarak, istekle-
rimizi kabul ettirmek temel bakış açımızı oluşturmaktadır.

Masada iknadan; sahada iknaya geçiş yapmak istemediği-
miz bir durum olsa da gerektiğinde elimizdeki tüm ikna edi-
ci argümanları devreye koymasını da iyi biliyoruz.

Yolbulan Metal’de de tam da böylesine bir süreç yaşandı.

Yasal sürenin son anına kadar, üyelerimizin talep ve beklentile-

rini kabul ettirmek için,  işvereni ikna etmeye çalışmaktan asla 

vazgeçmedik.

Masada ikna olmayan işvereni, üretimden gelen gücümüzü kul-

lanarak, sahada ikna etmek bizim için farz haline geldi ve bu 

anlayışla Yolbulan Metal’de greve çıkarak tüm kararlılığımızı or-

taya koyduk.

Bu saatten sonra yapacağımız ise açık ve nettir.

O da her ne şart altında olursa olsun Yolbulan’ın fedakar 
emekçilerini asla yalnız bırakmamaktır. 

Özçelik-İş Sendikası’nın ve teşkilatının tüm maddi ve mane-
vi desteği Yolbulan emekçisiyle beraberdir.

Bu süreçten istediğimizi almadan geri dönüş yoktur.

Biz masada çözelim dedikçe, bizi sahaya, meydanlara sü-
rükleyenler taleplerimizi kabul etmeden asla geri adım atıl-
mayacaktır.

‘Bizim yerimiz fabrikalardır. Gelin, haklı taleplerimize kulak 
tıkamayın’ dedikçe bizi grev önlüğü giymeye zorlayanlar, 
emekçilerin haklarını vermekten asla kaçamayacaklar.

Daha önce olduğu gibi Yolbulan Metal’de de grevimizi şan 
ve şerefle gerçekleştirerek ve sorunlara çözüm getirerek, 
alnımızın akıyla bu süreçten çıkacağımıza olan inancımız 
da tamdır. 

20 Haziran'da ve 25 Temmuz'da Yolbulan Metal önünde yaptı-

ğımız iki büyük mitingle de kararlığımızı gösterip, moral ve mo-

tivasyonumuzun yüksek olduğunu ortaya koyup, Özçelik-İş ola-

rak üyelerimizle omuz omuza mücadelemizi sürdürdüğümüzü 

cümle aleme duyurduk.

Bu mitinglerle üyelerimizle, aileleriyle, teşkilatımızla, si-
yasiler ve sivil toplum kuruluşlarının temsilcileriyle fabrika 
önünde tek yürek olduk.

İnancımız ve kararlılığımız tam. 

Niyetimiz hâyır, akıbetimiz hâyır. 

Yolbulan Metal’de grevimiz, hayırlı, mübarek olsun.

Allah mahcup etmesin.

BİR KONUKEVİNDEN ÇOK DAHA ÖTESİ 

Değerli Yol Arkadaşlarım,

Sendikal bakış açımızın ve çalışmalarımızın bir başka boyutu ise 

sosyal sendikacılık anlayışımızdır.

Sosyal sendikacılığımızın gereği olarak nerdeyse hayatın her ala-

nında üyelerimizin yanında olmayı prensip haline getirip çalış-

malarımızı da buna göre şekillendiriyoruz. 

Üyelerimizin üniversitede okuyan evlatlarına verdiğimiz milyon-

larca liralık burslardan, yine hastalık, afet gibi zorlu şartlar yaşa-

yan üyelerimize verdiğimiz sosyal yardımlara kadar, üyelerimizin 

aidatlarını yine üyelerimiz ve aileleri için kullanıyoruz.

Şimdilerde ise üyelerimiz adına bir başka heyecan sardı biz-
leri.

Sendikamızın bir önceki genel merkezinin bulunduğu arsa üzeri-

ne yaptığımız konukevimizi faaliyete geçirmek için gün sayıyoruz. 

Birileri, bizleri sadece burs dağıttık zanneder ama aslında 
yaptığımız, sadece üyelerimizin değil ailelerinin de Özçe-
lik-İş’e olan aidiyetlerini artırmaktır.

Birileri, sadece sosyal yardımlar dağıttık zanneder ama aslın-
da yaptığımız, sendikamızın vefa duygusunu taze tutmaktır.

Birileri, bizi taş duvarlardan ibaret konukevi yaptık zanneder 
ama aslında yaptığımız, üyelerimizin sendikamızı evi gibi bil-
meleridir.

Biz Ankara’nın göbeğine otel konseptinde sadece bir bina dikme-

dik.

Güçlü ve başarılı bir insanı itibarsızlaştırmak için her türlü 
alçaklığı yapan vasat kafalı insanlara, bu yaptığımız konuke-
vimiz tokat gibi bir cevap oldu. 

Bu anlayışla, biz işimize bakıyor; kimin ne dediğine aldırış etme-

den, üyelerimize  ve ailelerine hizmet etmeye devam ediyoruz. 

Yüce Allah izin verdikçe, ömür verdikçe, teşkilatımız da bize 
ihtiyaç duyduğu müddetçe, hizmet etmeye devam edeceğiz. 

Bu vesilesiyle kısa bir süre sonra hizmete sunacağımız konuk evi-

miz şimdiden üyelerimize, ailelerine, teşkilatımıza hayırlı olsun. 

Kalın Sağlıcakla...

Yunus  Değirmenci
Hak-İş Konfederasyonu 

Genel Başkan Yardımcısı 
Özçelik-İş Sendikası Genel Başkanı

SENDİKAL ANLAYIŞIMIZIN TEZAHÜRÜ; 
YOLBULAN METAL
Kıymetli Emekçi Kardeşlerim,
Değerli Dava Arkadaşlarım...

Binlerce üyemize hizmet yolunda yaptığımız çalışmaların, üyelerimizin 

refah ve mutluluğunu artırmak adına gerçekleştirdiğimiz girişimlerin ve 

görüşmelerin yer aldığı, Özçelik-İş dergimizin yeni sayısıyla karşınızdayız.

Nice toplu iş sözleşme görüşmelerini yapıp imzaladığımız, üyelerimizle 

kucaklaştığımız, siyaset ve bürokrasiyle dirsek temasında olup sorunla-

ra çözümler getirdiğimiz, uluslararası sendikal çalışmalara katkı sundu-

ğumuz ve genel sendikal anlayışımızı yansıtan birçok haberi dergimizde 

bulacaksınız.

Bu haberler içerisinde yer alan öyle bir haber var ki Özçelik-İş ola-
rak ortaya koyduğumuz genel sendikal bakış açımızı bu haber çok 
iyi şekilde yansıtmaktadır; Yolbulan Metal...

Birçoğunuzun bildiği üzere 20 Haziran 2024 tarihinde İskederun’da faa-

liyet gösteren Yolbulan Metal işyerimizde grev kararı alarak uygulamaya 

koyduk.

İşte, sizlere bir taraftan Yolbulan Metal’de greve giden süreci anlatırken, 

aslında her biriniz ülke genelindeki uyguladığımız sendikal tavrımızın 

nasıl olduğunu okumuş olacaksınız.

Şöyle ki:

Yolbulan Metal’de diğer tüm yetkili olduğumuz işyerlerinde olduğu gibi 

üyelerimizin talep ve beklentilerini dinleyerek, günümüz geçim koşulla-

rını dikkate alarak, işyerimizin mevcut durumunu göz önünde bulundu-

rarak, toplu iş sözleşme taslağını hazırlayıp, işverenle masaya oturduk.

Bizler sendika olarak işverenleri hiçbir zaman düşman veya köşeye 
sıkıştırılması gereken patronlar olarak görmedik. 

İşverenleri, üyelerimizi mutlu etmek için bir araç olarak görüp, işveren-

lerle sosyal ortaklık anlayışı içerisinde hareket etmeye gayret gösterdik 

ve göstermeye devam ediyoruz.

Tek derdimiz, fedakarca çalışan üyelerimizin alınterinin karşılığını al-

maktır.

Kendisinin ve ailesinin geleceği ve mutluluğu için, tabir-i caizse bizlere 

bel bağlayan, ağzımızdan çıkacak müjdeli bir haberi duymak için can 

atan üyelerimizin karşısında mahcubiyet yaşamamak için ne gerekiyor-

sa yapıyor, ellerimizi asla yumruk yapmadan tüm süreçleri yürütüyoruz.

Başkanın Mesajı

Kendisinin ve ailesinin geleceği 
ve mutluluğu için, 

tabir-i caizse bizlere 
bel bağlayan, ağzımızdan 
çıkacak müjdeli bir haberi 

duymak için can atan 
üyelerimizin karşısında 

mahcubiyet yaşamamak için 
ne gerekiyorsa yapıyor, 
ellerimizi asla yumruk 

yapmadan tüm süreçleri 
yürütüyoruz.



Sendikamızın Başkanlar Kurulu toplantısı Kuzey Makedon-
ya’nın başkenti Üsküp şehrinde Genel Başkanımız Yunus 
Değirmenci’nin başkanlığında yapıldı. Toplantıya Genel 
Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra HAK-İŞ Konfederasyo-
nu Genel Başkanı Mahmut Arslan, Genel Başkan Yardımcıla-
rımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafettin 
Koç, Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, Şube-Bölge Başkan-
larımız ve yöneticilerimiz katıldı.

Başkanlar Kurulumuzun birinci bölümünde bir konuşma yapan 
Genel Başkan Arslan, “HAK-İŞ ve Özçelik-İş Sendikası arasında 
samimiyet, işbirliği, birlikte çalışma iradesi var. Bu çok kıymetli 
ve bunun da mimarları sizlersiniz. HAK-İŞ ile Özçelik-İş arasında-
ki ilişkiler tarihi zirvesindedir. Bunu gerçekleştirdiğiniz için Yunus 
Değirmenci ve Özçelik-İş kadrolarını tebrik ediyorum” ifadelerini 
kullandı. Genel Başkan Değirmenci ise yapmış olduğu konuş-
mada, “HAK-İŞ’in sendikal hareket içerisinde üstlenmiş olduğu 
vizyon ve misyona uygun bir şekilde, her zaman HAK-İŞ ve onun 
Genel Başkanı Mahmut Arslan’ın destekleyicisi olduklarını” ifade 
etti.

Daha sonra yapılan ikinci bölüm ise Genel Başkanımız Değir-
menci’nin konuşmasıyla başladı.

Bu toplantıda ise Değirmenci, sendikamızın toplu iş sözleşme ve 
örgütlenme faaliyetlerinden üyelerimize ve teşkilatımıza yönelik 
sendikal çalışmalarına, yaklaşan yerel seçimlerden 2024 yılına 
dair sendikamızın yol haritası üzerine derinlemesine bir konuş-
ma yaptı.

“Atalarımızın 500 yılı aşkın bir süre hüküm sürdüğü, Osmanlı 
medeniyetinden derin izlerin bulunduğu, Türk’ün ve Türkçe’nin 
hala gözle görülür bir şekilde varlığını sürdürdüğü ata toprağı 
Üsküp’te, siz teşkilat mensuplarımızla bir araya gelmiş olmanın 
mutluluğunu yaşıyorum” diyerek sözlerine başlayan Değirmen-
ci, “Böylesi çetin ve karmakarışık ekonomik şartlarda, üyeleri-
mizi korumak adına ne yapılması gerekiyorsa yapmaktan asla 
vazgeçmiyoruz. Gerek toplu iş sözleşmeleriyle, gerek ek proto-
kollerle üyelerimiz için büyük bir mücadele veriyoruz ve verme-
ye de devam edeceğiz. Üyelerimizi bu zorlu geçim koşullarında 
yalnız bırakmamak için elimizi taşın altına koymaya devam ede-
ceğiz” diye konuştu.

Değirmenci’nin konuşmasının ardından Genel Yönetim Kuru-
lumuz, şube-bölge başkanlarımız ve yöneticilerimiz tek tek söz 
alarak, başta kendi alanları ve bölgeleri başta olmak üzere bir-
çok konuda görüşlerini açıkladılar.

Toplantının sonunda görüşülen, üzerinde mutabık kalınan konu başlıklarının yer aldığı bir sonuç bildirgesi hazırlandı.

Sonuç bildirgesinde şu ifadelere yer verildi;
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YOLBULAN GREVİNİN 36. GÜNÜNDE 
SENDİKAMIZDAN COŞKULU MİTİNG

Hatay Dörtyol’da faaliyet gösteren Yolbulan Metal işyeri-

mizde 20 Haziran 2024 tarihinde başlayan grevimiz, Genel 

Başkanımız Yunus Değirmenci’nin liderliğinde Genel Yöne-

tim Kurulumuzun katılımıyla grevin 36. gününde yapılan 

mitingle devam etti. 
25 Temmuz 2024 tarihinde Yolbulan Metal fabrikası önünde 
yapılan mitinge Genel Başkanımız Yunus Değirmenci’nin yanı 
sıra Genel Başkan Yardımcılarımız Bayram Altun, Aydın Baysal, 
Şerafettin Koç, Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, Hatay Dörtyol 
Belediye Başkanı Dr. Bahadır Amaç, İskenderun Şube Başka-
nımız Mehmet Güngör, Adana Şube Başkanımız Sedat Aydın, 
şube yöneticilerimiz, işyeri temsilcilerimiz, Yolbulan’da alınteri 
akıtan üyelerimiz ve aileleri ile çok sayıda sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri, basın mensupları katıldı. 

Mitingte, ‘İşte Başkan, İşte Sendika’ ‘İşçi Sendika Omuz Omu-
za’ sloganları eşliğinde bir konuşma yapan Genel Başkanımız 
Değirmenci, 

Böyle gelmiş böyle gitmez
Sömürü, zulüm devam etmez
Hak, emek uğruna mücadele ateşimiz sönmez
Kaldırmadıkça başlarımızı
Sefaletimiz bitmez!

Elindeki bu boş tencere
Dolar mı kendi kendine
Eğer sen razı olursan kulun sana biçtiği kadere
Kaldırmadıkça başlarımızı
Sefaletimiz bitmez!

Yükselmedikçe sesin
Duyarlar mı seni dersin
Bu bozuk düzene sokmadıkça çomağı
Sefaletin biter mi sanırsın
Duyurmadıkça zulmü
Sefaletimiz bitmez.

Sefalete, yokluğa sebep olana
İki çift sözümüz var onlara
Yolbulan emekçisi kaldırdı başını, haykırdı haksızlığı 
Pilavdan dönenin kırılsın kaşığı dedi bunlara

İnacımız yenecektir sefaleti,
Kardeşliğimiz mağlup edecektir serveti
Hakkın divanına varmadan önce
Hesap sormak farz oldu bize.

Özçelik-İş’in özüdür mücadele,
Cümle alem bilsin, kitabımızda yoktur sendeleme
HAK-İŞ'in gücü kuvveti de bizimle
Selam olsun Yolbulan emekçisine
Sefaleti bitirecek aslanlar işte burdadır. 

şiiriyle sözlerine başladı. 

Sıcağın altında emeklerinin karşılığını almak için burada olduk-
larını ifade eden Genel Başkanımız Değirmenci, “Üretmek isti-
yoruz, kazanmak, kazandırmak istiyoruz, onun için toplandık. 
Bize reva görülen ücret teklifinin eğer bir benzeri bu bölgede 
varsa, ben özür dileyip buradan ayrılacağım. Fabrikamızın kötü 
günüde yanında olduk, üretiminde gece gündüz yanında olduk. 
Bu bölge bizim, bu ülke bizim, üretmeye devam edelim dedik. 
Ama dediler ki ‘hayır, bizim verdiğimiz paraya razı olacaksınız’. 
Bizler asla kabul edemeyiz’ dedik. Her biri yetişmiş, kalifiye 
eleman, 10 yıldan fazla kıdem ortalaması olan bir çalışana ne 
istedik. Gökteki yıldızları talep etmedik. 30 bin lira üzerinde bir 
ücret talebinde bulunduk. Bize teklif edilen 25 bin lira. Var mı 

bunu bir ölçüsü, var mı bir ayarı. Var mı bunun bir dengesi. Biz 
bu yola baş koyduk. Bu grev Türkiye’nin namusu. Sendikal ya-
şamın namusu. HAK-İŞ’in, Özçelik-İş’in namusu. Bu bölgedeki 
üyelerimizin namusudur. Dolayısıyla bu grevde herkes bizim 
yanımızda, çünkü biz haklıyız.’ ifadelerinin kullandı. 

Yolbulan emekçisini maddi ve manevi olarak asla yalnız bı-
rakmayacaklarını belirten Değirmenci, ‘Yönetim Kurulumuzla 
bir karar aldık. Bu karar doğrultusunda her birininiz hesabına 
şuan 10 bin 500 lira yatırıldı. Helali hoş olsun. Bu sendikanın 
biriktirdiği 100 milyon liralar sizlere helali hoş olsun. Kaldı ki, 
sivil toplum kuruluşları, siyasetçiler, belediyeler de bizimle bir-
likteler. Dolayısıyla herkes aklını başına alsın. Bu grevi işçi pes 
eder, sendika çaresiz kalır da, zorlanır diye okuyorlarsa, yanlış 
okuyorlar. Grevin maliyetini yükseltiyorsunuz, size bu grev yol, 
su, elektrik olarak dönmez, aksine maliyet olarak döner.’ diye-
rek işverene çağrıda bulundu.

Şube Başkanımız Güngör, 36 gündür 50 derece sıcağın altın-
da olduklarını belirterek “Bizim tek hedefimiz var. Alın teri ve 
emeklerimizin karşılığından başka bir şey düşünmüyoruz. Alın 
terimizin ve emeğimizin karşılığını istiyoruz. Onun için diyoruz 
ki, ‘Emek en yüce değer’ Allah’ın izniyle kazanana kadar bura-
dayız” dedi.

Mitingte kısa bir konuşma yapan Dörtyol Belediye Başkanı Dr. 
Bahadır Amaç ise, Yolbulan emekçisinin yanında olduklarını ve 
işverenlerin bir an evvel işçilerin istediği vererek, üretime geçil-
mesini istediklerini belirtti.

Daha sonra atılan sloganlar ve çekilen toplu fotoğrafların ardın-
dan miting sona erdi. 
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İskenderun Şubemize bağlı Yolbulan Metal işyerinde yeni 
dönem toplu iş sözleşme görüşmelerinde anlaşma sağlana-
maması üzerine Sendikamız Özçelik-İş, grev kararı alarak, 
20 Haziran 2024 tarihinde düzenlenen mitingle grevi uygu-
lamaya geçirdi.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve Genel Baş-
kan Yardımcılarımız Bayram Altun, Şerafettin Koç, İskenderun 
Şube Başkanımız Mehmet Güngör, şube yöneticilerimiz, işyeri 
temsilcilerimiz ve Yolbulan’daki üyelerimizin katılımıyla Yolbu-
lan Metal fabrikasının önünde bir miting düzenlendi.

Mitinge ayrıca CHP Hatay Milletvekili Nermin Yıldırım Kara, si-
yasi partilerin ilçe başkanları ve yöneticileri ile çok sayıda basın 
mensubu katıldı.

‘İşçi sendika omuz omuza’ ‘İşte başkan işte sendika’ ‘İşveren şa-
şırma, sabrımızı taşırma’ sloganları eşliğinde karşılanan Genel 
Başkanımız Değirmenci, mitingte yaptığı konuşmada: “Dost düş-
man bilsin ki Yolbulan emekçisi yalnız değildir. Asla da yalnızlığa 

mahkûm edilmeyecektir. Yeni Türkiye’nin Yeni Özçelik-İş’i, gü-
cüyle, tüm imkânlarıyla, tecrübeli yönetimiyle, itibarıyla, Yolbu-
lan emekçisinin sonuna kadar yanındadır.” ifadelerini kullandı.

Genel Başkanımız Değirmenci, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Özçelik-İş Genel Başkanından, genel merkez yöneticilerine, 
şube yöneticilerinden temsilcilerine kadar tüm kadroları, hak-
sızlığa karşı, hak ve hakikati haykırmak için bugün buradadır. 
Yolbulan emekçisinin feryadını, haklı mücadelesini cümle 
aleme anlatmak için buradayız. Derdimizin, sadece emeğimi-
zin karşılığını almak olduğunu söylemek için buradayız. Kırıp 
dökmek için değil, taleplerimize kör ve sağır olanlara, gerçek-
lerini anlatmak için buradayız. Sözleşme masasında Yolbulan 
emekçisinin geçim derdini, Türkiye’deki hayat pahalılığını gör-
mezden gelenlere, bir kez daha seslenmek için bugün burada-
yız. Çifte bayram yaşamak varken, kurban bayramını bize zehir 
edenlere haykırmak için buradayız. Bugün buraya, Yolbulan’ın 
işveren ve vekillerini, vicdana, insafa davet etmeye geldik.

YOLBULAN METAL’DE GREV MEŞALESİNİ YAKTIK “GREVE ÇIKILMASININ SORUMLUSU İŞVERENDİR”
“Bizler, hayat pahalılığı anlatmak için sözleşme masasına otur-
duk. Masayı devirmek için değil, tüm iyi niyetimizle hakkınızı 
almak için sözleşme masasına oturduk. Sizlerin hakkını almak 
için, fabrikamızın bacasının tütmeye devam etmesi için masa-
ya oturduk. Bu iş masada çözülsün, meydanlara düşmesin diye 
çok uğraştık. Bu işin grev aşamasına gelmemesi için çok çaba 
sarf ettik. Sizlerin mutlu-mesut bir şekilde çalıştığı, işletmenin 
ayakta kaldığı bir ortamı sağlayabilmek için didindik durduk. 
İşvereni ikna etmek için insanüstü bir mücadele verdik. 25 bin 
lira ücretle geçinebilmek, yaşayabilmek için ekonomi profesörü 
olmak gerektiğini anlattık. Maalesef, aynı iyi niyeti karşı taraftan 
göremedik. Bizim bu haklı feryadımız, işveren tarafından çeşitli 
bahanelerle yok sayıldı, ciddiye alınmadı ve bugün bu noktaya 
gelindi. Gördük ki bizi anlamak istemeyen bir anlayış var masa-
da. Anladık ki bunca alınterimizi, emeğimizi görmezden gelen 
bir İşveren var karşımızda. Bugünkü bu tablonun ortaya çıkma-
sına sebep olanlar, hakkımızı vermeyenlerdir. Haklı taleplerimi-
ze karşı, kulağının üstüne yatanlardır.”

“GREVİN İLK GÜNÜ UZATTIĞIMIZ ELİ GERİ ÇEVİRMENİN 
BEDELİ AĞIR OLUR”
İşveren tarafına bir kez daha sesleniyorum: Gelin, bu ateş daha 
fazla büyümeden söndürelim. Gelin, fazlasını değil, sadece 
emeğinin karşılığını isteyen işçinize hakkını verin. Gelin, fabri-
kayı ayakta tutan Yolbulan emekçisinin beklentilerini duyun. 
Gelin, işçinizin, dolayısıyla üyelerimizin haklı taleplerine sırt çe-
virmeyin. Fazlası sizin olsun, bize hakkımızı verin yeter. Beklenti-
miz karşılanırsa, işimizin başına dönmeye hazırız. Aksi takdirde, 
çıktığımız bu haklı davamız devam edecektir. Aksi takdirde, bu-
günkü talep ettiğimiz bu şartlar, bu grevin bitmesi için ilerleyen 
zamanlarda yeterli olmayacaktır. Grevin ilk günü uzattığımız bu 
eli geri çevirmenin bedeli ağır olacaktır. İşveren ve işveren vekil-
lerini şapkasını önüne koyup düşünmeye davet ediyorum.”

“ÖZÇELİK-İŞ YOLBULAN EMEKÇİSİNE SAHİP ÇIKACAKTIR”
“Grevimiz hayırlı, mübarek olsun. Çıktığımız bu kutlu yolda Yüce 
Allah bizleri utandırmasın. Bizleri sizlere karşı mahcup etmesin. 

Grevimiz, hakkımızı alana kadar sürecektir. Biz bu yola pes 
etmek için değil, alınterimizin karşılığını almak için çıktık. Biz 
dönmeyeceğiz, asla vazgeçmeyeceğiz. Sendikamızın tüm im-
kanlarıyla, Yolbulan emekçisine kol kanat gereceğiz. Sendikanıza 
güvenin. Bizlere inanın. Sabırla hak mücadelemize omuz verin. 
Bu zor günleri hep birlikte atlatacağız. Gelecek güzel yarınları hep 
birlikte inşa edeceğiz. Yeni Türkiye’nin Yeni Özçelik-İş’i, sizi çaresiz 
yalnızlığa terk etmeyecek kadar güçlü ve kudretlidir. Herkes duy-
sun ve bilsin ki Özçelik-İş, et ve tırnak gibi olduğumuz Yolbulan 
emekçisine sahip çıkacaktır. Yolbulan emekçisi bizim kıymetli-
mizdir. Yolbulan’ın fedakâr çalışanları bizim yüz akımızdır. Yolbu-
lan emekçisi sırtını Özçelik-İş Sendikasına dayamıştır ve asla tek 
başına değildir. Emeğimizin karşılığını alıp işimizin başına dön-
meyi nasip eylesin. Sizlerin ve ailelerinizin yüzünün güldüğü bir 
sonuçla karşınıza tekrar çıkabilmeyi bizlere nasip etsin. Yolumuz 
sefer, sonumuz zafer olsun.”

ŞUBE BAŞKANI GÜNGÖR: “GENEL BAŞKANIMIZA HER 
ZAMAN YANIMIZDA OLDUĞU İÇİN TEŞEKKÜR EDİYORUM”
İskenderun Şube Başkanımız Mehmet Güngör ise yaptığı konuş-
mada, “Yaklaşık 6 aydır süren toplu iş sözleşme görüşmelerimiz 
maalesef üzülerek ifade ederim ki olumsuzlukla sonuçlanmıştır. 
Tabiki yasanın verdiği hakkı kullanarak, bugün 20 Haziran tarihi 
itibariyle grevi uygulamaya koyduk. Grevimiz hayırlı uğurlu ol-
sun. Genel Başkanım, her seferinde bana masadan sakın kalk-
mayın dediniz. Sizin ve genel merkez yöneticilerimizin tavsiye-
lerine harfiyen uyduk. Genel Başkanımız sizin de talimatınızla 
işverenle aynı masada oturduk. Fakat işverenin verdiği teklifi 
üyelerimize ve vicdanıma sorduğumda asla kabul edilebilir bul-
madım ve yine size danıştım. Siz de sonuna kadar emekçinin 
yanındayız dediniz, teşekkür ediyorum. Bundan önce olduğu 
gibi bundan sonra da şahsım ve Yolbulan emekçisi sizin yanı-
nızda, sizin talimatlarınızla hareket etmeye devam edecektir” 
İfadelerini kullandı.

Konuşmaların ardından fabrika önünde davul ve zurnalar eşli-
ğinde halaylar çekilip, sloganlar atılmasıyla miting sona erdi ve 
grev düzeni alındı.
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SENDİKAMIZDAN JAPONYA’YA ÇALIŞMA ZİYARETİ
Özçelik-İş Sendikası olarak, 9-16 Temmuz 2024 tarihleri ara-
sında bir dizi sendikal temaslarda bulunmak üzere Japon-
ya’nın başkenti Tokyo’da çalışma ziyareti gerçekleştirdik.

Çalışma ziyareti ve sendikal görüşmelere Sendikamızın Genel 
Başkanı Yunus Değirmenci’nin yanı sıra, Genel Sekreterimiz 
Ahmet Çolak, Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, Kayseri 
Şube Başkanımız Rüstem Çabuk ve Sendikamızın Dış İlişkiler 
Uzmanı Meltem Toraman Soğuksu katıldı.

Ziyaretlerin ilk durağı Japonya’daki 7 IndustriALL Küresel Sen-
dika üyesinden oluşan ve imalat sektörlerinde yaklaşık 450 bin 
işçiyi örgütleyen bir konsey olan “IndustriAll Küresel Sendika, 

Japon Kimya Ve Enerji Endüstrisi İştirakleri Federasyonu (In-
dustriAll-JAF)” oldu.

Kimya, İlaç, Enerji (Elektrik, Nükleer, Gaz, Petrol), Kauçuk, Kâğıt 
Hamuru ve Kâğıt ile Cam, Seramik, Çimento ve ilgili sektörlerde 
faaliyet gösteren IndustriALL-JAF’ın Genel Sekreteri Yoshiki ITO 
ve Genel Sekreter Yardımcısı Minae EJIMA ile bir araya gelen Ge-
nel Başkanımız Değirmenci başkanlığındaki heyetimiz, yapılan 
görüşmede uluslararası sendikal işbirliği konularını ele aldı. Gö-
rüşmede ayrıca Filistin’deki İsrail zulmünün durdurulması için 
destek talebimiz dile getirildi.

Tokyo’daki ikinci durak ise Japonya-Tokyo Türk Büyükelçisi 

Korkut Güngen oldu. Güngen ile Türk-Japon ilişkileri ve bölge-
sel konular hakkında bir takım görüşmelerde bulunuldu. Genel 
Başkanımız Değirmenci, Büyükelçi Güngen’e milletimizi ve ül-
kemizi temsil noktasında başarılar dileyip, hediye takdiminde 
bulunuldu.

Daha sonra Genel Başkanımız ve beraberindeki heyetimiz, Ja-
pon Sendikaları Konfederasyonu JTUC-RENGO’ya uluslararası 
sendikal işbirliği noktasında bir ziyaret gerçekleştirdi.

Yaklaşık 7 milyon üyesi bulunan JTUC-RENGO Başkanı Tomoko 

YOSHINO ve Genel Sekreter Yardımcısı Yoshiko NORIMATSU ile 
sendikal görüşme gerçekleştirildi. JTUC-RENGO Başkanı YOS-
HINO; her türlü sendikal faaliyetler için Türkiye ile işbirliği yap-
maktan mutlu olacaklarını ifade ederek HAK-İŞ Konfederasyo-
nu ile sık sık çeşitli platformlarda bir araya geldiklerini ifade etti.

Heyetimiz son olarak, Japonya Metal İşçileri Sendikaları Kon-
seyi’ni (JCM) ziyaret ederek, JCM Genel Sekreteri Toshiya Ume-
da ve Genel Sekreter Yardımcısı Hideyuki Hırakawa ile yerel ve 
küresel bazda metal sektöründeki gelişmeleri ve son durumu 
hakkında verimli bir görüşme gerçekleştirildi.
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Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, binlerce üye-
mizin alınteri akıttığı Karabük KARDEMİR’in Yönetim Kurulu 
Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir’i Ankara’daki makamında zi-
yaret etti.
Nezaket ziyaretinde üyelerimizin hak ve menfaatlerinin korunup 
geliştirilmesinden KARDEMİR’in bugünü ve yarınlarına kadar bir-
çok konuda istişarelerde bulunulup, ülke gündemine ilişkin de 
değerlendirmeler yapıldı.

Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Demir, ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirirken, Genel Başkanımız Değirmenci de 
nazik misafirperverliği için İsmail Demir’e teşekkür etti.

Hediye takdiminin ardından görüşme son buldu. Genel Yönetim Kurulumuz, Konfederasyonumuz HAK-İŞ ve 
Memur-Sen Konfederasyonunun koordinasyonunda 9 Ha-
ziran 2024 tarihinde düzenlenen “Gazzeli Aileler Pikniği”ne 
katıldı.

Siyonist İsrail’in saldırıları sonucu yaralanarak tedavi amacıyla 
ülkemize gelen Gazzeli ailelerle, yaşadıkları acıları bir nebze de 
olsa unutturmak amacıyla piknik programı düzenlendi.

Piknik programına HAK-İŞ Genel Başkanı Mahmut Arslan, Tarım 
ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, Sendikamızın Genel Başkan 
Yardımcıları Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafettin Koç, Genel 
Sekreterimiz Ahmet Çolak, HAK-İŞ’e bağlı sendikalarımızın ge-
nel başkan ve yardımcıları, Memur-Sen Genel Başkanı Ali Yal-
çın, Filistin Büyükelçiliği Başkatibi Husam Sarhan, Çamlıdere 

Belediye Başkanı Adem Ceylan, Filistinli aileler ve HAK-İŞ Genel 

Merkez çalışanları katıldı.

Program, Filistin’de şehit düşenler için kılınan gıyabi cenaze na-

mazı ve Kur’an tilaveti ile başladı.

HAK-İŞ Genel Başkanı Arslan, yaklaşık bin kişinin katıldığı aile 

pikniğinde yaptığı konuşmada, Filistinli kardeşlerimizin acıla-

rını, sorunlarını, yaşadıklarını uzun uzun dinlemek, onların ya-

şadıklarının empatisini yapmak, bir taraftan da onlarla birlikte 

olmak için bir araya geldiklerini ifade etti.

Konuşmaların ardından Arslan ve Sendikamızın Genel Yönetim 

Kurulu, programa katılan ailelerle sohbet etti.

Program, toplu fotoğraf çekimi ile son buldu.

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, HAK-İŞ’in Ge-
nel Başkanı Mahmut Arslan ile birlikte 31 Mayıs 2024 tarihinde Yeniden Refah Partisi (YRP) Genel Başkanı Fatih Erbakan’a 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Ziyarette, Arslan ve Değirmenci’nin yanı sıra HAK-İŞ Genel Başkan Yardımcısı Devlet Sert ile YRP Genel Başkan Yardımcısı Fatih 
Uğurlu da yer aldı.

Arslan, 31 Mart yerel seçimlerinde Yeniden Refah Partisinin göstermiş olduğu başarıdan dolayı Genel Başkan Erbakan nezdinde 
tüm parti teşkilatını tebrik etti.

Yeniden Refah Partisi (YRP) Genel Başkanı Fatih Erbakan da ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederek, teşekkürlerini iletti.

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ’DEN 
KARDEMİR YÖNETİM KURULU BAŞKANI 

DEMİR’E ZİYARET

DEĞİRMENCİ, HAK-İŞ İLE 
BİRLİKTE YENİDEN REFAH 
PARTİSİ GENEL BAŞKANI 
ERBAKAN’I ZİYARET ETTİ

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ, TÜRKİYE’DE 
TEDAVİ İÇİN BULUNAN GAZZELİ AİLELERE YÖNELİK  

HAK-İŞ’İN DÜZENLEDİĞİ PİKNİĞE KATILDI
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Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakan Yardımcısı Ahmet Aydın 
ve Ulaştırma ve Altyapı Bakan Yardımcısı Osman Boyraz, 
Sendikamızın genel merkezine gelerek, Genel Başkan Yu-
nus Değirmenci ve Genel Yönetim Kurulumuzu ziyaret etti.

Görüşmede, Genel Başkanımız Yunus Değirmenci’ye Genel Baş-
kan Yardımcılarımız Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafettin Koç ve 
Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak eşlik etti.

Ziyarette, emekçilerin çalışma hayatı içerisindeki beklentilerinden 
ülkemizin gündemine ve sendikal faaliyetlerimize kadar birçok 
konuda istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Genel Başkanımız 

Değirmenci, nazik ziyaretleri için Çalışma Bakan Yardımcısı Aydın 

ve Ulaştırma Bakan Yardımcısı Boyraz’a teşekkür etti.

Bakan Yardımcıları Aydın ve Boyraz ise, emekçilere yönelik olarak 

yapacakları çalışmalarda sendikalarla görüş alışverişinde olma-

nın önemine dikkat çekerek, Genel Başkanımız Değirmenci’ye ev 

sahipliği için teşekkür etti.

Hediye takdiminin ve toplu fotoğraf çekiminin ardından görüşme 

son buldu.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, Kara-
bük’teki işyerlerimizde alınteri akıtan üyelerimizden olu-
şan futbol takımlarının katılımıyla Karabük Şubemizin 
öncülüğünde düzenlenen “1 Mayıs Birlik, Beraberlik ve 
Dayanışma Futbol Turnuvası”nın final maçını üyelerimizle 
tribünden izledi.

Turnuvanın final maçını izlemek için Karabük’e giden ve burada 
teşkilat mensuplarımız ve üyelerimiz tarafından büyük bir coş-
kuyla karşılanan Genel Başkanımız Değirmenci, maç öncesinde 
sahaya inerek, hem maçı takip eden üyelerimizi ve ailelerini 
selamladı hem de finalist takımlarla kısa süreli sohbet ederek, 
onları motive etti.

Turnuvayı Genel Başkanımız Değirmenci ile birlikte Karabük 
Belediye Başkanı Özkan Çetinkaya, KARDEMİR Genel Müdürü 
Dursun Ali Yaşacan, Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, 
şube yöneticilerimiz, işyeri temsilcilerimiz de yakından takip 
etti.

Maç sonunda saha içinde düzenlenen ödül töreninde kazanan 

KARÇEL takımı, kupasını ve madalyalarını Genel Başkanımız 
Değirmenci’nin elinden aldı.

Kupa töreninde bir konuşma yapan Değirmenci, müsabakalar 
boyunca kavgasız, gürültüsüz, hoşgörülü bir ortamda mücade-
le eden üyelerimize teşekkür ederek, sendikamız Özçelik-İş’in 
her alanda olduğu gibi sporda da üyelerimize yönelik ilkleri ya-
şatmaya devam edeceğini, Özçelik-İş’in üyelerimizin ellerinde 
daha da güçleneceğini, daha da büyüyeceğini ifade etti.

Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, Karabük’te sosyal ve kültürel 
etkinlikleri artırmak adına yıl boyunca farklı alanlarda turnuva-
lar düzenleyeceklerini ve bu etkinlikleri şehir geneline yaymayı 
hedeflediklerini belirtti.

BAKAN YARDIMCILARI AYDIN VE BOYRAZ’DAN 
SENDİKAMIZA ZİYARET

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ 
KARABÜK’TEKİ FUTBOL TURNUVASININ 

FİNAL MAÇINI ÜYELERİMİZLE BİRLİKTE İZLEDİ
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Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve berabe-
rindeki Genel Yönetim Kurulumuz, Hatay ve Osmaniye’de 
bir dizi ziyaretler gerçekleştirilip, İskenderun teşkilatımızla 
bir araya geldi.

Programda Genel Başkanımız Değirmenci’ye Genel Başkan Yar-
dımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafet-
tin Koç ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, İskenderun Şube 
Başkanımız Mehmet Güngör ve şube yöneticilerimiz eşlik etti.

Yoğun ziyaret trafiğinin ilk durağı Osmaniye oldu. Genel Başka-
nımız Değirmenci ve beraberindeki heyetimiz, çok sayıda üye-
mizin yaşadığı Osmaniye’de Belediye Başkanı İbrahim Çenet’i 
makamında ziyaret ederek, hayırlı olsun dileklerini iletti.

Daha sonra Genel Yönetim Kurulumuz, İskenderun Şubemiz ile 
birlikte Osmaniye Garnizon Komutan Vekili Topçu Albay Hakan 
Kocabaş’ı ziyaret etti. Görüşmede Değirmenci, ülkemizin bö-
lünmez bütünlüğü, milletimizin huzur ve güvenliği için canları 

pahasına görev yapan tüm güvenlik güçlerine olan minnettarlı-
ğımızı ifade ederek, bu kutsal görevde her daim zafer ve başarı 
temennisinde bulundu.

Bu ziyaretin ardından Genel Yönetim Kurulumuz, Hatay’ın ilçesi 
Erzin’de Belediye Başkanı Ökkeş Elmasoğlu’nu makamında zi-
yaret ederek, görüş alışverişinde bulundu.

Daha sonra Genel Başkanımız Değirmenci ve heyetimiz, Ha-
tay’ın ilçesi Belen’in Belediye Başkanı İbrahim Gül’ü geçtiğimiz 
günlerde geçirdiği ameliyat vesilesiyle evinde ziyaret etti. Geç-
miş olsun dileklerini ve belediye başkanlığı görevinin hayırlı ol-
ması temennilerini ileten Heyetimiz, bölgeye ilişkin verimli bir 
sohbet gerçekleştirdi.

Ziyaret programının ikinci gününde ise Genel Yönetim Kurulu-
muz, İskenderun Şubemizle birlikte Hatay Büyükşehir Belediye 
Başkanı Mehmet Öntürk’ü makamında ziyaret ederek, görevi-
nin hayırlı olmasını dileyip, bölge halkına ve üyelerimize hizmet 

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ HATAY VE OSMANİYE’DE 
BİR DİZİ TEMASLARDA BULUNUP 

İSKENDERUN TEŞKİLATIMIZLA BULUŞTU

yolunda başarı temennisinde bulundu. Görüşmede Hatay öze-
linden ülke gündemine kadar birçok konuda görüş alışverişin-
de bulunuldu.

Bu ziyaretin ardından Genel Yönetim Kurulumuz İskenderun 
Belediye Başkanı Mehmet Dönmez’i makamında ziyaret ede-
rek, hayırlı olsun dileklerini iletip, üyelerimizin yoğun olarak 
yaşadığı İskenderun’da emekçilerin ve halkın refah ve huzuruna 
dair istişarelerde bulundu.

Son olarak, Genel Yönetim Kurulumuz, İskenderun Şubemizle 
birlikte Dörtyol Belediye Başkanı Dr. Bahadır Amaç’ı makamın-
da ziyaret ederek, görevinin hayırlı olmasını dileyip, çalışmala-
rında başarı temennisinde bulundu.

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ İSKENDERUN TEMSİLCİLER 
MECLİSİNE KATILDI

Bölgede yapılan bir takım resmi ziyaretlerin ardından, ilk gün 
İskenderun’a geçen Genel Başkanımız Yunus Değirmenci ve 
Genel Yönetim Kurulumuz, İskenderun Şube Yöneticilerimi-
zin, baştemsilcilerimizin ve temsilcilerimizin hazır bulunduğu 
İskenderun Temsilciler Meclisi Toplantısına katıldı.

Temsilciler Meclisinde bir konuşma yapan Genel Başkanımız 
Değirmenci, 6 Şubat depremlerinde başta üyelerimiz olmak 
üzere hayatını kaybeden vatandaşlarımıza bir kez daha Yüce Al-
lah’tan rahmet, yaralı vatandaşlarımıza da acil şifalar dileyerek 
sözlerine başladı.

Değirmenci konuşmasında şunları kaydetti;

“Müslüman coğrafyalarının yangın yerine döndüğü, dünyanın 
kaos ve savaşlarla kaynadığı, ekonomik krizlerin ve enflasyo-
nun en çok da emekçileri vurduğu zorlu bir süreçten geçiyoruz.
Öte yandan hem İskenderun özelinde hem de ülke olarak da 
sıkıntılı günler yaşadık ve yaşamaya da devam ediyoruz. Son 
yıllarda yaşadıklarımıza baktığımız zor bir sınavdan geçtiğimiz 
ortadır. Önce pandemiyle boğuştuk. Salgın yüzünden her tür-
lü düzenimiz alt üst oldu. Binlerce vatandaşımız, sevdiklerimiz 
salgının pençesinde ahiret alemine göç etti. Yetmedi, ardından 
yüzyılın depremleriyle sarsıldık. Binlerce canımızı toprağa ver-
dik. O günleri hatırladığımızda, hala yüreğimiz kor gibi yanıyor, 
boğazımız düğüm düğüm oluyor. Bugün de terörist İsrail’in Fi-
listin topraklarındaki zulmü yüreklerimizi yaralıyor, insanlığın 
vicdanını sızlatıyor. Savunmasız, masum insanların, bebek-ka-
dın-yaşlı demeden soykırıma maruz kaldığı bir vahşeti, elimiz 
kolumuz bağlı izlemek zorunda kalıyoruz. Bu vesileyle Filis-
tin’de aşağılık Siyonist İsrail’in misket bombalarıyla öldürdü-
ğü Müslüman kardeşlerimize Allah’tan rahmet, insanlıktan 
nasibini almamış, devlet demeye haya ettiğim İsrail’i kahr-u 
perişan etmesini diliyorum. Bunca acının, sıkıntının üzerine 
hayat pahalılığı, geçim sıkıntısı, enflasyon gibi, hayatımızı 
derinden etkileyen sorunlarla mücadele ettiğimiz bir dönemi 
de hep birlikte yaşıyoruz.”
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“UMUDUMUZU TAZE VE DİRİ TUTUYORUZ”

“Az önceki saydığım tüm olumsuzluklara rağmen, Müslüman-
lığımızın gereği olarak asla ümitsizliğe düşmedik, düşmüyo-
ruz. Umudunu taze ve diri tutmak, Müslümanlığın şanından-
dır. Elbette bu zor günleri, devlet-millet, çalışan-sendika hep 
birlikte aşacağız. Bu sıkıntılı dönemi geride bırakmak için, 
gerek Özçelik-İş olarak gerekse HAK-İŞ olarak, her türlü giri-
şimde bulunuyor, canla başla çalışıyoruz. Emekçiler olarak, 
sadece karnımızı doyuracak kadar bize ücret veren sermaye 
sistemi reddediyoruz. Bunun için korkmadan, çekinmeden, 
usanmadan, emeğimizin hakkını, sonuna kadar talep etmek-
ten geri durmuyoruz. Bunu da inanmış gönüllerle, emekçi-
lere adanmış hayatlarla, tertemiz yüreklerimizle hep birlikte 
başarıyoruz ve başarmaya da devam edeceğiz.”

“DEPREM BİLE BU BÖLGENİN EMEKÇİSİNİ ÜRETMEKTEN 
ALIKOYAMAMIŞTIR”

İskenderun’un ve buradaki teşkilatımın, sendikam ve şahsım 
için ne kadar değerli olduğunu hepiniz iyi biliyorsunuz. İsken-
derun ülke ekonomisine büyük katkı sunan yapısıyla ülkemi-
zin göz bebeğidir. Yüzyılın depremi bile Hatay’ı, İskenderun’u 

üretmekten alıkoyamamıştır. Bu bölge, medeniyetlerin bu-
luştuğu, kardeşliğin pekiştiği kutlu topraklardır. Demir-çeli-
ğin kalbi burada atmaktadır. Emeğin, alınterinin de kalbi bu 
bölgede çarpmaktadır. Bu bölge, sendikamızın gelişimine 
büyük katkı sağlamıştır. Özçelik-İş Karabük’te kurulmuştur 
ama İskenderun’da palazlanmıştır. Özçelik-İş, Karabük’te 
can bulmuştur ama İskenderun emekçisinin ellerinde büyü-
yüp, yükselmiştir. Özçelik-İş, buradaki samimi ellerde, coşku 
dolu gönüllerle yükselmeye de devam edecektir. Allah ömür 
verdikçe, bizlerde bu inanç ve heyecan olduğu sürece, İs-
kenderun’a gelmeye, İskenderun’daki samimi yüreklerle yol 
yürümeye, İskenderun’daki davamıza inanmış yol arkadaşla-
rımızla geleceği inşa etmeye devam edeceğiz.”

Değirmenci’nin konuşmasının ardından Genel Yönetim Kuru-
lu üyelerimiz, şube yöneticilerimiz ve işyeri temsilcilerimizin 
de söz alarak konuşma yapmalarının ardından İskenderun 
Temsilciler Meclisi Toplantısı sona erdi.

Bölgeye yapılan ziyaretlerin ve gerçekleştirilen temsilciler 
meclisi toplantının ardından bölgede yapılan program son 
buldu.

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcıları Bayram Altun ve 

Şerafettin Koç, 23-24 Mayıs tarihleri arasında İsviçre’nin 

başkenti Cenevre’de düzenlenen sendikamızın üyesi oldu-

ğu IndustriAll Küresel Sendikası’nın İcra Kurulu Toplantısı-

na katıldı.

İcra Kurulu Toplantısını takip eden Altun ve Koç, burada bir 
dizi temaslarda bulunarak, uluslararası sendikal işbirliğinin 
artırılmasına yönelik görüşmeler gerçekleştirdi.

Diğer taraftan toplantının açılış konuşmasını yapan Industri-
All Küresel Sendikası’nın Başkanı Marie Nilsson, “IndustriAll 
Küresel Sendikası’nın ilk kadın başkanı olarak seçilmenin 
onur ve mutluluğunu yaşıyorum. Cinsiyet eşitliğinin önemi 
ve insan haklarının özü de budur. Teknoloji değişikliği, iklim 
değişikliği, endüstri 5.0 gibi önemli konuları tartışmaktan 
vazgeçemeyiz. Temsil ettiğimiz emekçiler, geleceği bir tehdit 
olarak değil vaat olarak görene kadar mücadele etmeliyiz” 
ifadelerin kullandı.

Filistinli sendikacı Sahar Abdo ise ülkesindeki savaş ve zu-
lümde hayatını kaybedenler için bir dakikalık saygı duruşun-
da bulunmayı talep etti ve saygı duruşu gerçekleştirildi.

Sahar Abdo, “İsrail baskısı 7 Ekim 2023’te başlamadı 1948’ten 

beri süregelen bir zulmün içerisinde olduklarını söyledi. 50 

binden fazla kişinin hayatını kaybettiği bir savaşın içerisinde-

yiz. Ölen kişilerin çoğu kadın ve çocuklardan oluşmaktadır. 

Ne zaman İsrail soykırımı uluslararası kuruluşların kınaması 

ve yaptırımı ile karşılaşacak?” diye konuştu.

Dünya çapında 140 ülkede 50 milyondan fazla işçiyi temsil 

eden IndustriAll Küresel Sendikası’nın 4. Kongresinin 4-7 Ka-

sım 2025 tarihleri arasında Avustralya’nın Sidney şehrinde 

yapılmasına karar verildi. Toplu fotoğraf çekimi ve teşekkür 

konuşmaları ile toplantı sona erdi.

GENEL BAŞKAN YARDIMCILARIMIZ ALTUN VE KOÇ
INDUSTRİALL KÜRESEL SENDİKASI İCRA KURULU 

TOPLANTISINA KATILDI
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Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, Kuzey Kıb-
rıs Türk Cumhuriyeti’nde(KKTC) yapılan HAK-İŞ Başkanlar 
Kurulu Toplantısına katılıp, HAK-İŞ heyeti olarak gerçekleş-
tirilen bir dizi ziyarete eşlik etti.

Bu kapsamda, HAK-İŞ Başkanlar Kurulu, KKTC Kamu Sen sen-
dikamızın ev sahipliğinde KKTC’de toplandı.

Genel Başkanımız Mahmut Arslan’ın başkanlığında 25 Mayıs 2024 
tarihinde gerçekleştirilen toplantıya, Arslan ve Değirmenci’nin 
yanı sıra HAK-İŞ Genel Başkan Yardımcıları Halil Çukutli, Devlet 
Sert, Mehmet Ali Kayabaşı, KKTC Kamu Sen Genel Başkanı Metin 
Atan, HAK-İŞ Genel Sekreteri Eda Akbulut, Konfederasyonumuza 

bağlı sendikaların genel başkanları ve basın mensupları katıldı.

Arslan, HAK-İŞ’in KKTC Temsilciliğinin açılışı ve Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti ile Türkiye ilişkileri başta olmak üzere çalışma 
hayatı ve gündeme ilişkin değerlendirmelerde bulundu.

HAK-İŞ’in KKTC’de temsilciliğinin açılmasının önemine değinen 
Arslan, “Genel kurulda aldığımız kararlar çerçevesinde uzun 
bir çalışma sonunda, ilk yurt dışı temsilciliğimizi burada açtık. 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti temsilciliğimizin açılmış olması 
gerçekten önemli bir başarıdır” diye konuştu.

Arslan, “Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti, siyasi, aynı zamanda 
güvenlik alanında da önemli bir ortağımız, kardeş ülkemiz. 
Kıbrıs’ta yaşayan Türklerin de sorunlarını çözmek, bu sorunlara 

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ, KKTC’DE YAPILAN 
HAK-İŞ BAŞKANLAR KURULUNA KATILIP 

RESMİ ZİYARETLERE EŞLİK ETTİ

Türkiye’nin desteğiyle cevap vermek sorumluluklarımız arasın-
dadır. Kıbrıs güçlü olursa burada yaşayan Türkler de güçlü ola-
caktır” dedi.

Arslan, Güney Kıbrıs’ın İsrail’in ve Amerika’nın üssü olduğunu, 
Gazze ve Filistin’deki katliamlara büyük destek verdiğine dikkat 
çekerek, “HAK-İŞ olarak, 6-7 Ekim’den itibaren değil, kuruluşu-
muzdan itibaren Filistin’deki işgalin sona ermesi, yerlerinden 
edinmiş Filistinlilerin topraklarına geri dönmesi, mülkiyet hak-
ları dahil seyahat haklarının kendilerine geri verilmesi, başkenti 
Kudüs olan bağımsız ve özgür bir Filistin devletinin kurulması 
için mücadele edeceğiz” ifadelerini kullandı.

Arslan, uzun zamandır toplanamayan Üçlü Danışma Kurulu’nu 
bizim de teşviklerimizle 5 yıl sonra ilk kez toplandığına ve ve-
rimli bir toplantı gerçekleştirildiğine dikkat çekerek, “Toplan-
tılardan sonra Bakanlıkta bir alt çalışma grubu oluşturuldu ve 
arkadaşlarımız teknik olarak çalışmalarını sürdürüyorlar” diye 
konuştu.

HAK-İŞ KKTC TEMSİLCİLİĞİ AÇILDI

HAK-İŞ KKTC Temsilciliği, Genel Başkan Mahmut Arslan ve Ge-
nel Başkanımız Yunus Değirmecni, HAK-İŞ Yönetim Kurulu, sen-
dika genel başkanları ve yoğun protokolün katılımıyla açıldı.

Açılışa HAK-İŞ yönetiminin ve sendika genel başkanlarının yanı 
sıra KKTC Cumhurbaşkanı Vekili ve Meclis Başkanı Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti Meclis Başkanı Zorlu Töre, KKTC Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Sadık Gardiyanoğlu, Türkiye Cumhuriyeti Lef-
koşa Büyükelçisi Metin Feyzioğlu, KKTC Kamu-Sen Genel Baş-
kanı ve HAK-İŞ KKTC Temsilcisi Metin Atan ve basın mensupları 
katıldı.

Arslan açılışta yaptığı konuşmada, HAK-İŞ’in KKTC’de otuz beş 
yıllık bir geçmişi olduğunu hatırlatarak, “13 Ocak 1990 yılında 
Kamu-Sen Yönetim Kurulu’nun aldığı karar ile HAK-İŞ Konfe-
derasyonu üyeliği gerçekleşmiştir. Otuz beş yıla girdiğimiz bu 
girişimi bugün bir adım daha ileriye taşıyoruz. Konfederasyonu-
muzun en son genel kurulunda almış olduğu özellikle yurtdışı 
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temsilcilik hususundaki kararımızın ilk adımını burada gerçek-
leştiriyoruz” dedi.

ARSLAN’DAN KKTC CUMHURİYET MECLİSİ BAŞKANI 
TÖRE’YE ZİYARET
Arslan başkanlığındaki HAK-İŞ Yönetim Kurulu, 24 Mayıs 2024 
tarihinde Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Cumhuriyet Meclisi 
Başkanı Zorlu Töre ile bir araya geldi.

Arslan, HAK-İŞ Konfederasyonumuzun KKTC Temsilciliğinin açı-
lışı ve Başkanlar Kurulu Toplantısı dolayısıyla Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti’nde bulunduklarını belirterek, KKTC Kamu-Sen 
Sendikamızın konfederasyonumuza bağlı en önemli sendika-
lardan biri olduğunu ifade etti.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Cumhuriyet Meclisi Başkanı Zorlu 
Töre de ‘’Türkiye’deki bir konfederasyon olarak Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyetinde Kardeş Sendika Kamu-Sen’le birlikte olmanızı 
taktir ediyorum. Başarılarınızın devamını diliyorum.” dedi.

KKTC BAŞBAŞKANI ÜSTEL ZİYARET EDİLDİ
Daha sonra HAK-İŞ Yönetim Kurulu, 24 Mayıs 2024 tarihinde Ku-
zey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Başbakanı Ünal Üstel’i makamında 
ziyaret etti.  

Görüşmede Arslan, Kıbrıs’ın stratejik olarak önemini belirterek, 
Kıbrıs’ta yaşayan Türklerin daha fazla desteklenmesi gerektiğini 
ifade etti.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Başbakanı Ünal Üstel, HAK-İŞ’in 
Kıbrıs için yaptıklarını önemsediklerini belirterek, “Özellikle si-
vil toplum ilişkilerinin çok daha üst düzeyde olması lazım ki o 
bağlar iyice güçlensin. Bu bağları daha çok perçinlememiz ge-
rekiyor” dedi.

Üstel “Sizi ülkemizde görmekten memnuniyet duyuyor ve HAK-
İŞ ve Kıbrıs arasındaki iyi ilişkilerin devamının geleceğine ina-
nıyorum” diyerek Genel Başkan Arslan’a ziyaretlerinden dolayı 
teşekkürlerini ifade etti.

HAK-İŞ HEYETİNDE KKTC ÇALIŞMA BAKANI 

GARDİYANOĞLU’NA ZİYARET

Genel Başkan Mahmut Arslan ve HAK-İŞ Yönetim Kurulu, 24 
Mayıs 2024 tarihinde Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanı Sadık Gardiyanoğlu’nu makamında zi-
yaret etti.

Arslan ve Gardiyanoğlu, çalışma hayatının sorunları ve çözüm 
önerilerine ilişkin karşılıklı görüş alışverişinde bulundu.

Arslan, “Kamu Sen bizim açımızdan adanın Türkleri açısından 
önemli bir misyonu var, her zaman Türkiye KKTC ilişkilerinde 
sorumluluklarımızın farkında olarak hareket ediyoruz” dedi.

Gardiyanoğlu ise, “Ben bu ikili temaslara çok büyük önem ve-
ririm. İlişkilerin gelişmesiyle ilgili sendikalardan sorumlu bir 
bakan olarak elimizden ne geliyorsa yapmaya da hazırız” ifade-
lerini kullandı.

ASBÜ KKTC KAMPÜSÜNE ZİYARET

Son olarak Arslan başkanlığındaki HAK-İŞ heyeti, 24 Mayıs 2024 
tarihinde, HAK-İŞ ile işbirliği Protokolü bulunan Ankara Sosyal 
Bilimler Üniversitesinin(ASBÜ), Kuzey Kıbrıs Kampüsünü ziya-
ret ederek, Rektör Prof. Dr. Enver Arpa ile bir araya geldi.

HAK-İŞ Başkanlar Kurulu’nun yapılması ve gerçekleştirilen ziya-
retlerin ardından KKTC programı sona erdi.

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Bayram Altun, be-

raberindeki Anadolu Havacılık Şube Başkanımız Okan Öde-

miş ve Ege Bölge Başkanımız Erdoğan Daloğlu ile birlikte 

14-15 Mayıs tarihleri arasında Belçika’nın başkenti Brüksel 

şehrinde gerçekleştirilen IndustriAll Avrupa İcra Kurulu 

Toplantısı’na katıldı.

IndustriAll Avrupa’ya bağlı sendikaların sendika liderleri ve 
temsilcileri; sanayi politikaları, toplu sözleşme ve sosyal politi-
ka, şirket politikası, sendikal gücün oluşturulması gibi konuları 
tartışmak için iki gün boyunca bir araya geldi.

Toplantıda bir konuşma yapan Genel Başkan Yardımcımız Bay-
ram Altun, “Gelir adaletinin giderek bozulduğu bir dünya siste-
minde sendikal örgütlenmelerin ulusal ve uluslararası konum 
ve eylemleri önemini artırmaktadır. Emeğin üretimden aldığı 
payın küresel ve sektörel düzeyde gerilediği bir ortamda mü-
cadelemiz daha bir büyük bir anlam ve önem kazanıyor. Bugün 
endüstride daha iyi işler oluşturabilmenin ve bu işlerin ekono-
mik büyümeyi destekleyen ve refahı geliştiren unsurlarını top-
lumlarımıza anlatma çabasını yoğunlaştırmalıyız. İklim ve çevre 
sorunları, içinde yaşadığımız dünyada kaynakları daha etkin ve 

ölçülü kullanma sorumluluğumuzu artırmaktadır. Kaynakların 
kullanımının, ekonomik zenginlik ve siyasi güç parametrelerine 
göre gerçekleşmesi, dünyayı yaşanabilir bir mekân olmaktan 
hızla uzaklaştırıyor” ifadelerini kullandı.

Altun sözlerini şöyle sürdürdü:

“Emek örgütlenmemizin bu küresel işbirliği, eşitsizliklerin azal-
tılması ve daha adil bir dünya düzeni taleplerini en güçlü bi-
çimde ifade edilmesi bakımından umutlarımızın korunmasına 
kaynaklık ediyor. Diğer taraftan, Gazze’de ve son olarak Refah’ta 
Filistinlilere yönelik İsrail devletince yürütülen soykırım, insan 
hakları ve yaşam hakkının ihlâli bakımından tüm dünyayı bü-
yük bir karamsarlığa itmektedir. Tüm insanlığın gözü önünde 
çocuk, kadın, sağlık çalışanı ve basın emekçisi demeden sür-
dürülen katliam ile beraber hastaneler, dini mabetler, okullar 
ve bütün binaların tamamen yıkıldığını görmek daha güzel bir 
dünya idealimizi derinden sarsmaktadır.”

ALTUN İSRAİL’İN İNSANLIK DIŞI UYGULAMALARINI KINADI
“İyi ve nitelikli işlerin, eğitime erişebilirliğin, sağlık ve sosyal 
hakların ve temiz çevre haklarının temelini çocuklarımıza bıra-
kacağımız dünya heyecanımızı oluşturduğu düşünüldüğünde, 
Filistin’de yaşananların ne denli bir hayal kırıklığı oluşturduğu 

GENEL BAŞKAN YARDIMCIMIZ ALTUN
ŞUBE BAŞKANLARIMIZLA BİRLİKTE INDUSTRIALL’IN 

İCRA KURULU TOPLANTISINA KATILDI
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daha iyi anlaşılacaktır. Sosyal sorunların emekçiler ve vatan-
daşların üzerinde oluşturacağı etkilerin önceden planlanan 
proaktif bir anlayış içinde ele alınması, kırılgan grupların korun-
ması bakımından büyük öneme sahiptir. Risklerin gerçekleş-
mesi sonrası ele alınan tazmin politikaları sorunların daha bü-
yük nüfus grupları üzerinde yıkıcı etkiler göstermesine neden 
olabilmektedir. Bu nedenle önleyici politikaların sendikaların 
dâhil olduğu sosyal diyalog ortamlarında tartışılması alınacak 
kararların etkinlik düzeyini artıracaktır. Türkiye’de de sendikal 
hakların çalışma hayatında etkin sonuçlar oluşturması adına 
çabalarımıza olanca hızıyla devem ediyoruz. Sendikal haklar ve 
toplu iş sözleşmesi rejimimizi yeniden düzenlemeyi amaçlayan 
yasal düzenlemelere gerekli destekleri vererek ILO sözleşme-
leri ile uyumlu olan sendikal haklar çerçevemizi daha da ileri 
taşıyabilmek adına etkin bir mücadele yürütüyoruz. Ekonomik 
krizlerin emekçiler üzerindeki olumsuz etkilerini azaltmak adı-
na güçlü Toplu İş Sözleşmeleri ile sendikal mücadelemizi sür-
dürmeye kararlıyız. Sözlerime burada son verirken İsrail dev-
letinin Filistinli masum insanlara karşı yürüttüğü insanlık dışı 
uygulamaları bir kez daha şiddetle kınıyorum. Bu haksızlığın bir 
an önce son bulmasının insanlığımızın ve hak mücadelemizin 
bir gereği olduğunu düşünüyorum. Bu duygularla hepinizi en 
derin saygılarımla selamlıyorum.”

Son olarak İcra Komitesi toplantısında, mali ve organizasyonel 
konulara değinildi. Bu konular içinde; 2024-2025 İcra Komitesi 
adaylarının güncellenmiş listesi, denetim raporu ve yılsonu he-
sapları yer aldı. IndustriAll Avrupa Başkanı ve Genel Sekreteri-
nin tüm katılımcılara desteklerinden ve katılımlarından dolayı 
teşekkür etmesi ile toplantı sona erdi.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve Genel Yö-
netim Kurulumuz Gebze Şubemizin Temsilciler Meclisi top-
lantısına katılarak, teşkilat mensuplarımızla bir araya geldi.
Toplantıya Genel Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra Genel Baş-
kan Yardımcılarımız Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafettin Koç, 
Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, Gebze Şube Başkanımız Selçuk 
Durmuş ve şube yöneticilerimizle işyeri baştemsilci ve temsilci-
lerimiz katıldı.

Temsilciler meclisinde bir konuşma yapan Genel Başkanımız 
Değirmenci, “Gebze arı gibi çalışan, makine gibi üreten yapısıy-
la ülkemizin göz bebeğidir. Sanayinin kalbi burada atmaktadır. 
Dolayısıyla emeğin, alınterinin de kalbi bu bölgede atmaktadır. 
Gebze şubemiz de çeyrek asırdan fazla bir süredir, bu sendika-
nın bel kemiği olmuştur. Diğer birkaç şubelerimize nazaran üye 
sayısının azlığı, Gebze’nin etkinliğinden, yetkinliğinden hiçbir 
şey götürememiştir. Gebze Şubesi, üye sayısı olarak orta halli-
dir ama, sendika içerisinde bizim kalemizdir, en büyük destek-
çimiz, sendikamızın yüz akıdır. Gebze Şubesi’nin, adı da, sanı 
da güçlüdür ve birçok kapıyı açacak tarihi vardır. Tıpkı bizim, 
açmazlarda, çıkmazlarda Gebze Şubesi’ne verdiğimiz destek 
gibi, Gebze Şubemizin bizlere olan desteği de, katkısı da her 
zaman yanı başımızdadır. Hal böyle iken; Gebze Şubesine ver-
diğimiz değer de, kıymet de ortadadır. Gebze’ye hiçbir zaman 
eli boş gelmedik, geri de boş dönmedik. Gebze’ye geldiğimizde, 

30-40 yıldır yapılmayan, adına-sanına yakışmayan Şube binasını 
sizlere hediye etmek için geldik. Bu nedenle Gebze’nin adına ya-
kışır bir şube binası alıp, Gebze teşkilatıma ve üyelerimize hediye 
etmek de bizim boynumuzun borcuydu. Çok şükür, diğer şube-
lerimize olduğu gibi, Gebze Şubemize de bu güzel mekânı satın 
alarak, emekçilerin hizmetine sunmayı, Yüce Allah bizlere nasip 
etti. Gebze’den geri dönerken, Şube başkanınızı genel merkeze 
götürmek, Gebze’nin sesinin daha güçlü çıkmasına vesile olmak 
da yine bizlere düştü.” ifadelerini kullandı. Değirmenci konuşma-
sına şöyle devam etti:
“BİRLİK VE BERABERLİK İÇERİSİNDE YÜRÜME 
ZORUNLULUĞUMUZ VAR”
Genel Başkan olarak, Gebze’de a’dan z’ye her gelişmenin içerisin-
de, Gebze şubemizle ilgili her masada varız. Bu bölgeden bana 
ulaştırılan her sorunun çözümü için çalışıp, emek veriyoruz. Bu 
bölge için elimizi taşın altına koymaktan asla imtina etmedik, et-
miyoruz. Bu nedenle sizlerden beklentim, sendikamıza ve şube-
nize sahip çıkmanızdır, üyelerimize kol kanat germenizdir, birbiri-
nize sahip çıkmanızdır. Sizlerden beklentim, genel merkezinden 
şubesine ve işyeri temsilcileri kadar, istişare halinde, birlikte ha-
reket ederek, hak bildiğimiz doğru yolda ilerlemenizdir. İşveren-
lerin güç kazandığı, sermayenin hiç olmadığı kadar vahşileştiği 
bir ortamda, birlik ve beraberlik içerisinde yol yürümek gibi bir 
zorunluluğumuz vardır.”
“SENDİKACILIĞIN BİRİNCİ KURALI BİRBİRİNİZE 
KENETLENMENİZDİR”
“Emekçilere hizmet etmek gibi kutlu bir davanın etrafında top-
landığımızı unutmayın. Makam ve mevkiler için değil, sendika 
olarak varlığımızı borçlu olduğumuz emekçilere hizmet için bu 
koltuklarda oturduğumuzu unutmayın. Sendikacılığın birinci 
kuralının, birbirinize kenetlenmekten geçtiğini aklınızdan çıkar-
mayın. Bir olursak kazanacağımızı, bölünürsek yok olacağımızı 
unutmayın. Sevgiyi bölüştükçe çoğaltacağımızı, acıları bölüştük-
çe azaltacağımızı kendinize şiar edinin. Birlik ve beraberliğinizi 
gördükçe, keyiflenmek, geleceğe umutla bakmak istiyorum.”
Değirmenci’nin konuşmasından sonra toplantıda Genel Yönetim 
Kurulumuz, şube yöneticilerimiz ve işyeri temsilcilerimiz de söz 
alarak, görüşlerini ifade etmesinin ardından toplantı toplu fotoğ-
raf çekimiyle son buldu.

GENEL BAŞKANIMIZ 
DEĞİRMENCİ VE 
YÖNETİM KURULUMUZ 
GEBZE TEMSİLCİLER 
MECLİSİNE KATILDI
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GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ, HAK-İŞ İLE BİRLİKTE 
ARNAVUTLUK’TA TEMASLARDA BULUNDU

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı 
ve Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, HAK-İŞ 
Genel Başkanı Mahmut Arslan ve beraberindeki heyet ile 
birlikte Arnavutluk’ta bir dizi temaslarda bulunup, düzen-
lenen panele katıldı.

Arslan ve Değirmenci ilk olarak 8 Mayıs 2024 tarihinde, Arnavut-

luk İşçi Sendikaları Konfederasyonu (KSSH) Genel Başkanı Kol 

Nikolla ve Başkan Yardımcısı Anisa Subashi ile bir araya geldi.

Ziyarette, Arnavutluk-Türkiye ilişkileri ve çalışma hayatı konu-

sunda karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu.

Görüşmede, Filistin’de yaşanan insanlık dramına dikkat çekilerek, 

önümüzdeki dönemde bu konuda ortak bir program yapılması ve 

Filistin’e destek verilmesi konusunda görüş birliğine varıldı.

EMEK ÖRGÜTLERİNİN TÜRKİYE-ARNAVUTLUK İLİŞKİLERİNE 
KATKILARI MASAYA YATIRILDI

Daha sonra HAK-İŞ ve Arnavutluk Bağımsız Sendikalar Konfe-

derasyonu (BSPSH) ile ortaklaşa düzenlenen ve TİKA tarafından 

desteklenen “Türkiye-Arnavutluk İlişkilerinin 101. Yılı: Emek Ör-

gütlerinin İki Ülke İlişkilerine Katkıları” konulu program, 9 Mayıs 

2024 tarihinde Arnavutluk’ta gerçekleştirildi.

Programa, Arslan ve Değirmenci’nin yanı sıra BSPSH Genel Baş-
kanı Gezim Kalaja, Türkiye Arnavutluk Büyükelçiliği Eğitim Ate-
şesi Metin Bulut, TİKA Tiran Ofisi Temsilcisi Mustafa Ata, ALSAR 
Vakfı Başkanı Mehdi Gurra, HAK-İŞ Genel Sekreteri Eda Akbulut, 
Yardımcısı Fatma Zengin, kardeş sendikamızın başkanları ve 
HAK-İŞ heyeti katıldı.

ARSLAN ARNAVUTLUK-TÜRKİYE İLİŞKİLERİNİN ÖNEMİNE 
DİKKAT ÇEKTİ

Panelde bir konuşma yapan Arslan, sivil toplum örgütlerinin 
demokrasiler açısından öneminden bahsetti. HAK-İŞ için, Tür-
kiye’nin gücü HAK-İŞ’in gücü, HAK-İŞ’in gücü Türkiye’nin gücü 
ifadesini kullandığını anımsatan Arslan, Arnavutluk demokrasi-
si açısından da BSPSH’nin gücünün Arnavutluk’un gücü oldu-
ğunu ifade etti.

Arnavutluk Türkiye ilişkilerinin Cumhurbaşkanımız Recep Tay-
yip Erdoğan döneminde zirveye çıktığını ifade eden Arslan, 
Erdoğan’ın ve Türkiye’nin yeryüzündeki tüm mağdur ve maz-
lumların sesi ve soluğu olmaya devam ettiğini ifade etti. Arslan, 
“Arap dünyası başta olmak üzere bölgemizde kendi halklarının 
liderlerine değil, Türkiye ve Erdoğan’a güvenen milyonlar var. 
Bunun da sorumlulukları var tabi. Türkiye elindeki gücünü so-
nuna kadar kullanıyor.” dedi. Türkiye ve Arnavutluk ilişkilerini 
sadece siyasi değil, ekonomik ilişki olarak da görmemiz gerek-
tiğini belirten Arslan, “İnşallah yeni başlangıçlara hep birlikte 
imza atacağız” diye konuştu. HAK-İŞ ve BSPSH olarak iki kon-
federasyon ilişkilerimiz uzun yıllara dayandığına vurgu yapan 
Arslan, “İlişkilerimizde iki sendika ilişkisinin ötesinde bir kar-
deşlik ve dostluk ilişkisi var. Tarihi ve kültürel bağlarımız, değer 

ve inanç ortaklığı bizi daha da birbirimize yaklaştırıyor. Bizim 
HAK-İŞ -BSPSH iş birliğini, ortaklığın ötesinde, kardeşlik olarak 
daha da ileriye taşımamız gerekiyor” dedi. “

KALAJA: “HAK-İŞ VE BSPSH ARASINDAKİ BİRLİKTELİKTEN 
ŞEREF DUYUYORUZ”

Arnavutluk Bağımsız Sendikalar Konfederasyonu (BSPSH) Ge-
nel Başkanı Gezim Kalaja, HAK-İŞ ve BSPSH arasında yakın bir 
dostluk ve dayanışma olduğuna dikkat çekerek, bu birlikteliğin 
uzun yıllara dayanan bir dostluk olduğunu ve devam edece-
ğini belirterek, HAK-İŞ ve BSPSH arasındaki birliktelikten şeref 
duyduğunu ifade etti. Türkiye-Arnavutluk ilişkilerinin 101. Yılını 
birlikte kutlamaktan onur duyduklarının belirten Kalaja, iki ül-
kenin tarihi bağlarının Osmanlı dönemine uzandığını ifade etti. 
Kalaja, “600-700 yıl önce de Osmanlı İmparatorluğu zamanın-
da Türkiye ve Arnavutlar beraberdi. Çanakkale’de hep birlikte 
düşmana karşı savaştık. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
döneminde Türkiye ve Arnavutluk ilişkilerini daha üst düzeye 
çıkarmıştır. Kendilerine teşekkürlerimizi iletiyoruz. Bütün bal-
kanlar için çok önemli bir şahsiyettir. Bugünlerde Arnavutluk 
ve tüm balkanlar gözlerini Türkiye’ye çevirmiştir. Erdoğan gibi 
lideriniz olduğu için gurur duymalısınız. Ben Türk vatandaşı 
değilim, Arnavutluk maden ve işçi sendikaları başkanıyım sizin 
liderinizden dolayı gurur duyuyorum. O Sadece Türkiye değil 
bütün balkanları garanti ediyor” dedi. HAK-İŞ ve Genel Başkan 
Mahmut Arslan’ın kendileri için çok ayrı bir yeri olduğunu be-
lirten Kalaja, “İki ülke ve iki sendikanın gelişmesine gösterdiği 
destekten dolayı genel başkanımız Arslan bir madalyayı hak 
ediyor” ifadelerini kullandı.
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DEĞİRMENCİ: “GENEL BAŞKANIMIZ ARSLAN İLE YOL 
YÜRÜMEKTEN ONUR DUYUYORUZ”

Genel Başkanımız Yunus Değirmenci, panelde yaptığı konuş-
mada “Beraber yol yürümekten, birlikte mücadele etmekten 
onur duyduğumuz, doğruya doğru, eğriye eğri diyecek kadar 
cesur bir Genel Başkanımız var. Konfederasyonumuz HAK-İŞ’i 
büyüttüğü için, yurt içinde ve yurtdışındaki aktif görevlerini 
başarıyla gerçekleştirdiği için, Türkiye ve dünyadaki tüm ça-
lışanların abisi olduğu için kendisiyle gurur duyuyoruz” dedi. 
Değirmenci, Genel Başkanımız Arslan’ı sendikal hareketin lideri 
olarak gördüklerini belirterek, “Kendisi bizim büyüğümüz, ağa-
beyimizdir. Onun için her zaman her mücadeleyi vermekten 
imtina etmiyoruz” dedi. Değirmenci, Kalaja’ın bahsettiği ma-
dalyayı Öz Çelik-İş Sendikası olarak bir toplantı salonuna Genel 
Başkanımız Arslan’ın adını verdik. Allah onu başımızdan eksik 
etmesin. Onunla birlikte Türkiye’de HAK-İŞ mücadeleye devam 
edeceğiz” dedi.

“ARNAVUTLUK BİZLER İÇİN KUTLU TOPRAKLARDIR”

Genel Başkanımız Yunus Değirmenci, güçlü, tarihi ve kültürel 
bağlarla bağlı olduğumuz Arnavutluk’ta sendikacı dostlarla bir 
araya gelmiş olmanın, heyecanını ve mutluluğunu yaşadıkları-
nı ifade etti. Değirmenci, “Buraya geldiğimizde de yabancı bir 
ülkeye gelmiş gibi hissetmedik. Burası, atalarımızın hoşgörüyle 
bereketlendirdiği, camilerle şereflendirdiği, kültür hazinesiyle 
zenginleştirdiği kutlu topraklardır” diye konuştu.

Balkanlarda refah ve istikrarın gelişmesinde, Türkiye-Arna-

vutluk ilişkilerinin güçlü olmasının rolünün büyük olduğuna 

dikkat çeken Değirmenci, “HAK-İŞ’in Balkan ülkelerine yöne-

lik faaliyetleri, iki ülke halkı arasında güçlü kültürel bağların 

kurulmasında önemi ve katkısı büyüktür. Arnavutluk Bağımsız 

Sendikalar Konfederasyonu ile tam 30 yıldır en zor dönemlerde 

bile iş birliğimiz devam etmiştir. Bu iş birliğimizi, dostluk ve da-

yanışma temelinde daha da ileriye taşıyacağımıza olan inancım 

sonsuzdur” şeklinde konuştu.

Diğer katılımcıların yaptığı konuşmaların ardından toplu fotoğ-

raf çekimiyle panel sona erdi.

ARSLAN’DAN ARNAVUTLUK’TA TİKA VE ALSAR VAKFINA 

ZİYARET

Arslan ve Değirmenci beraberindeki heyetle birlikte, 9 Mayıs 

2024 tarihinde TİKA ve ALSAR Vakfına ziyaretlerde bulundu. 

HAK-İŞ heyeti, Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansı (TİKA) Arna-

vutluk Tiran Ofisi Koordinatörü Mustafa Ata ile görüştü. Görüş-

mede Arslan, HAK-İŞ ve BSPSH ile ortaklığında TİKA’nın deste-

ğiyle düzenlenen panel için teşekkür etti.

ALSAR vakfı ziyaretinde de Arslan, vakıf başkanı Mehdi Gurra ile 

görüştü. Arslan ziyarette vakfın Arnavutluk ve bölgedeki çalış-

malarına ilişkin bilgi aldı.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Karabük İl Başkanı Cenk 
Gedikoğlu ve beraberindeki yönetim kurulu üyeleri ile çok 
sayıda teşkilat mensubu Sendikamızın Genel Başkanı Yu-
nus Değirmenci ve Genel Yönetim Kurulumuzu ziyaret etti.

Genel Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra Genel Başkan Yar-

dımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafet-

tin Koç, Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, kalabalık bir heyet ile 

gelen İl Başkanı Gedikoğlu ve teşkilat mensuplarını Sendikamı-

zın Genel Merkezinde ağırladı.

Görüşmede Karabük ve ülkemizin gündeminden siyasi geliş-

melere kadar birçok konuda istişareler yapılırken, ülkemize ve 

Karabük’e ortak hizmet konusunda mutabık kalındı.

Ziyaret dolayısıyla MHP İl Başkanı Gedikoğlu’na ve heyetine te-

şekkür eden Değirmenci, Karabük halkının ve oradaki binlerce 

üyemizin huzur ve refahı için MHP teşkilatıyla işbirliği içerisinde 

olmaya devam edeceklerini ifade etti.

Gedikoğlu ise, Genel Yönetim Kurulumuza ev sahipliği için te-

şekkür ederken, hediye takdiminin ve toplu fotoğraf çekiminin 

ardından görüşme son buldu.

MHP KARABÜK İL BAŞKANLIĞINDAN 
SENDİKAMIZA ZİYARET
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GENEL BAŞKAN YARDIMCIMIZ ALTUN 
ŞUBE BAŞKANLARIMIZLA BİRLİKTE 

INDUSTRIALL AVRUPA’NIN TOPLANTISINA KATILDI

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ 

1. OLAĞAN GENEL KURULU’NA KATILDI

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Bayram Altun, bera-
berindeki şube başkanlarımızla birlikte sendikamızın üyesi 
olduğu IndustriAll Avrupa’nın 16-17 Nisan tarihleri arasında 
Slovakya’nın başkenti Bratislava’da gerçekleştirilen “Toplu 
Sözleşme ve Sosyal Politika Komitesi” Toplantısına katıldı. 
Toplantıda Genel Başkan Yardımcımız Altun’un yanı sıra 
Seydişehir Şube Başkanımız Hüseyin Kaban ve Ankara Böl-
ge Başkanımız Cemalettin Köse de yer aldı.
Altun ve heyetimiz, uluslar arası sendikal işbirliğinin geliştiril-
mesi adına bir dizi temaslarda bulunup, görüşmeler gerçekleş-
tirdi.

Toplantı OZ KOVO Genel Sekreteri Monika Bendekova’nın açılış 
konuşmasıyla başladı. Sendikaların toplu pazarlığı güçlendir-
mesi, ücretlerin artırılması ve sendikaların şirketlere erişiminin 
iyileştirilmesi için değişiklik yapılması gerektiğini belirtti.

Açılış konuşmalarının ardından Syndex Romanya temsilcisinin 
yaptığı sunumda şirketlerin ücret politikalarını ayarlamakta ya-
vaş davrandıklarını, bunun da büyük kararlara ve yetersiz ücret 
artışlarının satın alma gücünü aşındırmasına ve ekonomiyi ya-
vaşlatmasına neden olduğunu belirtti.

IndustriAll Avrapa Şirket Politikası Konferansı toplu fotoğraf çe-
kimi ve teşekkür konuşmalarının ardından sona erdi.

BRATİSLAVA BÜYÜKELÇİSİ’NE ZİYARET
Genel Başkan Yardımcımız Altun, Şube başkanlarımız Kaban ve 
Köse ile birlikte programın ikinci gününde Türkiye’nin Bratisla-
va Büyükelçisi Erkan Özoral’ı makamında ziyaret etti. Ziyarette 

bölgesel konular başta olmak üzere birçok konuda istişarelerde 
bulundular. Başkanlarımız, Büyükelçi Özoral’a ülkemizi temsil 
noktasında başarılar diledi. Geçtiğimiz aylarda kuruluşu gerçekleştirilen ve Kurucu baş-

kanlığını Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Bayram Al-
tun’un yaptığı Hak Emekliler Derneği’nin (HAK EMEK-DER) 1. 
Olağan Genel Kurulu 4 Mayıs 2024 tarihinde yapıldı.
Genel Kurula, HAK-İŞ Konfederasyonu Genel Başkan Mahmut 
Arslan, HAK-İŞ Genel Başkan Yardımcısı ve Sendikamızın Genel 
Başkanı Yunus Değirmenci,  HAK EMEK-DER Kurucu Başkanı ve 
Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Bayram Altun, Sendika-
mızın Genel Başkan Yardımcıları Mustafa Kılıç, Şerafettin Koç, Ge-
nel Sekreterimiz Ahmet Çolak, HAK-İŞ Genel Başkan Yardımcısı 
Devlet Sert, HAK-İŞ kurucularından Mehmet Asena, HAK-İŞ’e bağ-
lı sendikaların genel başkan ve yardımcıları, sendikaların şube 
başkanları ve basın mensupları katıldı.
HAK-İŞ Genel Başkanı Arslan, gerçekleştirilen genel kurulda HAK 
EMEK-DER’in emeklilerin haklarını korumak adına çok önemli 
adımlar atacağına ve emeklilerin sorunlarını, taleplerini daha 
hızlı ileteceğini belirtti. Genel kurulun hayırlara vesile olmasını 
dileyen Arslan,  yeni yönetim kuruluna da başarılar dileğinde bu-
lundu.

“HAK-İŞ, HELAL SENDİKACILIĞIN ADIDIR”
Arslan, HAK-İŞ’in yaptığı mücadelenin helal bir mücadele oldu-
ğuna değinerek “Bir toplantımızda akademisyen hocalarımızdan 
biri HAK-İŞ’i tanımlarken HAK-İŞ helal sendikacılığın adıdır de-
mişti. Helali, haramı bilen bir kurum olarak, bu emeklilerin helal 
kazançlarını arttırmak, onların hak ettiklerinin onlara verilmesi 
konusunda sadece slogan atarak değil, konuşarak değil, sadece 

derneklerin yaptığı gibi işte eleştiri yaparak değil, çözüm bulma-
mız gerekiyor. Bu çözümleri de biz oluşturacağız” dedi.
HAK-İŞ ve bağlı sendikaların HAK EMEK-DER’e destek vermesi-
ni isteyen Arslan, sendikalarımızdan emekli olmuş üyelerimi-
zin derneğe üye olmasının öneminden bahsetti. EYT ile emekli 
olanların sorunlarına değinen Arslan, aldıkları maaşların yetersiz 
olduğunu ifade etti. HAK EMEK-DER’in kuruluşunun sembolik ol-
madığını ifade eden Arslan, “Yüz binleri, milyonları üye yapacağız 
ve hükümet, parlamentoyu, siyaseti etkileyeceğiz, yönlendirece-
ğiz ve onların talepleri doğrultusunda bir mücadele yürüteceğiz” 
diye konuştu.

KURUCU BAŞKAN ALTUN YAPILAN ÇALIŞMALARI ANLATTI
Daha sonra bir konuşma yapan HAK EMEK-DER Kurucu Başka-
nı ve Özçelik-İş Genel Başkan Yardımcısı Bayram Altun ise “Hak 
Emekliler Derneği’nin Kuruluşunda Geçici Yönetim Kurulu olarak 
bu görevi bizlere inanarak ve güvenerek tevdi eden Hak-İş Kon-
federasyonumuzun Genel Başkanı Mahmut Arslan ve ekibine hu-
zurlarınızda şükranlarımı sunuyorum.” diyerek sözlerine başladı. 
Kurucu Başkan Altun, “Derneğimiz 10 Kasım 2023 Tarihinde Sivil 
Toplumla İlişkiler Genel Müdürlüğü’ne müracaatla resmi kurulu-
şunu gerçekleştirmiştir, Derneğimiz faaliyetlerinin yürütüleceği 
ofis kiralanarak bütün büro malzemeleri temin edilmiştir, Der-
neğimiz ile ilgili Zorunlu Defterler alınarak Sivil Toplumla İlişkiler 
Genel Müdürlüğü’ne tasdik ettirilmiştir, Derneğimizin Web sitesi 
kurulup Sosyal Medya (Twitter, Facebook ve YouTube) açılmıştır. 
Derneğimiz adına yeni “Üyelik Formu” düzenlenmiştir, Hak-İş 
Konfederasyonumuzun İsim babası ve kurucu üyesi olan Değerli 
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büyüğümüz ve ağabeyimiz Hakkı Büyükharbutlu 12 Aralık 2023 
Tarihinde evinde ziyaret edilerek Derneğimizin ilk üyeliği yapıl-
mıştır, Derneğimizin yeni Amblemi karara bağlanmıştır, Derneği-
miz adına Ziraat Bankası Çukurambar Şubesinde Hesap açılmış-
tır, 03 Mayıs 2024 Tarihi itibariyle değerli katkılarınız neticesinde 
Derneğimize toplam 2.050  üye kaydı yapılmıştır. Hak Emekliler 
Derneği Yönetim Kurulu olarak Hak-İş Konfederasyonumuzun 
Genel Başkanı Mahmut Arslan’ı 08 Aralık 2023 tarihinde ziyaret et-
tik. Hak-İş Konfederasyona bağlı Üye Sendika Başkanlıklarından 
Hak Emekliler Derneğimizin örgütlenme çalışmalarına destekle-
rini talep ettik. Konfederasyonumuzun Genel Başkanı Mahmut 
Arslan imzalı Üye Sendika Başkanlıklarına gönderilen yazıda tüm 
emeklilerimizin HAK EMEK-DER çatısı altında toplanmasına yö-
nelik destek çağrısından dolayı ve her platformda bu desteklerini 
gündeme getirdikleri için şahsım ve yönetim kurulu adına zat-ı 
âlilerine şükranlarımızı arz ediyoruz” ifadelerini kullandı.

“EMEKLİLERE İNSAN ONURUNA YAKIŞIR BİR YAŞAM İMKÂNI 
SUNULMALI”
Altun şöyle konuşmasını sürdürdü: “Türkiye nüfusunun beşte 
birini teşkil eden yaklaşık 16 Milyon Emeklinin sorunlarına katkı 
sunmaya çalışan Hak Emekliler Derneği olarak öncelikle sosyal 
devlet anlayışı gereği emeklilerin insan onuruna yakışır bir yaşam 
imkanı sunulması gerektiğini öncelikle ifade etmek istiyorum. Ve-
receğim iki örnekten birincisi; “TÜİK’in 2006 yılından bu yana her 
yıl yayınladığı ve en son 2023 yılında yayınlanan Gelir ve Yaşam 
Koşulları Araştırma Sonuçlarına” göre ülke nüfusunun %80’ni 
milli gelirin %50,2’sini alırken, ülke nüfusunun %20’si ise milli ge-
lirin %49,8’ini alıyor. İkinci örnek ise; TUİK verilerine göre 2023 yılı 
Kişi Başı Milli Gelir 13.110 ABD Doları olarak açıklandı. 2023 yılı 
ortalama ABD Doları 23,88TL. olduğu gerçeği göz önünde tutul-
duğunda 4 kişilik bir aileye düşen Türk Lirası karşılığı Yıllık Milli 
Gelirin 1.252.267,20TL., Aylık Milli Gelirin ise 104.355,60TL. olması 
gerektiğini dikkate aldığımızda acaba bu aylık gelirden 4 kişilik 
kaç aile nasibini alabiliyor?  Bu gerçekler sorgulandığında Üstad 
Necip Fazıl Kısakürek’in Destan şiirini hatırlamamak mümkün 
değil. Üstad şiirinde “Allahın on pulunu bekleye dursun on kul; 
Bir kişiye tam dokuz, dokuz kişiye bir pul. Bu taksimi kurt yapmaz 

kuzulara şah olsa;  Yaşasın, kefenimin kefili karaborsa!” diyerek 
bugünkü gelir dağılımındaki adaletsizliği ve çarpık düzeni çok 
güzel biçimde özetlemiştir. Bu çarpık düzene son verilip, adil ge-
lir dağılımı ve adil paylaşım sağladığı takdirde bütün emeklilerin 
de, çalışanların da sorunlarının kolaylıkla çözüme kavuşacağına 
inanıyorum.”

“EN DÜŞÜK EMEKLİ MAAŞI ASGARİ ÜCRET SEVİYESİNE 
ÇEKİLMELİ”
“Emekli aylığı ile sağlanamayan geçim, yıllarca zor çalışma şart-
ları altında yorgun düşen bedenleri yeniden çalışmaya mahkum 
hale getirmektedir. Çoğu zaman güvencesiz ve kayıt dışı özellikle-
re sahip olan bu zorunlu çalışma halini, bir toplumun büyükleri-
ne reva gördüğü büyük bir haksızlık olarak tanımlamak yanlış ol-
mayacaktır. Bu durumu, ne insan onuru ne de kadim medeniyet 
değerlerimiz ile açıklama imkânımız yoktur. Her geçen gün artan 
enflasyon, en başta emekli vatandaşlarımızı olumsuz etkilemek-
te, emeklilerimizin geçim koşullarını daha da ağırlaştırmaktadır. 
Bu nedenle emeklilerin geçim sıkıntısına çare olacak çözümleri 
bir an evvel hayata geçirmek için gerekli adımlar atılmalıdır. Tür-
kiye’deki yoksulluk, açlık sınırı, enflasyon ve alım gücü dikkate 
aldığında, en düşük emekli aylığı, asgari ücret seviyesine çekil-
melidir. İşçi emekli maaş zamları Toplu İş Sözleşme hakkı verile-
rek belirlenmelidir. Ancak bu yasal düzenleme yapılıncaya kadar 
Konfederasyonların Hükümet ile yapmış olduğu Kamu Çerçeve 
Protokolü ile belirlenen ücret artışları işçi emeklilerine de uy-
gulanmalıdır. Milyonlarca emeklinin beklentisi de bu yöndedir. 
Emeklilerin asgari bir yaşam standardına kavuşabilmesi için, bu 
talebimizin acilen karşılanması ülkemiz açısından elzem hale 
geldiğini ifade etmek istiyorum.”

“SUNİ ZAM YAĞMURUNA FIRSAT VERİLMEMELİ”
“Birçok mal ve hizmette, denetimsiz, suni bir artış ile karşı kar-
şıyayız. Maalesef temel ihtiyaç malzemelerinde bile fahiş zamlar 
yapıldığını görüyoruz. Hükümetin emekli maaşlarını iyileştirmek-
le beraber, fahiş zamların önüne geçmek için de acil önlem alın-
malıdır. Yeni hal yasası mutlaka çıkartılmalı, halkın temel ihtiyaç-
larını direk üreticiden temin edebileceği hal binalarında ve semt 
pazarlarında üreticiler için belli alanlar tahsis edilmeli. Piyasa de-

netimi sıkılaştırılmalı, üreticiden tüketiciye her ürün kare kod ile 
takip edilmeli, her ürünün maliyeti hesaplanmalı ve maksimum 
satış fiyatı belirlenmeli, fırsatçılara da ağır para cezası, kapatma, 
ticaretten men ve hapis cezası gibi en ağır yaptırımlar uygulama-
lıdır.”
Emekli aylığından tasarrufta bulunma gibi bir lüksü bulunmayan 
emekliler için, çarşı, pazar, market ve kira fiyatları, yaşam sevi-
yesinin belirleyicisi olmuştur. Torununa alacağı gofrette, evine 
götüreceği birkaç parça ette, ödeyeceği elektrik ve doğalgaz fa-
turasında yaşanan korkular, yaşlılık dönemi korkularını aşmıştır. 
Ömrün huzura, dinlenmeye ve sükunete en çok ihtiyaç duyulan 
bu dönemi, fırsatçıların yol açtığı güvensizlik ortamının travma-
larıyla geçmektedir.”

“EMEKLİLERİN BEKLEYEN SORUNLARINA ÇÖZÜM 
GETİRİLMELİ”
“Emeklilere Sosyal Konut projeleri ile katkı sunulmalı, emeklilere 
ihtiyaçları halinde faizsiz kredi sağlanmalıdır.  Emekliler Kamu ve 
Belediye Sosyal Tesislerinden ücretsiz veya cuzi bir ücretle yarar-
lanmalı, emeklilere verilen Bayram ikramiyelerinin öncelikle gü-
nümüz koşullarına uygun bir seviyeye getirilmeli ve her yıl ücret 
artış oranları dikkate alınarak belirlenmelidir. Emekliler yaşa ba-
kılmaksızın Toplu Taşıma imkânlarından ücretsiz yararlanmalı, 
emeklilerin eğitim gören çocuklarına burs verilmelidir. Bakıma 
muhtaç emeklilerin temel ihtiyaçlarının karşılanacağı kampüsler 
kurulmalı, emeklilerin engelli çocuklarına “Engelsiz Yaşam Mer-
kezlerinde” barındırılmasına öncelik tanınmalıdır.”

“EMEKLİLERE SENDİKAL ÖRGÜTLENME HAKKI VERİLMELİ”
“Uluslararası hukukta kabul edilen normlara göre Emeklilerin 
Sendikal Haklarına ilişkin kısıtlamalara imkan vermemektedir. 
İnsan Hakları Avrupa Sözleşmesi’nin 11. Maddesinde  “Herkes 
barışçı amaçlarla toplantılar yapmak, dernek kurmak, ayrıca 
çıkarlarını korumak için başkalarıyla birlikte sendikalar kurmak 
ve bunlara katılmak haklarına sahiptir.” düzenlemesi, bu hakkı 
açıkça tanımlamaktadır. İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi-
nin madde 23. Maddesinde, 87 sayılı ILO Sözleşmesinin 2. Mad-
desinde ve Ekonomik, Sosyal ve Kültürel Haklara ilişkin Ulusla-
rarası Sözleşmenin 8. Maddesinde de bu hakkın düzenlendiği 

görülmektedir. Sayılan düzenlemelerde “bu hakkın kullanılması 
ulusal güvenliği veya kamu düzenini veya başkalarının hak ve öz-
gürlüklerini korumak için demokratik bir toplumda gerekli olan 
ve hukuken öngörülen sınırlamalardan başka sınırlara tabi tutu-
lamaz.” İfadesi ile emekliler için istisnai bir kısıtlama oluşturula-
mayacağı da hüküm altına alınmıştır.”

“EMEK MÜCADELESİNİ RÜTBE, MAKAM VE SERVET UĞRUNA 
YAPMIYORUZ”
Sendikalar, bir toplumda gelir adaletinin sağlanmasındaki en 
güçlü aktörlerdir. Aktif çalışma hayatlarını Hak-İş mücadelesinin 
erdemli ve onurlu çatısı altında sürdüren emek neferleri, emek-
lilik dönemlerinde de Hak Emek-Der ile bu yürüyüşlerini sürdü-
receklerdir. Bu birliktelik HAK mücadelemizi daha güçlü bir bi-
çimde sürdürmenin de bir aracı olarak bizlere ağır sorumluluklar 
yüklemektedir. Üstad Necip Fazıl Kısakürek’in dediği gibi
İnsandır sanıyordum bu mukaddes yüke hamal,
Hamallık ki, sonunda ne rütbe var, ne de mal,
Yalnız acı bir lokma, zehirle pişmiş aştan,
Ve ayrılık anneden, vatandan, arkadaştan.
Bizler emek mücadelesini ne rütbeler, ne makamlar ve ne de ser-
vetler için yapıyoruz. İnsan olmanın onurunu, şerefini, haysiyetini 
türlü zorluklara katlanarak savunmayı bir erdem bildiğimiz için 
buradayız. Bu vicdani sorumluluğu da emaneti teslim saatimize 
kadar sürdürmeyi Rabbim hepimize nasip eylesin.”
Altun, yeni seçilecek genel yönetim kurulu ve genel denetleme 
kurulu üyelerine başarılar dileyerek sözlerini tamamladı.
HAK-İŞ kurucularından Mehmet Asena ise, HAK-İŞ’i saygın hale 
getirdiği için Mahmut Arslan’a teşekkürlerini dile getirdi. Yeni se-
çilecek genel yönetim kuruluna başarılar diledi.
HAK EMEK-DER’in 1. Olağan Genel Kurulu’nda Genel Başkanlığa 
seçilen Remzi Karataş, HAK-İŞ’e ve bağlı sendikalarımıza verdik-
leri destekten ötürü teşekkürlerini ifade ederek desteklerin deva-
mının geleceğine inandığı dile getirdi. HAK EMEK-DER’in Kurucu 
Başkanı Bayram Altun’a vermiş olduğu hizmetlerden dolayı te-
şekkür etti.
Genel Kurul, toplu aile fotoğrafı çekimi ile sona erdi.
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TEŞKİLATIMIZ 1 MAYIS’I HAK-İŞ’İN ÖNCÜLÜĞÜNDE 
KOCAELİ’DE KUTLADI

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, bera-

berindeki Genel Yönetim Kurulumuz ve Türkiye’nin birçok 
bölgesinden gelen teşkilat mensuplarımızla birlikte, Koca-
eli Seka Park’ta HAK-İŞ’in öncülüğünde düzenlenen etkin-
liklerle, 1 Mayıs Uluslararası Birlik, Mücadele ve Dayanışma 
Gününü kutladı.
Programa HAK-İŞ Genel Başkanı Mahmut Arslan ve Genel Baş-
kanımız Değirmenci’nin yanı sıra Genel Başkan Yardımcılarımız 
Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şerafettin Koç, Genel 
Sekreterimiz Ahmet Çolak, ülkemizin birçok bölgesindeki şube 
başkanlarımız, şube yöneticilerimiz, HAK-İŞ’e bağlı kardeş sen-
dikalarımızın Genel Başkan ve yönetim kurulu üyeleri ile binler-
ce HAK-İŞ üyesi katıldı.

Miting meydanında; “Ücretlerden Alınan Vergi Oranları Düşü-
rülmeli” , “Sendikal Örgütlenmenin Önündeki Engeller Kaldırıl-
malı” , “Çalışanlar Enflasyon Karşısında Korunmalı” , “Soykırı-
ma Hayır, Filistin’e Destek” , “Gazze’ye Selam, Direnişe Devam”, 
“Filistin Bizim Kırmızı Çizgimizdir” taleplerimizi içeren büyük 
afişler miting alanını süsledi.

Program, iş kazaları, deprem, salgın, doğal afet ve vatan savun-
masında kaybettiğimiz şehitlerimiz için 1 dakikalık saygı duru-
şu ve ardından İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı.

Vatan uğrunda kahramanca can veren tüm şehitlerimiz, iş kaza-
larında hayatını kaybedenler ve Filistin’de şehit olan kardeşleri-
miz için Kur’an-ı Kerim tilaveti okundu.

1 Mayıs Mitingi Hazırlık ve Tertip Komitesi adına, 1 Mayıs mitingi 
açılış konuşmasını Genel Başkanımız Değirmenci gerçekleştir-
di.

Değirmenci, “Dayanışmamız, emek ve alınterimiz, birlik ve be-
raberliğimiz için akın akın gelerek bu meydanı dolduran emek-
çi kardeşlerim, Emeğiyle helal rızık peşinde koşan, alınteriyle 
memleketin dört bir yanını sulayarak bereketlendiren ülkemi-
zin yüz akı işçi kardeşlerim, Bin bir zahmetlerle alın ve akıl teri 
akıtıp rahmete vesile olan, emeğiyle ailesini geçindirirken, aynı 
zamanda cennet vatan ülkemize hizmeti bir görev sayan, yü-
reği de alnı da ak olan sevgili kardeşlerim, HAK-İŞ’in gür sesi, 
her biri birbirinden değerli emekçi kardeşlerim, 1 Mayıs Emek 
ve Dayanışma Günümüz kutlu olsun. Kocaeli’nde kurduğumuz 
kardeşlik soframıza hoş geldiniz, sefalar getirdiniz” diyerek coş-
kulu kalabalığı selamladı.

Sizler buraya gelerek, sadece 1 Mayıs’ın coşkusunu yaşatmadı-
nız” diyen Değirmenci, “Buraya gelerek, HAK-İŞ’in Filistin dava-
sına, mazlum coğrafyalardaki Müslüman kardeşlerimizin kur-
tuluşu için verilen mücadeleye sahip çıktınız. Buraya gelerek, 
HAK-İŞ’in yerli ve milli duruşuna sahip çıktınız. Buraya gelerek, 
mağdurların, mazlumların, kimsesizlerin sesi olan HAK-İŞ’in gü-
cüne güç kattınız. Buraya gelerek, bir ve bütün olduğumuzda, 
ne kadar güçlü olduğumuzu cümle aleme gösterdiniz. Buraya 
gelerek, maaşlarımızdaki vergi adaletsizliğine, düşük ücretlere, 
iş kazalarına karşı verilen mücadeleye sahip çıktınız. Buraya 
gelerek, KİT’lerdeki taşeronlar için verdiğimiz kadro mücade-
lemize destek verdiniz. Biliyoruz ki, gönüllerimiz birdir. HAK-İŞ, 
çalışma hayatının olmazsa olmazı, sendikal yaşamın vazgeçil-
mezidir. HAK-İŞ olarak, işyerlerinizdeki sorunlarınızı, sıkıntıları-
nızı, çözülemez denilen dertlerinizi, Genel Başkanımız Mahmut 
Arslan’ın liderliğinde çözmeye devam edeceğiz” ifadelerini kul-
landı.

“GAZZE’Lİ EMEKÇİ KARDEŞLERİMİZE SELAM OLSUN”
Daha sonra HAK-İŞ’lilere seslenen Genel Başkan Mahmut Ars-
lan ise “Selam olsun, siyonist İsrail’in bütün baskı ve zulmüne 
karşı emeğiyle, alın teriyle hayatını sürdürmeye çalışan Filistinli 
Gazze’li emekçi kardeşlerimize, selam olsun mazlumları, mağ-
durları, masumları dert edinen vicdan sahibi emekçi kardeşle-
rime” diye konuştu.

ARSLAN TALEPLERİMİZİ SIRALADI
HAK-İŞ olarak, üyelerimizin ve tüm emekçilerin hak ve çıkarları 
için yoğun bir mücadele yürüttüklerini ifade eden Arslan, Ko-
caeli’nden emekçilerin taleplerini sıraladı. Arslan, “Sendikal ör-
gütlenmenin önündeki engellerin kaldırılmasını, toplu pazar-
lık kapsamının genişletilmesini, işten atılmaların önlenmesini, 
ücretler üzerinden alınan ağır vergi oranlarının düşürülmesini, 
az kazanandan az çok kazanandan çok vergi alınmasını, enflas-
yon karşısında emekçilerin korunmasını, ücretlerin milli gelir-
den aldığı payın artırılmasını, emekçinin refah artışından hak 
ettiği payı almasını istiyoruz” dedi.

Arslan, “Kayıt dışı istihdamın azaltılmasını, güvencesiz çalışma 
sisteminin sona erdirilmesini, iş kazalarının son bulmasını, is-
tihdamda kadın ve gençlere daha çok yer verilmesini istiyoruz. 
Annelik hakkının korunmasını, kreş ihtiyacının karşılanmasını, 
gençlerin eğitim, staj, işe giriş ve istihdam imkanlarının gelişti-
rilmesini çocuk işçiliğiyle daha etkin mücadele edilmesini, en-
gellilerin toplumsal hayata katılımının arttırılmasını istiyoruz. 
Asgari Ücret Tespit Komisyonunun yapısının değiştirilmesini, 
iş güvencesi kapsamının genişletilmesini, kadro alamayan işçi-
lerimize kadro verilmesini istiyoruz.  696 sayılı KHK ile kadroya 
geçen emekçilerin için tayin, becayiş ve nakil hakkı verilmesini, 
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Çaykur başta olmak üzere mevsimlik ve geçici işçilerin sorun-
larının çözülmesini, KÇP’ne belediye ve özel idarelerinde dahil 
edilmesini istiyoruz. Mahalli idarelerin iştiraklerinde/şirketlerin-
de çalışan işçilere 52 günlük ilave tediye ödenmesini, beledi-
yelere bağlı kuruluşlar ve belediyelerde çalışanların enflasyon 
farkı, ilave artışlar ve iyileştirmelerden istisnasız olarak yarar-
landırılmasını istiyoruz. Ev işçileri ve bakım işçilerinin iş konunu 
kapsamına alınmasını ve sendikal hakların sağlanmasını talep 
ediyoruz” diye konuştu.

Filistin Genel İşçi Sendikaları Federasyonu (PGFTU) Genel 
Başkan Yardımcısı Abdalhadi A. M. Darabutaha ise “Bugün 1 
Mayıs’ı kutlarken Filistin halkına karşı soykırım uygulanmak-
tadır. 500 bin kişiden fazla işsiz kaldı. Yoksulluk oranı çok arttı. 
İnsan onuruna yakışır işten bahsetmek artık mümkün değildir. 
İşgalci İsrail, iş piyasasını tamamen durdurmuştur. Batı Şeri-
a’da şehirlerin ve köylerin girişlerine barikatlar kurulmuştur. 
Mescidi Aksa her gün Yahudi Yerleşimciler tarafından vahşice 

saldırıya uğramaktadır. İsrail hapislerinde yaklaşık olarak 13 
bin Filistinli tutuklu bulunmakta olup gayri İnsani işkenceler 
maruz kalmaktadır. Masum tutuklu siviller ölene kadar açılığa 
maruz bırakılmaktadır. Gazze toprakları artık çocuklarımız, ka-
dınlarımız ve yaşlılarımız için toplu mezarlıklar haline gelmiştir” 
dedi.

Konuşmaların ardından Arslan ve Değirmenci, HAK-İŞ Yönetim 
Kurulu üyeleri ve üye sendika başkanlarımız ile birlikte plat-
formdan karanfiller dağıtırken, güvercinleri özgür bıraktılar. Ay-
rıca Filistin bayrağı renginde balonlar uçuruldu.

Program 1 Mayıs Bildirisinin okunmasının ardından, toplu fo-
toğraf çekimi ile son buldu.

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Özçelik-İş Sendikası Genel Başkanı Yunus Değirmenci, “1 
Mayıs Emek ve Dayanışma Gününü, emekçiler olarak geçim 
sıkıntısının gölgesinde, hayat pahalılığı girdabında, düşük 
ücret çaresizliğinde kutlamak istemiyoruz. 1 Mayıs’ın ger-
çek bir bayram olabilmesi için alınteri ve emeğimizin karşı-
lığını işverenlerin tam manasıyla vermesi şarttır. Bu neden-
le 1 Mayıs’ta meydanlarda olduğu gibi, emekçiler olarak 
haklı talep ve beklentilerimizi tüm yıl boyunca haykırmaya 
devam edeceğiz” açıklamasında bulundu.
Genel Başkanımız Değirmenci, 1 Mayıs Emek ve Dayanışma 
Günü dolayısıyla yazılı bir basın açıklaması yaptı.

HAK-İŞ ve bağlı sendikalar olarak her yıl 1 Mayıs’ı Türkiye’nin 

belirlenen bir ilinde yapıldığını ve bu yıl İzmit-Kocaeli’de mey-
danlarda olacaklarını hatırlatan Değirmenci, “HAK-İŞ olarak 
bu yıl 1 Mayıs’ı coşkuyla, barış ve kardeşlik türküleriyle kutla-
yacağız. Filistinli işçilerle dayanışma duygularımızı da dile geti-
receğiz. Ülkemizdeki çalışma hayatı içerisinde emekçiler adına 
çözülmeyi bekleyen pek çok sorun, karşılamasını istediğimiz 
birçok talebimiz var. HAK-İŞ’in öncülüğünde sanayi şehri olan 
İzmit-Kocaeli’de başta işçiler olmak üzere tüm çalışanların ta-
leplerini yüksek sesle dile getireceğiz. İşçi-emekçilerin sermaye 
sahipleri karşısından sahipsiz olmadığını göstereceğiz” ifadele-
rini kullandı.

“HAKLI BEKLENTİLERİMİZİN KARŞILANMASINI İSTİYORUZ”
Ailesinin rızkını kazanan, fabrikasının bacasını tüttüren, ülkesi-
nin kalkınıp, büyümesine alın ve akıl teri ile emekçilerin büyük 
bir katkı sunduğunu belirten Genel Başkanımız Değirmenci, 
“Emeğin ve emekçinin gür sesi HAK-İŞ ve Özçelik-İş olarak, 
meydanlardan; emekçilerin aileleriyle birlikte insan onuru-
na yakışır bir ücret alabilmesi talebimizi ifade edeceğiz. Vergi 
adaletsizliğine, maaşlardaki vergi dilimi uygulamasında emek-
çilerin maruz kaldığı haksızlığa dikkat çekeceğiz. İş kazası ve 
meslek hastalıklarının önüne geçecek uygulamaların hayata 
geçirilmesini isteyeceğiz. Tüm emekçilerin aldıkları ücretlerin 
enflasyon canavarına yenik düşmemesi için gerekli tedbirlerin 
devreye sokulmasını isteyeceğiz. Sendikalaşmanın önündeki 
engellerin kaldırılmasını, sendikal hak ve özgürlüklerin artırıl-
ması yönündeki haklı talebimizi haykıracağız. Bu ve buna ben-
zer çalışma hayatı ve sendikal yaşam içerisindeki tüm sorunları 
bir kez daha dile getirip, çözüm önerileri sunarak, emekçiler 
adına hak arayışı içeren yapıcı 1 Mayıs kutlaması yapılmasını 
sağlayacağız.” dedi.

“Ailesinin rızkını helalinden kazanmak için alınteri akıtan, eme-
ğiyle ülkemizin ekonomik kalkınmasına büyük katkı sağlayan 
tüm emekçilerin 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Gününü kutluyor, 
1 Mayıs’ın çalışma hayatında daha güzel yarınlara kapı arala-
masını diliyorum” diyerek tüm emekçilerin 1 Mayıs Emek ve 
Dayanışma Gününü kutlayan Değirmenci, tüm emekçileri 1 
Mayıs’ta İzmit-Kocaeli’de dayanışma içerisinde bir ve beraber 
olmaya da davet ederek açıklamasını sonlandırdı.

GEÇİM SIKINTISININ GÖLGESİNDE 
1 MAYIS’I KUTLAMAK İSTEMİYORUZ

HAK-İŞ GENEL BAŞKAN YARDIMCISI VE SENDİKAMIZIN GENEL BAŞKANI YUNUS DEĞİRMENCİ: 
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Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, beraberin-
deki Genel Başkan Yardımcılarımız Bayram Altun, Mustafa 
Kılıç ve Karabük-KARDEMİR’den gelen bir grup üyemizle 
birlikte 30 Nisan 2024 tarihinde Cumhurbaşkanlığı ev sa-
hipliğinde gerçekleştirilen, 13. Çalışma Meclisi Yemeği’ne 
katıldı.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan başkanlığında gerçekleş-
tirilen yemek programına Genel Yönetim Kurulumuzun yanı sıra 
Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkanı Mahmut Arslan, 
konfederasyonumuza bağlı kardeş sendikalarımızın genel baş-
kan ve yardımcıları ile Çalışma Meclisi’nin diğer tarafları, işçiler ve 
basın mensupları katıldı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, yemek sonrası yaptığı konuşmada, Ça-
lışma Meclisi’nin üyelerini Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde misa-
fir etmekten duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 1 Mayıs Emek ve 

Dayanışma Günü’nü tebrik eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, helal 
rızık peşinde koşan tüm işçilere selam ve sevgilerini iletti.

Programda Cumhurbaşkanımız Erdoğan’a KARDEMİR’e geçtiği-
miz aylarda 600’den fazla işçi alımını sağladığı için teşekkür eden 
Genel Başkanımız Değirmenci’ye, Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
da, Özçelik-İş Sendikası’na, üyelerine ve Karabük halkına selam-
larını iletti.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, uzun yıllar 
başkanlığını yaptığı Kayseri Şubemizin teşkilatıyla bir ara-
ya gelerek, önemli açıklamalarda bulundu.
Genel Başkanımız Değirmenci beraberindeki Genel Başkan Yar-

dımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Genel 

Sekreterimiz Ahmet Çolak, Kayseri Şube Başkanımız Rüstem 

Çabuk ve şube yöneticilerimizle işyeri baştemsilci ve temsilci-

lerimizin katılımıyla yapılan Kayseri Şube Temsilciler Meclisine 

katıldı.

Toplantıda 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Gününü kutlayarak ko-

nuşmasına başlayan Genel Başkanımız Değirmenci, “Ailesinin 

rızkını helalinden kazanmak için alınteri akıtan, emeğiyle ülke-

mizin ekonomik kalkınmasına büyük katkı sağlayan başta siz 

Kayseri teşkilatım olmak üzere tüm emekçilerin 1 Mayıs Emek 

ve Dayanışma Gününü kutluyor, 1 Mayıs’ın çalışma hayatında 

daha güzel yarınlara kapı aralamasını diliyorum” dedi.

Değirmenci, “Büyük emeklerle 36 yıl önce kuruculuğunu yaptı-

ğım, 24 yıl boyunca da şanla, şerefle başkanlığını yürüttüğüm 

Kayseri Şubemizde, siz kardeşlerimle, hemşirelerimle bir araya 

gelmiş olmanın haklı gururunu yaşıyorum” diye konuştu.

“Kayseri’yi ve Kayseri emekçisini ne kadar çok sevdiğimi, mem-

leketime ve hemşerilerime beslediğim aşkı, Kayseri’deki üyele-

rimiz ve teşkilatımla aramdaki gönülden gönüle uzanan yolun 

ne kadar sağlam olduğunu beni tanıyanlar iyi bilir” diyen Değir-

menci, “Kayseri’yi her zaman kalbinde, ruhunda hisseden birisi 

olduğumu, beni yakından tanıyanlar iyi bilir. Kayseri’nin ve bu-

radaki teşkilatımın, sendikam ve şahsım için ne kadar kıymetli 

ve önemli olduğunu hepiniz biliyorsunuz. Yıllarca Kayseri’de 

siyasetin ve sendikal yaşamın içerisinde yer alarak ülkemizin 

bekası, milletimizin huzuru, emekçilerin mutluluğu için mü-

cadele verdim. Bugün ülke gündemini ve siyasetini belirleyen 

siyasetçi dostlarımla, geçmişte Kayseri’de birlikte omuz omuza 

verip milletimize hizmet ettik. İşverenlerle ve siyasetle kurduğu-

muz güçlü ikili ilişkiler sayesinde de emekçileri için büyük kaza-

nımlar elde etmeyi başardık. Bu nedenle de Kayseri’nin benim 

gönlümde ayrı bir yeri vardır” ifadelerini kullandı.

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ 
13.ÇALIŞMA MECLİSİ YEMEĞİNE KATILDI

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ VE 
YÖNETİM KURULUMUZ KAYSERİ TEŞKİLATIMIZLA 

BULUŞTU
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“YAPILMAYANI YAPTIK, AŞILMAZ DAĞLARI AŞTIK”
Değirmenci konuşmasını şöyle sürdürdü:
“Nerdeennn nereyeee geldik” diyeceğimiz bir süreci sen-
dikamızda yaşadık, yaşattık. Bu sendikada yapılmayanı 
yaptık, başarılması zor şeyleri başardık, aşılması imkânsız 
görülen dağları aştık. Emek ve alınteri adına iyi olan, güzel 
olan ne varsa inşa etmek için gayret ettik. Toplu iş sözleş-
meleriyle, sosyal yardımlarla, örgütlenme çalışmalarıyla, 
saha ziyaretleriyle, milli ve manevi değerlerimize sahip çı-
karak, çalışmalarımıza bir an bile ara vermeden, emekçileri 
mutlu etmek adına çıktığımız bu yolda başarıyı yakalamak 
için gecemizi gündüzümüze kattık.

“ALLAH GÜÇ VERDİKÇE EMEKÇİLER İÇİN YOL YÜRÜMEYE 
DEVAM EDECEĞİM”
“Ben bu yola, sadece emekçilerin ve ailelerinin yüzünü gül-
dürmek için değil, yetimin hakkını gözetmek, hakkın yolunda 
gidenlere yarenlik etmek, hakkın yoluna savaş açanlarla müca-
dele etmek için çıktım. Bu nedenle emekçiler adına yaptığım 
hiçbir işten dolayı pişmanlık yaşamadım. Keşke bu yola hiç 
çıkmasaydım demedim. Elhamdülillah emekçilerin dualarıyla 
ayakta kaldım, onların destekleriyle yol yürüdüm. Yüce Allah, 
güç verdikçe yürümeye de devam edeceğim.”

ŞUBE BAŞKANIMIZ ÇABUK: “TÜRK SENDİKAL HAREKETİ 
BÜYÜK BİR SENDİKACI KAZANMIŞTIR”
Genel Başkan Yunus Değirmenci’yi 12 yıl önce buruk bir sevinç-
le Ankara’ya uğurladıklarını hatırlatan Kayseri Şube Başkanımız 
Rüstem Çabuk ise “Bugün de büyük başarılar elde etmiş bir Ge-
nel Başkan olarak kendisini ve yönetimini ağırlamaktan büyük 
mutluluk duyuyoruz. Genel Başkanımız 12 yıl önce Kayseri’den 
Ankara’ya gitti gitmesine ama, Türk sendikal hayatı da bilgi ve 
birikimleriyle, sendikal zekasıyla, çalışkanlığıyla büyük bir sen-
dikacıyı kazanmış oldu. Bu yüzden bir Kayserili olarak, bir sen-
dikacı olarak, gururluyuz, mutluyuz” dedi.

“KAYSERİLİLER OLARAK GENEL BAŞKANIMIZLA GURUR 
DUYUYORUZ”
Şube Başkanı Çabuk sözlerine şöyle devam etti:
“Genel Başkanımız, şube başkanlığı yaptığı dönemde hem üye-
lerimizle hem de işverenlerle kurduğu güçlü iletişim sayesinde, 
şubemizi büyüterek, çok iyi yerlere getirip bizlere teslim et-
miştir. Buda bizim yükümüzü ve sorumluluğumuzu artırmıştır. 
Şube başkanlığında birebir şahit olduğum başarılarını, Genel 
Başkan olarak sürdürmesinden dolayı ayrıca büyük bir mut-

luluk ve gurur duyuyoruz. Sevgili Genel Başkanımız, Ankara’ya 
gittiği günden bu yana elini üstümüzden asla çekmemiş, kötü 
günde de iyi günde de her zaman yanımızda olmuştur. Derdi-
mizle dertlenip, başımız sıkıştığında hemen yardım elini uzat-
mıştır.”

“AMASIZ, FAKATSIZ BİR ŞEKİLDE LİDERİMİZİN YANINDAYIZ”
“Genel Başkanımızın ve ekibinin yaptığı çalışmaları büyük bir 
onurla görüyor ve hissediyoruz. Özellikle 3-5 çapulcunun yaz-
dıkları yalanlar, attıkları iftiralar, bizim nazarımızda yok hük-
mündedir. Biz Genel Başkanımızı 3-5 kişinin lafıyla sevmedik ki, 
3-5 çakalın sözüyle ondan vazgeçelim. Biz ondan razıyız, Allah 
da razı olsun. Genel Başkanımızı, gelecekte de bu sendikanın 
başında görmek istiyoruz. Üyelerimizin ve teşkilatımızın sela-
meti için Genel Başkanımızın, bize baş olmaya devam etmesi 
şarttır. Dün ve bugün olduğu gibi yarın da bizlere yeni proje-
lerle, yeni çalışmalarla ilkleri yaşatmasını istiyoruz. Biz Kayseri 
teşkilatı olarak, amasız, fakatsız bir şekilde büyük bir sadakatle 
liderimizin yanında olmaya devam edeceğiz. Heybetli Erciyes 
dağı gibi, bu sendikanın ve liderinin neferi olmayı sürdüreceğiz. 
Her ne kadar genel başkanım olsa da onu her zaman ağabe-
yim olarak gördüğüm Yunus Değirmenci’nin yanında olmaya 
devam edeceğiz.”
Toplantıda işyeri temsilcilerin söz alarak, işyerlerindeki mevcut 
durum hakkında görüşlerini anlatmasının ardından toplantı 
sona erdi.

GENEL YÖNETİM KURULUMUZDAN 
KARABÜK’TE YOĞUN ZİYARET TRAFİĞİ

Ziyaret programı kapsamında Genel Başkanımız Değirmenci, 
Genel Başkan Yardımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Şe-
rafettin Koç ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, Karabük Şube 
Başkanımız Kenan Yılmaz ve şube yöneticilerimizle birlikte ilk 
olarak örgütlü işyerimiz KARDEMİR’de yönetimle bir araya geldi.

Geçtiğimiz günlerde KARDEMİR Genel Müdürü olarak göreve 
başlayan Dursun Ali Yaşacan’ı, Mali İşler Genel Müdür Yardım-
cısı Fazıl Çiftçi ve İnsan Kaynakları ve İdari İşler Genel Müdür 
Yardımcısı Mustafa Karakuş’u ziyaret ederek, hayırlı olsun dilek-
lerini iletip, işyerimizin mevcut durumundan üyelerimizin talep 
ve beklentilerine kadar birçok konuda istişarelerde bulunuldu.

Daha sonra Genel Yönetim Kurulumuz ve Karabük Şubemiz, ül-
kemizde yapılan 31 Mart Yerel Seçimi sonucunda Karabük’ün 
Belediye Başkanlığına seçilen Özkan Çetinkaya’yı makamında 
ziyaret ederek, Karabük emekçilerine ve halkına hizmet nokta-
sında hayırlı ve güzel işlerin altına imza atabilmesi temennisin-
de bulundu.

Hız kesmeden ziyaretlerine devam eden Genel Başkanımız De-
ğirmenci başkanlığındaki heyetimiz, Karabük AK Parti İl Genel 
Meclisi Başkanı Ahmet Sözen ve Karabük AK Parti İl Başkanı 
Ferhat Salt’ı makamlarında ziyaret ederek, Karabük’teki yerel 
yönetimde başlayan yeni dönemin hayırlı olmasını dileyerek, 
Karabük özelindeki meselelerden ülke gündemi ve çalışma ha-
yatına kadar birçok konuda görüş alışverişinde bulundu.

Heyetimizin Karabük’te yaptığı ziyaretlerin son durağı ise Çe-
likoğlu Demir Çelik oldu. Genel Yönetim Kurulumuz ve Kara-
bük Şubemizle Çelikoğlu Demir Çelik Yönetim Kurulu Başkanı 
Remzi Özçelik ile bir araya gelerek, işyerimizdeki çalışmalar 
hakkında bilgi alıp, üyelerimizin talep ve beklentileri üzerine bir 
görüşme gerçekleştirdi.

GENEL BAŞKANIMIZA KARABÜK TEŞKİLATIMIZDAN 
COŞKULU KARŞILAMA

Ziyaretlerin ardından Genel Başkanımız Değirmenci ve Genel 
Yönetim Kurulumuz, Karabük Şubesi Temsilciler Meclisi toplan-
tısına katıldılar.

Toplantı girişinde Değirmenci ve Yönetim Kurulumuz, Karabük 
Şubemiz tarafından sloganlar ve meşalelerle, coşkulu bir şekil-
de karşılandı.

‘İşte Başkan İşte Sendika’ sloganları eşliğinde Değirmenci’yi 
karşılayan Karabük teşkilatımız, Değirmenci’ye bir de çiçek tak-
diminde bulundu.

TEMSİLCİLER MECLİSİNDE GELECEĞE YÖNELİK BİRLİK 
MESAJI ÇIKTI

Genel Yönetim Kurulumuzun, Karabük Şube yöneticilerimizin, 
işyeri baştemsilci ve temsilcilerimizin katılımıyla gerçekleşti-
rilen toplantıda bir konuşma yapan Değirmenci, sözlerine bir 
müjde vererek başladı.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve beraberindeki 
Genel Yönetim Kurulumuz, sendikamız için büyük önem taşıyan 
Karabük’te bir dizi temaslarda bulunup ziyaretler gerçekleştirdi.
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Değirmenci, “KARDEMİR, KARDÖKMAK VE KARÇEL’deki alınteri 
akıtan üyelerimizin sağlığını yakından ilgilendiren ‘Tamam-
layıcı Sağlık Sigortası’ uygulamasının hayata geçirilmesi için 
işveren vekilleriyle uzun süredir görüşmelerimiz sürüyordu. 
Üyelerimizin anlaşmalı özel hastanelerde muayene ve tedavi 
olabilmeleri için bu uygulamanın bir an evvel hayata geçirilme-
si istiyorduk. Karabük’e yaptığımız ziyaretler kapsamında gö-
rüştüğümüz KARDEMİR Yönetimiyle ile üyelerimizin Tamamla-
yıcı Sağlık Sigortası kapsamına alınması konusunda anlaşmaya 
vardık. Bu uygulama başta üyelerimiz olmak üzere işyerimize, 
sendikamıza hayırlı olsun” ifadelerini kullandı.

DEĞİRMENCİ: “BEDELLER ÖDEMEYE HAZIR BİR ŞEKİLDE 
YOL YÜRÜMEYE DEVAM EDECEĞİZ”

“Bugün Genel Başkan Yardımcım Mustafa Kılıç ve Şube Başka-
nım Kenan Yılmaz’ın öncülüğünde, siz temsilci arkadaşlarımın 
rehberliğinde ve şahsımın liderliğinde oluşan Genel Yönetimle, 
Karabük’ü ve buradaki üyelerimizi mutlu ve huzurlu yapmak 
için, var gücümüzle çalışıyoruz” diyen Değirmenci, “Bu neden-

le sendikamızın geleceğe güvenli yürümesinde, sevk ve ida-
resinde, sizlere her zamankinden daha fazla ihtiyacım vardır.  
Sizlerin ve sendikamın da şahsıma ihtiyacı olduğu müddetçe, 
ben de sizin önünüzde yürümeye, siz değerli kardeşlerime, ge-
nel başkanlığın yanında ağabeylik yapmaya, yol gösterici ol-
maya devam edeceğim. Geçmişte ödediğimiz bedelleri, bugün 
de yarın da ödemeye hazır bir şekilde, liderliğinizi yapmaktan 
şeref ve onur duyarak, bir elimde HAK-İŞ, bir elimde Özçelik-İş, 
göğsümüzde Türk bayrağıyla, aklımızda emekçilerle, alnımızda 
da secde iziyle sizlerle yol yürümeye devam edeceğim” diye ko-
nuştu.

“İDEALLERİMİ GERÇEKLEŞTİRENE KADAR DURMAYACAĞIM”

Genel Başkanımız Değirmenci, Temsilciler Meclis’indeki konuş-
masını şöyle sürdürdü:

“Bu sendikada bir hedefim, bir hayalim, bir idealim var. Sen-
dikamız, bugün kurulduğu günden bu yana, üyesi sayısı ba-
kımından olsun, maddi imkânları açısından olsun, en zirve 
noktaya ulaşmış olsa da, tek başıma kalsam da, bu sendikayı 

Türkiye’nin en büyük sendikaları arasına taşıma mücadelem 
devam edecektir. Bugünkü zirvenin, bugünkü başarımızın bana 
yetmediğini söylemek istiyorum. Ben başarıya doymayan bir 
adamım. Üyelerimiz için, sendikamız için en iyisi, en güzeli ol-
sun istiyorum. Bunun yapmak için de gerekirse gövdemi ortaya 
koyarım. Kanımın son damlasına kadar mücadelemi veririm.”

“SÖZLEŞME SÜRECİNİN TAM GÖBEĞİNDE OLACAĞIM”

“Karabük şubeyi, benim ilk göz ağrım olan, kendi şubem olan 
Kayseri Şubeden hiçbir zaman ayrı tutmadım. Kayseri Şube 
Başkanı Rüstem Çabuk kardeşim benim için neyse, Kenan 
Yılmaz da benim için o’dur. Kayseri benim için neyse, Karabük 
de o’dur. Zaten Kayseri ve Karabük Şubelerini kardeş şube ilan 
ettim. O neden önümüzdeki KARDEMİR toplu iş sözleşme süre-
cinin tam göbeğinde olacağım. Genel Başkan Yardımcımı, şube 
başkanımı, yöneticilerimi, temsilcilerimi sözleşme sürecinde 
geçmişte olduğu gibi bu dönem de asla yalnız bırakmayaca-
ğım. Geçmişte olduğu gibi bu toplu sözleşme sürecinden de 
alnımızın akıyla çıkmayı başaracağımıza olan inancım tamdır.”

“ŞUBE KONGRESİNDE TARAF OLACAĞIM”

“Aynı şekilde şube genel kurulumuzun delege seçiminden iti-
baren de kongre sürecinin tam göbeğinde olacağım. Bugünden 
herkes bilsin ki, hem de taraf olmuş bir şekilde sendikamın ha-
zırlamış olduğu listeyle seçime gireceğim. Kırmızı kalın çizgiler-
le söylüyorum. Genel Başkan, Genel Başkan Yardımcısı, Şube 
Başkanı arasına hiç kimse nifak sokamaz. Nifak sokmak iste-
yenlere de müsaade etmem. Zaten böyle bir fitneden de kimse 
ekmek çıkaramaz. Çünkü biri kardeşim, diğeri evladım. Bu can 
bu bedende olduğu müddetçe, bu teşkilat beni bu sendikanın 
başında tuttuğu müddetçe, örnek şube-genel merkez yapısını, 
Türkiye’deki bütün teşkilatıma gösteriyorum, göstermeye de-
vam edeceğim.”

ŞUBE BAŞKANI YILMAZ:”GENEL BAŞKANIMLA BABA-OĞUL 
İLİŞKİSİ İÇERİSİNDE SENDİKACILIK YAPMAKTAN ÇOK 

MUTLUYUM”

Toplantıda konuşma yapan bir diğer isim olan Karabük Şube 
Başkanımız Kenan Yılmaz ise, şube olarak yaptıkları çalışmalar 
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hakkında bilgi vererek, “Önümüzdeki özellikle KARDEMİR söz-
leşmesini ve Karabük Şubemizin Genel Kurulu’nu da yine Genel 
Başkanımız Yunus Değirmenci’nin liderliğinde yaparak, bu sü-
reçleri de alnımızın akıyla tamamlamak istiyoruz” dedi.

“Genel Başkanımla şuanda baba-oğlu ilişkisi kurmuş olmanın 
sonsuz mutluluğunu ve huzurunu yaşıyorum” ifadelerini kulla-
nan Şube Başkanı Yılmaz,  “Genel Başkanımız, yeniden Genel 
Başkan seçildikten sonra ilk ziyaretini Karabük’e yaparak, fitne 
ve nifak tohumlarının ekilmesinin önüne hızlıca geçti. Kargaşa 
bekleyenleri adeta ters köşeye yatırdı, onlara asla fırsat verme-
di. Yaşanılan yanlışları, yapılan hataları asla yeniden gündeme 
getirmeyerek, birlik ve beraberlik ortamını sağladı.  Sadece 
sendikal konularda değil, hayatımın her alanında yanımda olan 
Genel Başkanıma, şahsıma ve şubeme göstermiş olduğu özel 
önem için ayrıca teşekkür ediyorum.”

“GENEL BAŞKANIMIZA OLAN SADAKATİM VE İNANCIM HER 

GEÇEN GÜN ARTMIŞTIR”

Yılmaz da konuşmasına şöyle devam etti:

“Öncesi de var elbette ama şube başkanlığı yaptığım son 2 bu-
çuk yılda Genel Başkanımızın Karabük başta olmak üzere Türki-
ye genelindeki tüm üyelerimiz için nasıl canla başla çalıştığına 
yakından şahit oldum. Genel Başkanımızın emekçiler için gös-

terdiği fedakârlıkları, emekleri gördükçe, ona olan sadakatim 
her geçen gün katlanmıştır. Genel Başkanımızın insani yönünü, 
üyelerimizle olan diyalogunu, işverenlerle olan güçlü iletişimi-
ni gördükçe, kendisine olan inancım daha da artmıştır. Genel 
Başkanımızın sendikamızı nereden nereye getirdiği ortadadır. 
Sendikamızın büyüyüp, gelişmesi için yaptığı fedakârlıkları inkâr 
etmek mümkün değildir. Bu nedenle de bizlerle birlikte masada, 
sahada mücadele veren Genel Başkanımız Yunus Değirmen-
ci ile yol yürümek benim ve şubem için bir şereftir, onurdur. Bu 
nedenle amasız, fakatsız arkasında olduğumuzu bilmenizi isti-
yorum. Atacağı her adımda yanında olmak artık benim için bir 
görevdir. Genel başkanımızın liderliğinde biz artık önümüze 
bakıyor, geleceğe yürüyoruz. Sendikamızın adını nasıl yücelti-
riz, üyelerimizi nasıl mutlu ederiz onun derdiyle çalışmalarımızı 
yapıyoruz. Genel Başkanımızın emrinde, Genel Merkezimin po-
litikaları doğrultusunda, Hak-İş ilke ve değerleri doğrultusunda, 
sendikamızı en güzel yerlere taşımak için gayret edeceğiz. Bizle-
re güvenen başta genel başkanımız olmak üzere bizlerden bek-
lentisi olan hiç kimsenin yüzünü kara çıkarmayacağız. Benim 
bundan sonraki sendikacılık hayatımda, Genel Başkanımın hep 
bir adım gerisinde sendikal mücadelemi vereceğimden, onun 
gösterdiği yol ve yöntemleri kullanarak, yine gösterdiği hedefe 
yürüyeceğimden kimsenin şüphesi olmasın.”

Temsilcilerin de söz alarak görüşlerini dile getirmesinin ardın-
dan toplu fotoğraf çekimiyle toplantı sona erdi.

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı 
ve Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, HAK-
İŞ Genel Başkanı Mahmut Arslan ve HAK-İŞ Genel Yönetim 
Kurulu ile birlikte Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat 
Işıkhan HAK-İŞ’te ağırladı.

Genel Başkan Mahmut Arslan, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Ba-
kanımızın ziyaretinin, 1 Mayıs öncesi önemli bir döneme rastla-
dığını hatırlatarak, sıcak ve samimi bir ortamda gerçekleştirilen 
görüşme dolayısıyla kendilerine teşekkür etti.

Yapılan görüşmeye Bakan Işıkhan, Arslan ve Değirmenci’nin 
yanı sıra Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakan Yardımcısı Faruk 
Özçelik, HAK-İŞ Genel Başkan Yardımcıları Devlet Sert, Halil Çu-
kutli, Mehmet Ali Kayabaşı, HAK-İŞ Genel Sekreteri Eda Akbulut, 
Çalışma Genel Müdürü Mehmet Baş, Bakanlık Bürokratları ve 
HAK-İŞ Uzmanları katıldı.

Bakan Işıkhan, yaptığı konuşmada “Sayın Mahmut Arslan’a ve 
yönetim kurulu üyelerimize çok teşekkür ediyorum. 5 yıllık ara-
dan sonra Çalışma Meclisini 29 Nisan’da yeniden topluyoruz. 13. 
Çalışma Meclisi’ni Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın 
teşrifleriyle 29-30 Nisan 2024 tarihinde Ankara’da gerçekleştir-
meyi planlıyoruz. Bu dönemki toplantımızın başlığını; “Türkiye 
Yüzyılında Çalışma Hayatı: Emeğin Sendikal Örgütlenmenin ve 

İstihdamın Geleceği” olarak belirlemiş bulunuyoruz. Meclisi-
mizde çalışma hayatını ilgilendiren temel konulara ilişkin so-
runları gündeme getirecek ve bunlara yönelik hazırlayacağımız 
temel politikaları tüm tarafların katılımıyla hayata geçirmeye 
gayret edeceğiz Pek çok konunun kapsamlı olarak ele alınacağı 
13. Çalışma Meclisimizin şimdiden hayırlara vesile olmasını di-
liyorum” diye konuştu.

Çalışma hayatı içerisindeki vergi adaletsizliğinin de bir an evvel 
giderilmesini isteyen Arslan ise, Çalışma Meclisi’nin uzun yıllar-
dır toplanmadığını belirterek, 13. Çalışma Meclisi’nin düzenlen-
mesini olumlu karşıladıklarını söyledi.

Bu yıl 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü’nü Kocaeli’nde kutla-
yacaklarını anımsatan Arslan, “1 Mayıs etkinliklerimizi kaosa, 
tartışmalara, gerginliklere, emniyet güçleriyle gerginliklerin 
yaşanmasına kurban edemeyiz. Bu nedenle olası gerginlikler, 
1 Mayıs’taki vereceğimiz mesajlara mani olacaktır. Bu yıl 1 Ma-
yıs’ta alanlarda, özellikle son dönemde karşılaştığımız ekono-
mik zorluklar, ek protokoller, toplu sözleşmelerimizde ek zam 
taleplerimiz, asgari ücret, yine Kamu Çerçeve Protokolünün 
yerel yönetimlerde uygulanmamasından kaynaklı zorluğumuz, 
geçici mevsimlik işçilerin özellikle Çaykur’daki durumunu gün-
deme getireceğiz” dedi.
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INDUSTRIALL KÜRESEL’DEN INDUSTRIALL KÜRESEL’DEN SENDİKAMIZA ZİYARETSENDİKAMIZA ZİYARET

Sendikamızın üyesi olduğu uluslararası emek hareketi In-
dustriALL Küresel Sendikanın Genel Sekreteri Atle Høie ve 
Genel Sekreter Yardımcısı Kemal Özkan, sendikamızın ge-
nel merkezini ziyaret ederek, Genel Başkanımız Yunus De-
ğirmenci ve Genel Yönetim Kurulumuzla bir araya geldi.

Ziyarette, Genel Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra Genel 
Başkan Yardımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç ve Şerafet-
tin Koç da yer aldı.

Görüşmede, emekçilerin huzur ve refahı adına uluslararası are-
nada yapılan çalışmalardan küresel sendikal işbirliğinin gelişti-
rilmesine kadar birçok konuda görüş alışverişinde bulunuldu.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Genel Başkanı-
mız Değirmenci, uluslararası sendikal işbirliğinin ve dayanışma-
nın öneminin her geçen gün arttığını, ulusal düzeyde sendikal 
mücadelenin güçlenmesi için uluslararası işbirliklerine gereken 
özenin gösterilmesi gerektiğine vurguladı.

IndustriALL Küresel Sendikanın Genel Sekreteri Atle Høie, Öz-
çelik-İş Sendikasının son dönemde uluslar arası sendikal ca-
miada ismini yaptığı çalışmalarla sıkça duyurmayı başardığını 
ifade ederek, işbirliğinin devamı noktasında birlikte çalışmaya 
devam edeceklerini söyledi.

Hediye takdiminin ardından görüşme son buldu.

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ 
HAK-İŞ’İN GELENEKSEL BASIN İFTARINA KATILDIHAK-İŞ’İN GELENEKSEL BASIN İFTARINA KATILDI

DEĞİRMENCİ TEŞKİLATIMIZ VE ÜYELERİMİZLE BİRLİKTE 
TÜRKİYE YÜZYILI’NIN EMEKÇİLERİ 

İFTAR BULUŞMASI’NA KATILDI

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı 
ve Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, HAK-İŞ 
tarafından basın mensuplarına yönelik olarak gerçekleşti-
rilen HAK-İŞ 11. Geleneksel Basın İftar programına katıldı. 
Ulusal ve yerel çok sayıda basın mensubunun yoğun katı-
lımıyla yapılan iftar programına Genel Başkanımız Değir-
menci’nin yanı sıra HAK-İŞ Genel Başkanı Mahmut Arslan, 
HAK-İŞ Genel Yönetim Kurulu, kardeş sendikalarımızın ba-
sın müşavirleri katılım sağladı.

İftarın ardından basın mensuplarıyla gündeme dair kısa değer-
lendirmeler yapan Genel Başkan Arslan, Filistin için başlatılan 
yardım kampanyası, Türk Kızılay’ı ile yapılan anlaşma gereği 
yardım malzemelerinin Gazze’ye ulaştırılması, Gazze’deki son 
durum, Öz Gıda-İş Sendikası’nın Abalıoğlu Lezita Gıda San. 
A.Ş.’de başlatmış olduğu grev, arabuluculuk sistemi, kıdem taz-
minatı ve gündeme dair konularda açıklamalarda bulundu.

Program sonunda Arslan gazetecilerin sorularını yanıtladı.

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci beraberindeki 
teşkilat mensuplarımız ve üyelerimizle birlikte, Cumhurbaşka-
nımız Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla gerçekleştirilen “Tür-
kiye Yüzyılı’nın Emekçileri İftar Buluşması”na katıldı.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığının öncülüğünde İstanbul 
Haliç Kongre Merkezi’nde düzenlenen programa Genel Başka-
nımız Değirmenci’nin yanı sıra HAK-İŞ Genel Başkanı Mahmut 
Arslan, Sendikamızın Genel Sekreteri Ahmet Çolak, birçok şube 
başkanımız ve yöneticileri ile işyeri temsilcilerimiz ve çeşitli iş-
yerlerimizde alınteri akıtan üyelerimiz katıldı.

İşçi ve işveren temsilcilerinin yer aldığı toplantıda Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Erdoğan, “Birliğin, dirliğin ve bereketin 
sembolü olan iftar soframızı şereflendiren çalışma hayatının 
temsilcilerine, Türkiye Yüzyılı’nın emekçilerine teşekkür edi-
yorum. Emekleri ve tertemiz alın terleriyle ülkemizi bugünlere 
getiren tüm çalışanlarımıza selamlarımı gönderiyorum” dedi.
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DEĞİRMENCİ, TBMM’DEKİ İFTARA KATILDI

DEĞİRMENCİ’DEN ÇALIŞMA BAKANLIĞINA ZİYARET

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, 15 Mart 
2024 tarihinde Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde(TBMM) 
Meclis Başkanı Numan Kurtulmuş’un sivil toplum kuruluş-
larının temsilcilerine verdiği iftar programına katıldı.

Programa, Değirmenci’nin yanı Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in 

Genel Başkanı Mahmut Arslan, HAK-İŞ yönetimi, kardeş sendi-
kamızın başkanları katıldı.

İftar sonrası Meclis Başkanı Kurtulmuş ile kısa süreli sohbet 
eden Değirmenci, Kurtulmuş’a davetlerinden dolayı teşekkür 
ederken, ramazan ayının huzur ve bereket içerisinde geçmesini 
temenni etti.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik Bakanlığı Hukuk Hizmetleri Genel Müdürü 
Av. Arb. Şükran Doğan’ı makamında ziyaret etti.

Ziyarette emekçilerin çalışma hayatındaki sorunlarının ve sen-
dikal faaliyetlerimizde karşılaştığımız zorlukların hukuki zemin-
de çözümlerine ilişkin görüş alışverişinde bulunuldu.

Değirmenci, Genel Müdür Doğan’a nazik ev sahipliği için teşek-
kür ederken, Doğan da ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getirdi.

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ
HAK-İŞ’İN FİLİSTİNLİ KADINLARLA 

ULUSLARARASI DAYANIŞMA KONFERANSI’NA KATILDI

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve berabe-
rindeki Genel Yönetim Kurulu Üyelerimiz ile şubelerimizin 
kadın komite başkan ve yardımcıları, HAK-İŞ’in Dünya Ka-
dınlar Günü kapsamında düzenlediği “Filistinli Kadınlarla 
Uluslararası Dayanışma Konferansı”na katıldı.

Program, 37 ülkeden 60 sendikacı ile KKTC ve Türkiye’nin 81 
ilinden 5 bine yakın HAK-İŞ’li kadının katılımıyla 6 Mart 2024 ta-
rihinde Ankara ATO Congresium Kongre ve Sergi Merkezi’nde 
gerçekleştirildi.

Programa, Genel Başkanımız Değirmenci ve HAK-İŞ Genel Baş-
kanı Mahmut Arslan’ın yanı sıra Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Mahinur Özdemir Göktaş, Genel Başkan Yardımcılarımız Bay-
ram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal ve Şerafettin Koç, kardeş 
sendikalarımızın Genel Başkan ve Yardımcıları, Uluslararası 
Konfederasyonlardan gelen sendikacı kadın liderler, HAK-İŞ’li 
sendikacı kadın emekçiler ve basın mensupları katıldı.

Program, başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere Filis-
tin’de şehit olanlar ve tüm iş kazalarında hayatını kaybedenler 
adına saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması ile başladı. 

Daha sonra tüm şehitlerimiz adına Kuran-ı Kerim tilaveti ger-
çekleştirildi. Programda, Grup Yürüyüş tarafından, 7 Ekim tari-
hinden bu güne Filistin’in sembol şarkılarından birisi olan “Kar-
dan Aydınlık” başta olmak üzere birçok ezginin seslendirildiği 
konser verildi. Konfederasyonumuzun Filistin konusunda yü-
rüttüğü faaliyetleri içeren ve HAK-İŞ Kadın Komitesinin faaliyet-
lerini anlatan filmler izlendi. Toplantıda “Katil İsrail, Katil ABD”, 
“Katil İsrail Filistin’den Defol”, “HAK-İŞ Nerede, Biz Oradayız”, 
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“Gazzeli Kadınlar Siyonizmi Yenecek”, “Gazze’ye Selam Direnişe 
Devam”, “Kadınların Onuru Katilleri Yenecek” sloganları atıldı.

Programda bir konuşma yapan Arslan, “Mücadelenin onuru, 
sembolü, kahramanlıkların en büyüğüne sahip Filistinli kadın-
larımıza bu salondan selam olsun. Katil İsrail’in bütün baskıla-
rına, katliamlara, teslim olmayan, siyonizme ve katliamlara di-
renen, evlatlarıyla birlikte destanlar yazan Gazzeli kadınlarımıza 
selamlar olsun” diye konuştu.

Yapılan konuşmaların ve etkinliklerin ardından aile fotoğrafı çe-
kinmesiyle programımız son buldu.

KADIN KOMİTELERİMİZDEN GENEL BAŞKANIMIZA ZİYARET

HAK-İŞ’in Dünya Emekçi Kadınlar Günü programı vesilesiyle 

Ankara’ya gelen şubelerimizin kadın komite başkan ve yardım-

cıları, Genel Başkanımız Değirmenci ve Genel Yönetim Kurulu-

muzu ziyaret etti.

Ziyarette kadın çalışanların sorunları ve sendikamızın bu alan-

da yapmış olduğu çalışmalar başta olmak üzere birçok konuda 

verimli bir sohbet gerçekleştirildi.

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ ÖZ SAĞLIK-İŞ’İN 
GENEL MERKEZ BİNASI AÇILIŞ TÖRENİNE KATILDI

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci Genel Yö-
netim Kurulumuzla birlikte Konfederasyonumuz HAK-İŞ’e 
bağlı kardeş sendikamız Öz Sağlık-İş’in yeni hizmet binası 
açılış törenine katıldı.

Törene Genel Başkanımız Değirmenci ve HAK-İŞ Genel Başkanı 
Mahmut Arslan’ın yanı sıra Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Prof. Dr. Vedat Işıkhan, Öz Sağlık-İş Genel Başkanı Devlet Sert, 

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcıları Bayram Altun, Mustafa 
Kılıç, Şerafettin Koç, Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, çok sayı-
da siyasi parti temsilcisi ve sağlık emekçileri katıldı.

Yapılan konuşmaların ardından Genel Başkanımız Değirmen-
ci, Öz Sağlık-İş Genel Başkanı Sert ve yönetimine yeni Genel 
merkez hizmet binalarının hayırlı olması temennilerini ileterek, 
emekçilere hizmet yolunda başarılar diledi.

Sendikamızın üyesi olduğu IndustriAll Avrupa’nın Olağa-
nüstü İcra Kurulu Toplantısı, 13 Şubat tarihinde ve Industri-
All Avrupa Şirket Politikası Konferansı 15-16 Şubat tarihleri 
arasında Belçika’nın başkenti Brüksel’de gerçekleştirildi. 
Toplantıya Genel Başkan Yardımcımız Aydın Baysal ve Geb-
ze Şube Başkanımız Selçuk Durmuş katıldı.

13 Şubat 2024 tarihinde gerçekleştirilen IndustriAll Avrupa Ola-
ğanüstü İcra Kurulu Toplantısı’nda Genel Sekreterliğe Judith 
Kirton-Darling, Genel Sekreter Yardımcılığına ise Isabelle Bart-
hès seçildi.

Genel Başkan Yardımcımız Baysal ve Şube Başkanımız Durmuş, 
daha sonra 15-16 Şubat 2024 tarihleri arasında, IndustriAll Av-
rupa üyesi sendikalarla birlikte, iki yılda bir düzenlenen Şirket 
Politikası Konferansına katıldı.

Konferansta yüzden fazla sendika lideri ve çokuluslu şirketlerde 
temsilciler, dayanıklı şirketler inşa etmenin bir önkoşulu olarak, 
işçilerin sesinin güçlendirilmesine yönelik acil ihtiyaç üzerinde 
istişare yaptı.

İki gün süren panel tartışmaları ve çalıştaylar boyunca sendi-

kacılar ve politika yapıcılar, işçilerin temel önceliklerine ilişkin 

stratejileri tartıştılar. Konferans, acil eyleme geçilmesi yönünde 

oybirliğiyle yapılan bir çağrıyla sona erdi.
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GENEL YÖNETİM KURULUMUZDAN 
TÜRK METAL’E TAZİYE ZİYARETİ

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve berabe-
rindeki Genel Yönetim Kurulumuz, geçtiğimiz günlerde te-
davi gördüğü hastanede vefat eden Türk-İş Konfederasyonu 
Genel Sekreteri ve Türk Metal Sendikası eski Genel Başkanı 
Pevrul Kavlak için Türk Metal Sendikası Genel Başkanı Uy-
sal Altundağ’a taziye ziyareti gerçekleştirdi.

Genel Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra Genel Başkan Yar-
dımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şera-
fettin Koç ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak’ın yer aldığı ziya-
rette, Genel Başkan Uysal ve Türk Metal camiasına başsağlığı 
temennisinde bulunuldu.

Merhum Kavlak’ın Türk sendikal harekete verdiği katkılar üze-
rine sohbet edildiği ziyarette Kavlak için dualar edilerek hayırlı 
yad edildi.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve beraberin-
deki Genel Yönetim Kurulumuz, geçtiğimiz günlerde tedavi gör-
düğü hastanede vefat eden Türk-İş Konfederasyonu Genel Sek-
reteri ve Türk Metal Sendikası eski Genel Başkanı Pevrul Kavlak 
için Türk Metal Sendikası Genel Başkanı Uysal Altundağ’a taziye 
ziyareti gerçekleştirdi.

Genel Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra Genel Başkan Yar-
dımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın Baysal, Şera-
fettin Koç ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak’ın yer aldığı ziya-
rette, Genel Başkan Uysal ve Türk Metal camiasına başsağlığı 
temennisinde bulunuldu.

Merhum Kavlak’ın Türk sendikal harekete verdiği katkılar üze-
rine sohbet edildiği ziyarette Kavlak için dualar edilerek hayırlı 
yad edildi.

Genel Başkanımız Değirmenci ve Genel Yönetim Kurulumuz, 
geçtiğimiz günlerde ciddi ücret artışlarıyla imzalanan MESS 
Grup Toplu İş Sözleşmesinin ardından MESS kapsamındaki 
otomotiv devi TEMSA işyerini ziyaret etti.

Ziyarette Değirmenci ve Yönetim Kurulumuza, Adana Şube Baş-
kanımız Sedat Aydın, şube yöneticilerimiz ve işyeri temsilcileri-
miz eşlik etti.

TEMSA kampüsü içerisinde üyelerimizin yoğun ilgisi ve ‘Yunus 
Başkan nerede, biz oradayız’ sloganları eşliğinde bir konuşma 
gerçekleştiren Değirmenci, “Adana şubemizle birlikte TEMSA’daki 

ücretleri çok iyi yerlere taşıdık. Protokollerle yürütülen bir sü-
reçten çok güzel şartlar içeren toplu iş sözleşmelerine geçiş ya-
pılmasını sağladık. Rekor ücret artışlarıyla imzaladığımız toplu 
iş MESS sözleşmemiz hayırlı olsun” dedi.

Genel Başkanımız Değirmenci ve Genel Yönetim Kurulumuz 
ziyaret programı kapsamında, TEMSA İnsan Kaynakları Genel 
Müdür Yardımcısı Erhan Özel ve Operasyon Genel Müdür Yar-
dımcısı Fatih Tunçbilek ile bir araya gelerek, üyelerimizin ve 
işyerinin mevcut durumundan, otomotiv sektörüne ve çalışma 
hayatındaki gelişmelere kadar birçok konuda istişarelerde bu-
lundu.

TEMSA’DA  COŞKULU
KARŞILAMA
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve be-
raberindeki Genel Başkan Yardımcımız Mustafa Kılıç 
ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, Adana’da faaliyet 
gösteren TEMSA işyerinde, Adana teşkilatımız ve üye-
lerimiz tarafından büyük bir coşkuyla karşılandı.

ZÇELİK-İŞ SENDİKASI 52



Anadolu Mektebi Vakfı ile HAK-İŞ Konfederasyonumuza 
bağlı Hizmet-İş Sendikası ve Özçelik-İş Sendikası arasında 
İşbirliği Protokolü HAK-İŞ Genel Merkezinde imzalandı.

İmza törenine, HAK-İŞ Genel Başkanı Mahmut Arslan, Sendika-
mızın Genel Başkan Vekili Bayram Altun, Anadolu Mektebi Vakfı 
Başkanı Prof. Dr. Sami Güçlü, HAK-İŞ Genel Başkan Yardımcısı 
Devlet Sert, Hizmet-İş Sendikası Genel Başkan Yardımcısı Meh-
met Keskin, Sendikamızın Genel Başkan Yardımcıları Mustafa 
Kılıç, Şerafettin Koç, HAK-İŞ Genel Sekreter Yardımcıları Fatma 
Zengin, Av. Hamdi Abdullah Koçoğlu, Anadolu Mektebi Vakıf Yö-
netim Kurulu ve çok sayıda misafir katıldı.

İşbirliği protokolü kapsamında, Anadolu Mektebi Vakfı ile Sen-
dikamız arasında, yurt içinde ve yurt dışında eğitim, öğretim, 
edebiyat, kültür, sanat gibi alanlarda işbirliği gerçekleştirilmesi 
hedefleniyor.

Programda konuşan HAK-İŞ Genel Başkanı Arslan, Anadolu 
Mektebi Vakfı’nın gerçekleştirmiş olduğu projelerin önemli ve 
değerli olduğunu vurguladı. Arslan, “Projenin gerçekten HAK-
İŞ’in hedeflerine de uygun bir proje olduğunu düşünüyorum” 
dedi.

Sendikacılığa kültür ve sanat damarları açmaya çalışıldığının 
altını çizen Arslan, “Sendikal mücadeleyi kuru ve kaba bir üs-
lupla değil, bir kültür-sanat bakış açısıyla medeniyet değerleri 
üzerinden yürüyerek farklı bir zemine oturtmaya çalışıyoruz” 
ifadelerini kullandı.

İmza töreninde bir konuşma yapan Genel Başkan Vekilimiz 
Bayram Altun ise yaptığı konuşmada protokolü içeriğine dikkat 

çekerek, “Hak-İş Konfederasyonumuzun öncülüğünde Sendi-
kamız ile Anadolu Mektebi Vakfı arasında imzalayacağımız bu 
protokolün amacı, sendikamızın üyeleri ve aileleri ile gençlerin 
eğitim ve okuma yoluyla gelişimini sağlamak, yurt içinde ve 
yurt dışında eğitim, öğretim, edebiyat, kültür ve sanat gibi alan-
larda iş birliğini gerçekleştirmektir” diye konuştu.

Protokolün birçok alanda işbirliğini kapsadığını belirten Altun, 
“Eğitim sürecinin hayat boyu gerçekleştiği bilinciyle, milli, ma-
nevi, ahlaki, kültürel değerleri önceleyen, eserlerinde toplumu 
yansıtan, Türkçenin doğru kullanımına örnek teşkil eden ede-
biyatımıza yön vermiş şahsiyetleri ve eserleri tanıtıcı nitelikte 
ortak eğitim faaliyetleri, kültürel ve sanatsal panel, seminer, 
sergi, konser, tarihi-kültürel mekânlara gezi gibi etkinlikler dü-
zenlemek, mektep programı kapsamında yurt içinde ve yurt 
dışında yapılan okumalar için ihtiyaç duyulan kitapların temini 
konusunda destek sağlamak, düzenlenen panel, seminer, ser-
gi, konferans vb. etkinliklerde sendikaya ait mekanların tahsisi, 
teknik araç ve gereçlerin tedariki, öğrenci bildiri ve kitaplarının 
basımı konularında destek sağlamak için imzalanan bu Proto-
kolün Konfederasyonumuza, Özçelik-İş Sendikamıza, Üyeleri-
mize ve Anadolu Mektebi Vakfı’mıza hayırlı ve uğurlu olmasını 
Yüce Allah’tan diliyorum.” dedi.

Programda Anadolu Mektebi Vakfı Başkanı Sami Güçlü de, Va-
kıfın çalışmaları ve protokolün içeriğine ilişkin bilgilendirmede 
bulundu.

Konuşmaların ardından imzaların atılması ve toplu fotoğraf çe-
kimiyle imza töreni son buldu.

GENEL YÖNETİM KURULUMUZDAN 
GAMAK’A 

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci ve Genel 
Yönetim Kurulumuz, sendikamızın yetkili olduğu GAMAK'ta 
yapılan ziyaretler ve görüşmeler doğrultusunda, üyelerimi-
ze iyileştirmeler yapılmasını sağladı.

Genel Başkanımız Değirmenci, beraberindeki Genel Başkan 
Yardımcımız Bayram Altun, Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, 
İstanbul 2 Nolu Şube Başkanımız Hasan Şam ve şube yönetici-
leriyle birlikte, İstanbul 2 No’lu şubemize bağlı GAMAK işyerinde 
alınteri akıtan üyelerimizi tezgah başlarında ziyaret etti.

Ziyarette ülkemizdeki hayat pahalılığına paralel olarak yaşanan

zorlu geçim koşulları üzerine görüş alışverişinde bulunup soh-
bet edildi.

Daha sonra GAMAK işveren vekilleriyle bir araya gelen Genel 

Başkan Değirmenci başkanlığındaki heyetimiz, görüşmede 

üyelerimizin ücretlerinde acilen iyileştirme yapılması gerektiği 

konusunda haklı talebimizi işveren tarafına iletti.

Bu kapsamda ek iyileştirme protokolü imzalandı.

Bu sayede GAMAK’taki üyelerimizin ücretlerinde toplu iş söz-

leşmesi harici ilave yüzde 37,57 oranında artış yapılması ve her 

ay 1000 liralık alışveriş çeki verilmesi kararlaştırıldı. Böylelikle 

üyelerimizin ücretlerinde toplamda yüzde 42,57 iyileştirme ya-

pılmış oldu.
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“MESS SÖZLEŞMESİNİ YÜZDE 99 GİBİ 
REKOR BİR ÜCRET ARTIŞIYLA İMZALADIK”

Sendikamız Özçelik-İş ve Metal Sanayicileri İşverenleri Sen-
dikası(MESS) arasında geçtiğimiz Eylül ayından itibaren 
devam eden MESS Grup Toplu İş Sözleşme süreci, masa ba-
şında ve metal işçilerinin ücretlerine yapılan rekor bir ücret 
artışıyla imzalandı.

Sözleşme sürecine dair ilişkin üyelerimize ve kamuoyuna bir 
yazılı bir açıklama yapan Genel Başkanımız Yunus Değirmenci, 
“Uzun ve meşakkatli bir toplu iş sözleşme süreci yaşadık. Söz-
leşmemizi üyelerimizin talep ve beklentileri doğrultusunda, 
masa başında, üyelerimizin ve ailelerinin yüzünü güldürecek, 
onlara bir nebze de olsa rahat bir nefes aldıracak şekilde imza-
lamayı başardık” ifadelerini kullandı.

Sözleşmenin detaylarına ilişkin bilgi veren Genel Başkanımız 
Değirmenci, “Bugün MESS’in çağrısı üzerine yaptığımız görüş-
me neticesinde Toplu İş Sözleşmemizin birinci altı aylık dilimin-
de; saat ücreti 65 TL’nin altında olan ücretler 65 TL’ye çekilmiş, 
bunun üzerine yüzde 32 artış sağlanmış, bunun da üzerine 30 
TL seyyanen zam uygulanmıştır. 15 yılda sınırlandırmak şartıyla 
her kıdem yılı için de 2 TL kıdem zammı ilave edilmiştir. Tüm 
bu artışlar kapsamında üyelerimizin ücretlerine sözleşmenin 
ilk altı ayı için ortalama yüzde 98.8 oranında artış yapılmasını 
sağladık” diyerek rekor ücret artışını duyurdu.

Sözleşmenin diğer dilimlerindeki ücret artışlarını da paylaşan 
Genel Başkanımız Değirmenci, “Sözleşmenin ikinci altı aylık 
dönemi için yüzde 30, altı aylık enflasyonun yüzde 30’u aşması 
halinde ise enflasyon oranı kadar, üçüncü altı aylık dilim için 
enflasyon+3, dördüncü altı ay için ise enflasyon oranında üc-
retlere artış yapılacak.  Sosyal yardımlarda da birinci yılda yüz-
de 140, ikinci yılda yıllık enflasyon oranında artışlar yapılacak. 
Daha geniş ve detaylı bilgileri, şube başkan ve yöneticilerimiz 
üyelerimizle işyerlerine döndüklerinde paylaşacaklar. Daha bir-
çok ciddi kazanımın yer aldığı sözleşmemiz, bizlere güvenen, 
inanan, dik bir şekilde yanımızda duran üyelerimize, işyerleri-
mize, sendikamıza ve ülkemize hayırlı olsun. Sözleşme sürecin-
de kararlı bir şekilde bizlere destek ve katkı veren üyelerimizin 
her birine ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Allah, alın ve akıl terleri-
nin karşılığı olan ücretlerini güzel günlerde, aileleriyle birlikte, 
sağlık ve huzur içerisinde harcamayı nasip etsin” dedi.

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, binlerce 
metal işçisi adına Metal Sanayicileri İşverenleri Sendika-
sı(MESS) ile yürütülen Grup Toplu İş Sözleşmesine ilişkin 
bugüne kadar yaptıkları tüm görüşmelerde anlaşma sağ-
lanamadığını, bu kapsamda grev kararı aldıklarını açıkladı.

Konuyla ilgili yazılı bir basın açıklaması yapan Genel Başkanı-
mız Yunus Değirmenci, “Binlerce üyemizin haklı talep ve bek-
lentilerinin karşılanması adına 26 Eylül 2023 tarihinde,işveren 
sendikası MESS ile yeni dönem toplu iş sözleşmesi için masaya 
oturduk. Bu sürecin masa başında, üyelerimizin huzur ve mut-
luluğuna katkı sağlayacak ve işyerlerimizde iş barışını sağlam 
temeller üzerine oturtacak şekilde görüşmelerimizi yürüttük. 
Ne yazık ki, tüm iyi niyetli çabalarımıza rağmen MESS, günümüz 
ağır geçim koşullarını göz ardı ederek, üyelerimizin talep ve 
beklentilerine kulak tıkayarak, aynı hassasiyeti göstermemiştir.” 
diyerek aldıkları grev kararının haklılığına vurgu yaptı.

Son olarak 13 Ocak 2024 tarihinde MESS yetkilileri ile Özçelik-İş 
müzakere heyetinin bir araya geldiğini ve burada da anlaşma 
sağlanamadığını kaydeden Değirmenci, “Son ana kadar üye-
lerimiz adına MESS’in beklentilerimizi karşılayan bir teklifle 
karşımıza çıkacağını umut etmiştik. Bugün geldiğimiz noktada 
MESS, üyelerimizi çaresizlik çukuruna atmış, hayat pahalılığına 
karşı çalışanlarını yalnız bırakmış, bizleri tezgah başlarından 
sahaya inmeye zorlamıştır. Sonuçları ne olursa olsun, üyeleri-
mizin ve ailelerinin yüzünü güldürmek için dün nasıl masada 
mücadele verdiysek, bugün ve yarın da sahada mücadelemizi 
kararlı bir şekilde sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı.

“CEVABIMIZI SAHADA VERMEYE BAŞLIYORUZ”

“Hayat pahalılığı ve zorlu geçim koşulları ortadayken kimse 
bizden geri adım atmamızı veya herhangi bir taviz vermemizi 
beklemesin” diyen Değirmenci, “Üretimden gelen gücümüzü 
görmezden gelen, biz emekçiler olmasa da üretim yürürmüş 
gibi bir algıyla süreci yürüten, kendi işçisine insan gibi yaşa-

mayı çok görenlere bundan sonra cevabımızı sahada vermeye 
başlıyoruz. Almış olduğumuz grev kararımız, MESS Grup Toplu 
İş Sözleşmesini kapsayan işyerlerimizde alınteriakıtan üyeleri-
miz başta olmak üzere işyerlerimize, sendikamıza ve ülkemize 
hayırlı olmasını diliyorum. Üyelerimizin talep ve beklentileri 
karşılanana kadar saha da daazim ve kararlılıkla mücadelemizi 
sürdürmeye devam edeceğiz” dedi.

SENDİKAMIZIN GENEL BAŞKANI YUNUS DEĞİRMENCİ: 
“MESS KAPSAMINDAKİ İŞYERLERİMİZDE 

GREV KARARI ALDIK”
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Sendikamız Özçelik-İş’in Genel Başkanı Yunus Değirmenci, 
MESS Grup Toplu İş Sözleşmesine ilişkin olarak, “Ülkemiz-
deki hayat pahalılığı ve geçim sıkıntısı ortadayken, tüm mal 
ve hizmetlere yapılan zamlar emekçilerin belini bükerken, 
işveren sendikası MESS’in bizlere dayatmış olduğu yoksul-
luk zammını asla kabul etmiyoruz. Metal emekçileri olarak 
sabır taşımız çatlamak üzere. MESS’in adeta milim milim 
artırdığı ücret tekliflerine karşı, katmer katmer sinirleri-
miz bozuluyor. Bu teklifler tahammül sınırlarımızı zorluyor. 
Üyelerimizin refah ve mutluluğunu sağlayacak olan ücret 
artışlarını alana kadar her türlü mücadeleyi vermeye karar-
lıyız” şekilde açıklamada bulundu.

Sendikamız ile Türkiye Metal Sanayicileri Sendikası(MESS) ara-
sında yürütülen toplu sözleşme müzakerelerinde anlaşma sağ-
lanamamış, daha sonra arabulucu aşamasında da bir sonuca 
ulaşılamamıştı. Bu sürecin ardından işveren sendikası MESS’in 
çağrıları sonrası, taraflar iki ayrı zamanda yeniden görüşmeler 
yapmış, fakat bu görüşmelerden de herhangi bir anlaşma çık-
mamıştı.

Gelişen bu sürecin üzerine basın açıklaması yapan Genel Baş-
kanımız Yunus Değirmenci, “Üyelerimizin talep ve beklentile-
ri doğrultusunda, ülkemizdeki hayat pahalılığı gerçeğini göz 

önünde bulundurarak hazırladığımız sözleşme taslağımızı 
MESS’e sunmuştuk. MESS ile yaptığımız ilk toplantının üzerinde 
neredeyse 3 buçuk ay geçti. Bu süreçte yaptığımız her toplantı-
da çalışanların enflasyon ve hayat pahalılığı karşısında yaşadığı 
sıkıntıları, MESS yetkililerine defalarca anlatmamıza rağmen, 
şuana kadar herhangi bir sonuç alamadık. Biz, bu süreç, ma-
sada ve huzur içerisinde bitsin derken, birileri bizleri sokaklara, 
meydanlara inmeye zorluyor. Metal emekçisinin alınterinin son 
damlasına kadar karşılığını almak için ne gerekiyorsa yapaca-
ğız. Gerekirse meydanlara da ineceğiz. Üretimden gelen gücü-
müzü göstermek adına başlattığımız eylemlerimizi artırmaya 
başladık. Adana’daki TEMSA işyerimizde yüzlerce üyemiz ve 
teşkilat mensuplarımızla mücadele meşalemizin fitilini ateşle-
dik. Bunu, ülke genelindeki fabrikalara yaymaktan da çekinme-
yiz. MESS daha fazla emekçilerin sinir uçlarına dokunmadan, 
isteklerimize makul cevaplar versin” ifadelerini kullandı.

“İŞÇİNİN AKLI SÖZLEŞMEDE”

“Fabrikalardaki üretimin en önemli aşaması işçinin emeğidir” 
diyen Değirmenci, 26 Eylül tarihinde MESS ile başlattığımız söz-
leşme sürecimizde, MESS’in günümüz geçim koşullarıyla örtüş-
meyen, hayat pahalılığını göz ardı eden, işverenlerin menfaatini 
gözeten teklifleri nedeniyle, metal emekçilerinin moral ve mo-
tivasyonu düşmüş durumda. İşçinin aklı, sözleşmeden çıkacak 
olan zam oranında. Böylesi bir süreçte, bu işçiden verim alabilir 
misiniz. Ücret artışı yapmakta ayak sürüdüğünüz işçiden feda-
karca bir çalışma bekleyebilir misiniz. MESS, eğer bu süreçte 
işçiden verim de alırız, fedakârca bir çalışma da bekleriz diyor-
sa, yanılıyor. Çıktığımız bu yoldan hakkımızı almadan dönmek 
yok. Metal emekçisine verilmiş sözümüz var. Emekçilere ve ai-
lelerine karşı sorumluluklarımız var. Sonuçları ne olursa olsun, 
üyelerimizin yüzünü güldürecek, onlara bu hayat pahalılığında 
nefes aldıracak bir sözleşme imzalayacağız. Hiç kimse de bu 
inancımızı kıramayacak. Bu da böyle biline” diyerek MESS’e bu 
işin daha fazla uzatılmaması çağrısında bulundu.

GENEL BAŞKANIMIZ 
YUNUS DEĞİRMENCİ’DEN 
MESS’E AÇIK ÇAĞRI:
 “SABIR TAŞIMIZ 
ÇATLAMAK ÜZERE”

GENEL YÖNETİM KURULUMUZ SAKARYA’DAKİ 
ÜYELERİMİZLE TEZGAH BAŞINDA BULUŞTU

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Aydın Baysal ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak, Sakarya’da faaliyet gösteren sen-
dikamızın yetkili olduğu  Daikin işyerini ziyaret ederek üyelerimizle tezgah başlarında bir araya geldi.

Ziyaretlerde Genel Başkan Yardımcımız Baysal ve Genel Sekreterimiz Çolak’a, Sakarya Şube Başkanımız Cüneyt Yüksel, şube yöne-
ticilerimiz ve işyeri temsilcilerimiz eşlik etti.

Üyelerimizle yaklaşan toplu iş sözleşme süreci öncesi sohbet eden Baysal ve Çolak, üyelerimizin talep ve beklentileri üzerine görüş 
alışverişinde bulundu.
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Türkiye İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) geçen yılın enflasyon 
rakamını açıklamasıyla birlikte dikkatler emekli maaşları-
na yapılacak olan artış oranlarına çevrildi.

Bu gelişmenin üzerine, Hak Emekliler Derneği’nin (HAK EMEK-
DER) Yönetim Kurulu Başkanı ve Özçelik-İş Sendikası Genel 
Başkan Yardımcısı Bayram Altun’dan hükümete, emekli maaş-
larıyla ilgili olarak bir çağrı geldi.

Emekli maaşları ile ilgili bir yazılı basın açıklaması yapan HAK 
EMEK-DER Başkanı Altun, “Her geçen gün artan enflasyon, en 
başta emekli vatandaşlarımızı olumsuz etkilemekte, emeklileri-
mizin geçim koşullarını daha da ağırlaştırmaktadır. Bu nedenle 
emeklilerin geçim sıkıntısına çare olacak çözümleri bir an evvel 
hayata geçirmek konusunda adımlar atılmasını bekliyoruz. Tür-
kiye’deki yoksulluk, açlık sınırı, enflasyon ve alım gücü dikkate 
aldığında, en düşük emekli aylığı, asgari ücret seviyesine çekil-
melidir. Milyonlarca emeklinin beklentisi bu yöndedir. Emek-
lilerin asgari bir yaşam standardına kavuşabilmesi için, bu ta-
lebimizin acilen karşılanması elzem hale gelmiştir.” ifadelerini 
kullandı.

“Mustafa Kemal Atatürk’ün “Bir milletin yaşlı vatandaşlarına 
ve emeklilerine karşı tutumu, o milletin yaşama kudretinin en 
önemli kıstasıdır. Mazide muktedirken bütün kuvvetiyle ça-
lışmış olanlara karşı minnet hissi duymayan milletin istikbal’e 

güvenle bakmaya hakkı yoktur.” sözüne atıf yapan Altun, Sos-
yal Devlet anlayışı içinde emeklerin insan onuruna yakışır bir 
yaşam sürmesi gerektiğinin altını çizdi.

“ÇARPIK GELİR DAĞILIMINA SON VERİLMELİ”

“Prime esas kazanç ile Prim gün sayısı olmak üzere iki önem-
li parametreyi dikkate alarak emekli maaşları için basamaklar 
oluşturulmalıdır.” diyen Başkan Altun, “TÜİK’in 2006 yılından bu 
yana her yıl yayınladığı ve en son 2022 yılında yayınladığı “Gelir 
ve Yaşam Koşulları Araştırma Sonuçlarına” göre nüfusun yüzde 
80’ni milli gelirin yüzde 51,99’unu, nüfusun yüzde 20’sinin ise 
milli gelirin yüzde 48,01’ini alıyor. Üstad Necip Fazıl Kısakürek’in 
Destan şiirinde; “Allahın on pulunu bekleye dursun on kul; Bir 
kişiye tam dokuz, dokuz kişiye bir pul. Bu taksimi kurt yapmaz 
kuzulara şah olsa;  Yaşasın, kefenimin kefili karaborsa!” diyerek 
bugünkü çarpık gelir dağılımını çok güzel bir şekilde özetlemiş. 
Bu çarpık gelir dağılımına son verip, adil gelir dağılımını sağla-
dığımız takdirde bütün emeklilerin de, çalışanların da sorunla-
rını kolaylıkla çözüme kavuştururuz diye konuştu.

“SUNİ BİR ZAM YAĞMURU VAR”

En düşük emekli aylığının asgari ücret seviyesine çekilmesiyle 
birlikte emeklilerin bir nebze de olsa rahat bir nefes alacağını 
kaydeden Başkan Altun, “Birçok mal ve hizmette, denetimsiz, 
suni bir artışla ile karşı karşıyayız. Maalesef temel ihtiyaç mal-
zemelerinde bile fahiş zamlar yapıldığını görüyoruz. Hüküme-
timizin emekli maaşlarını iyileştirmekle beraber, fahiş zamlara 
da acil çözüm bulmalı, fırsatçılara da en ağır yaptırımları uygu-
lamalıdır.” diyerek son dönemdeki suni zamlara dikkat çekti.

“EN DÜŞÜK EMEKLİ MAAŞI 
ASGARİ ÜCRET SEVİYESİNE ÇEKİLMELİ”

HAK EMEK-DER YÖNETİM KURULU BAŞKANI BAYRAM ALTUN:

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ’DEN 
İSMAİL DEMİR’E ZİYARET

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci beraberin-
deki Genel Başkan Yardımcımız Mustafa Kılıç ve Karabük 
Şube Başkanımız Kenan Yılmaz ile birlikte KARDEMİR Yö-
netim Kurulu Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir’i Ankara’daki 
makamında ziyaret etti.

Ziyarete ilişkin değerlendirmelerde bulunan Genel Başkanımız 

Yunus Değirmenci, görüşmenin KARDEMİR emekçileri adına ol-

dukça verimli geçtiğini ifade etti.

KARDEMİR emekçilerinin ücret iyileştirmeleri başta olmak üzere 

birçok konuda Yönetim Kurulu Başkanı Demir ile görüş alışve-

rişinde bulunduklarını açıklayan Değirmenci, “Ülkemizin kal-

kınması ve KARDEMİR’in daha da büyüyüp gelişmesi için büyük 

bir gayret içerisinde olan Yönetim Kurulu Başkanımız İsmail De-

mir’e üyelerimizin haklı taleplerini ve beklentilerini ilettik. Ücret 

iyileştirmesi konusundaki üyelerimizin beklentilerini anlattık. 

Emekliliği hak etmiş üyelerimizin çocuklarının KARDEMİR’de 

işe başlatılmasıyla ilgili uygulamayı hayata geçirmiştik. Şimdi 

de bu uygulamaya devam edilmesi yönündeki talebimizi ilet-

tik. Daimilik arz eden işyerlerinde çalışan taşeron işçilerimizin 

kadroya alınması konusundaki beklentimizi dile getirdik. Üye-

lerimizin refah ve mutluluğu için daha birçok konudaki bek-

lentilerimizi anlattık. Ülkemizin gözbebeği KARDEMİR ve bağlı 

kuruluşlarını daha da büyütmek için işbirliğimizin kararlılıkla 

süreceğini belirttik.” şeklinde açıklamada bulundu.

Yönetim Kurulu Başkanı Demir’e nazik ve samimi ev sahipliği 

için, Genel Başkan Yardımcısı Kılıç ve Şube Başkanı Yılmaz’a 

görüşmede verdikleri katkı için teşekkür eden Değirmenci, “İş-

yerlerimizde üretimin en önemli unsuru olan emeklerimizin 

karşılığını hakkıyla alabilmek için faydalı bir görüşme yapmış 

olduk. İnanıyorum ki, talep ve beklentilerimiz en kısa sürede 

karşılanacak ve bu sayede var olan iş barışını daha da güçlen-

dirmiş olacağız” dedi.
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GENEL YÖNETİM KURULUMUZDAN 
ÖZ SAĞLIK-İŞ’E HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

Genel Başkanımız Yunus Değirmenci başkanlığındaki Sen-
dikamızın Genel Yönetim Kurulu, geçtiğimiz günlerde 3. 
Olağan Genel Kurullarını yapan Konfederasyonumuz HAK-
İŞ’e bağlı kardeş sendikamız Öz Sağlık-İş’e hayırlı olsun zi-
yareti gerçekleştirdi.

Ziyarette Genel Başkanımız Yunus Değirmenci’nin yanı sıra Ge-

nel Başkan Yardımcılarımız Bayram Altun, Mustafa Kılıç, Aydın 

Baysal, Şerafettin Koç ve Genel Sekreterimiz Ahmet Çolak yer 

aldı.

Ziyarette Genel Yönetim Kurulumuz Öz Sağlık-İş’in Genel Baş-

kanı Devlet Sert ve yönetimine hayırlı olsun dileklerini ileterek, 

sağlık emekçilerine hizmet yolunda başarı dileklerini ifade edip, 

sendikal yaşama ve çalışma hayatına dair sohbet etti.

Hediye takdiminin ardından ziyaret son buldu.

GENEL BAŞKAN YARDIMCIMIZ KILIÇ VE 
ŞUBE BAŞKANLARIMIZ

INDUSTRIALL AVRUPA SENDİKASI TOPLANTISINA KATILDI

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Mustafa Kılıç, bera-
berindeki Sakarya Şube Başkanımız Cüneyt Yüksel, Kocaeli 
Bölge Başkanımız Arif Çolak ve Dış İlişkiler Uzmanı Meltem 
Toraman Soğuksu ile birlikte IndustriAll Avrupa Sendikası 
İcra Kurulu Toplantısı katıldı.

Belçika’nın Elewijt şehrinde 13-14 Aralık tarihleri arasında ger-
çekleştirilen toplantıda IndustriAll Avrupa’ya bağlı sendikaların 
sendika liderleri, örgütün faaliyetlerini gözden geçirmek, mev-
cut konuları istişare etmek ve Avrupa endüstrisinin durumunu 
tartışmak için iki gün boyunca bir araya geldi.

IndustriAll Avrupa Başkanı Michael Vassiliadis’in açılış konuş-
masıyla toplantı başladı. Daha sonra gündemin onaylanması-
nın ardından son toplantı tutanakları katılımcılarla paylaşıldı.

IndustriAll Avrupa’nın 2023-2025 yılları adaylıkları arasında Ge-
nel Başkanımız Yunus Değirmenci asıl üyeliği ve Dış İlişkiler Uz-
manı Soğuksu’nun ise yedek üyeliği yeniden onaylandı.

Toplantının öne çıkan konuları arasında, İsveç’teki Tesla işçile-
rinin için toplu sözleşme sorunları ile İsrail ve Filistin’deki mev-
cut durum yer aldı.

Toplantıda Türkiye’yi temsilen sendikamızın Genel Başkan Yar-
dımcısı Mustafa Kılıç söz aldı ve şunları söyledi: “İsrail ve Filis-
tin’deki mevcut durumla ilgili IndustriAll Avrupa’nın yapmayı 
planladığı açıklamaya ilişkin, sendika olarak, görüşlerimizi ve 
itirazlarımızı ifade etmek istiyorum. Açıklamada yer alan bazı 
ifadeler vicdanımızı sızlatırken, insanlığımızı da sorgulamamıza 

neden oldu. Öncelikle bizler insanız, sonra sendikacıyız.  12 Ara-
lık 2023 tarihinde görüşülen ve 2010 yılında Vancouver’da dü-
zenlenen 2. ITUC Dünya Kongresi’nde kabul edilen ve sonraki 
Kongrelerde yeniden onaylanan ve güncellenen ITUC’un İsrail 
ve Filistin politikası ortada iken bugün yapılacak olan açıklama-
da bugün orada yaşanan insanlık dramının başlangıcını sadece 
7 Ekim’deki fiili eylemlere bağlamak büyük fotoğrafı bilinçli ola-
rak göz ardı etmektir.

Ayrıca İsrail devletinin bebek, kadın, genç ve yaşlı demeden o 
günden bu yana 20 bine yakın kişiyi öldürmesini, okulları-has-
taneleri bombalamasını açık ve net bir şekilde kınamamız ge-
rektiğini düşünüyoruz. Burada asıl olan sivillerin yaşam hakları-
nın elinden alınmasına seyirci kalmamaktır. Mağdur ve mazlum 
emekçilerin, çalışanların hak ve menfaatlerini savunmak için 
sendikacı olmuş bireyler olarak, vicdanımızın sesini dinleyip, 
tarafımızı sadece sivil halktan yana seçerek, yeniden bir metnin 
kalem alınmasının doğru olacağını düşünüyoruz.  Orada ölen 
bir insanlık varken, vicdanımızın sesi rehberimiz olsun. Eğer 
bugün yaşanan bu katliamların sorumlularına sessiz kalırsak, 
Gazze’de akranları öldürülen çocuklarımızın, yarın yüzüne ba-
kamayız. Sonuç olarak; hazırlanan metnin bizler tarafından 
kabulü mümkün değildir. Konuşmamın içeriğinde bahsetme-
ye çalıştığım hassasiyetler göz önünde bulundurularak, bütün 
sendikacıların vicdanlarının sesini dinleyerek, daha cesur hare-
ket ederek, daha net ifadeler kullanmaya davet ediyorum. Bu 
duygu ve düşünceler buradaki bütün cesur dostlarıma saygıla-
rımı iletiyorum.”
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GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ 
YÖNETİM KURULUMUZLA BİRLİKTE MANİSA’DA 

BİR DİZİ TEMASLARDA BULUNDU

Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, berabe-
rindeki Genel Başkan Yardımcımız Mustafa Kılıç ve Genel 
Sekreterimiz Ahmet Çolak ile birlikte Manisa’da bir dizi te-
maslarda bulundu.

İki günlük program kapsamında Genel Başkanımız Değirmen-
ci ve Genel Yönetim Kurulumuzun ilk durağı, Manisa’daki Ege 
Bölge Başkanlığımız oldu.

Genel Yönetim Kurulumuz burada, Ege Bölge Başkanımız 
Erdoğan Daloğlu, HAK-İŞ Konfederasyonu Manisa İl Başkanı 
Okan Polat, Hizmet-İş Sendikası Manisa 2 Nolu Şube Başkanı 
Tekin Turgut ve işyeri temsilcilerimizle bir araya geldi.

Görüşmede Sendikamızın ve HAK-İŞ’in bölgedeki çalışma ve 
faaliyetlerine ilişkin sohbet ederek, istişarelerde bulunuldu.

SİYASİ PARTİLERE ZİYARET

Manisa’daki temaslar kapsamında Değirmenci, Kılıç ve Çolak 
ile birlikte, Milliyetçi Hareket Partisi Manisa İl Başkanı Cüneyt 
Tosuner’i ziyaret etti. Ziyarette sendikamızın Bölgedeki çalış-
maları hakkında bilgi paylaşımında bulunup, Manisa ve civar 
illerdeki örgütlenme faaliyetlerimiz ve yaklaşan yerel seçimler 
üzerine görüş alışverişinde bulunuldu.

Daha sonra Genel Yönetim Kurulumuz beraberindeki, HAK-İŞ 
İl Başkanı Okan Polat, Ege Bölge Başkanımız Erdoğan Daloğlu 

ve Hizmet-İş Sendikası Manisa 1 Nolu Şube Başkan Yardımcısı 

Özlem Akın ile birlikte AK Parti Manisa İl Başkanı Salih Hızlı’yı 

ziyaret ederek, sendikal çalışmalarımızdan bölgedeki faali-

yetlerimize, yerelden ulusala siyasi ve ekonomik gelişmeleri 

değerlendirdi.

BELEDİYE BAŞKANLARIYLA BİR ARAYA GELİNDİ

Genel Yönetim Kurulumuz, Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün’ü makamında ziyaret ederek, Manisa 

özelindeki gelişmelerden çalışma hayatına ülkemizin günde-

minden yaklaşan yerel seçimlere kadar birçok konuda görüş 

alışverişinde bulundu.

Manisa Yunusemre İlçe Belediye Başkanı Dr Mehmet Çerçi’yi 
de ziyaret eden Genel Yönetim Kurulumuz, burada da sendika-
mızın faaliyetleri başta olmak üzere ülke gündeminden yerel se-

çimlere varana kadar birçok konuda değerlendirmeler yaptı.

TEMSİLCİLER MECLİSİ TOPLANTISI YAPILDI

Genel Başkanımız Değirmenci ve Genel Yönetim Kurulumuz, 
Ege Bölge Başkanımız Daloğlu ve işyeri temsilcilerimizin ka-
tılımıyla Temsilciler Meclisi toplantısına da katıldı. Toplantıda 
bölgedeki işyerlerimizin ve üyelerimizin mevcut durumdan 
sendikal çalışmalarımıza, bölgedeki hedeflerimizden sendikal 
bakış açımıza kadar birçok konuda samimi bir atmosferde de-
ğerlendirmeler yapıldı.
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Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, beraberin-
deki Genel Başkan Yardımcımız Mustafa Kılıç ve Genel Sek-
reterimiz Ahmet Çolak ile birlikte Bursa Şubemizin Temsil-
ciler Meclisi Toplantısına katıldı.

Bu kapsamda Bursa Şubemize giden Genel Başkanımız Değir-
menci ve Genel Yönetim Kurulumuz, Bursa Şube Başkanımız 
Mustafa Çölcü, şube yönetimi ve işyeri temsilcilerimiz tarafın-
dan çiçeklerle karşılandı.

Daha sonra yapılan Temsilciler Meclisi toplantısında sendika-
mızın Bursa’daki çalışmalarına ve hedeflerine yönelik olarak 
faydalı bir görüşme gerçekleştirildi.

Toplantıda şube yöneticileri ve işyeri temsilcilerine seslenen 
Genel Başkanımız Değirmenci, “Bursa’da alınteri akıtan üyeleri-
mizin hak ve menfaatlerini artırmak adına şubemizle koordine-
li bir şekilde çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Öte yandan Bursa, 
metal emekçilerinin yoğun olarak alınteri akıttığı bir bölge. Bu 
bölgede sendikamızın sayısal olarak büyüyebilmesi adına ciddi 
bir potansiyel bulunuyor. Gerek mevcuttaki üyelerimizin refah 
ve huzuru, gerekse sendikasız on binlerce metal emekçisini 
sendikamız çatısı altında buluşturmak adına daha fazla çalışıp, 
sendikamızın aydınlık yarınlarını hep birlikte inşa edeceğiz” ifa-
delerini kullandı.

Bursa Şube Başkanımız Çölcü ise, ziyaretten duyduğu memnu-
niyeti dile getirerek, şube olarak yaptıkları çalışmalar hakkında 
bilgi verdi.

Daha sonra Şube Başkanımız Çölcü’nün Genel Başkanımız Yu-
nus Değirmenci’ye Hz. Ali’nin kılıcını simgeleyen hediyeyi tak-
dim etmesiyle program son buldu.

GENEL BAŞKANIMIZ 
DEĞİRMENCİ YÖNETİM 
KURULUMUZLA BİRLİKTE 
BURSA ŞUBE 
TEMSİLCİLER MECLİSİNE 
KATILDI

Konfederasyonumuz HAK-İŞ’in Genel Başkan Yardımcısı ve 
Sendikamızın Genel Başkanı Yunus Değirmenci, 27 Aralık 2023 
tarihinde, Avrupa Birliği Erasmus+ Programı çerçevesinde, İs-
tanbul Üniversitesi ile birlikte yürütülmekte olan “Uzaktan Ça-
lışanlar İçin Avrupa Dijital Beceri Merkezi (Remote Net) Projesi” 
Engelli İşçilerin Uzaktan Çalışma Becerilerinin Geliştirilmesi Eği-
tim Programı’na katıldı.

Toplantıya, Genel Başkanımız Değirmenci’nin yanı sıra, HAK-İŞ 
Genel Sekreter Yardımcısı Fatma Zengin, Türkiye Sakatlar Kon-
federasyonu Genel Sekreteri Ayhan Metin ve kardeş sendikala-
rımızdan eğitim programına katılan engelli HAK-İŞ üyeleri ile 
basın mensupları katıldı.

Programın açılış toplantısında bir konuşma yapan Değirmen-
ci, sınır ötesinde ülkemizin bekası için canını ortaya koyan ve 
geçtiğimiz günlerde hain terör örgütü PKK tarafından şehit edi-
len 12 kahraman askerimize Allah’tan rahmet, kederli ailelerine 
baş sağlığı, yaralılarımıza da acil şifalar diledi. Değirmenci, Filis-
tin’deki İsrail’in zulmüne de dikkat çekerek, her daim Filistinli 
mazlum ve mağdurların yanlarında olmaya devam edeceklerini 
söyledi.

HAK-İŞ OLARAK DEZAVANTAJLI GRUPLAR İÇİN ÖNEMLİ 
PROJELER GERÇEKLEŞTİRİYORUZ

Dünyamızın son dönemlerde birçok felaketle birlikte salgın 
hastalıklar, kuraklık, savaş ve beraberindeki etkilerle mücadele 
ettiği bir zamanda dezavantajlı gruplarda yer alan engelli birey-
lerin olumsuz gelişmelerden çok daha ağır bir şekilde etkilendi-
ğini ifade eden Değirmenci HAK-İŞ olarak, böylesi bir dönemde 
kadınlar ve engelliler başta olmak üzere, toplumun tüm kesim-
lerini kapsayan ve kucaklayan projeleri, bir bir hayata geçirerek, 
dünyadaki olumsuz gelişmelerin etkilerini en aza indirmek için, 
gayret sarf ettiğimizi dile getirdi.

“HER İKİ ÇALIŞMA MODELİNDE ESAS OLAN EMEKTİR, ALIN 
VE AKIL TERİDİR”

Salgın dönemiyle birlikte uzaktan çalışma modelinin iş yaşa-
mında yerinin giderek arttığı bir döneme girdiğimizi belirten 
Değirmenci, “Uzaktan çalışma modeliyle ilgili olarak, ilgili mev-
zuat ve kanunların düzenlenmesi için HAK-İŞ olarak, görüştü-
ğümüz ilgili devlet kurumu yetkililerine görüşlerimizi ifade ede-
rek, gerekli tedbirleri almaları için girişimlerimizi sürdürüyoruz. 

Bu konuda bir farkındalığın da oluşması için, HAK-İŞ olarak gay-
ret sarf ediyoruz. Bizim nazarımızda evden çalışan da, işyerine 
gelip çalışan da birdir. Çünkü her iki çalışma modelinde esas 
olan emektir, alın ve akıl teridir. Her iki grup da, işyerine gerekli 
katkıyı ve verimi sağlamaktadır. Bu anlayışla, engelli bireylerin 
hayatının her alanında yanında olan HAK-İŞ, uzaktan çalışan bi-
reylerin de yanında olmayı sürdüreceğinden emin olabilirsiniz” 
dedi.

Programın öğleden sonraki bölümünde, Uzaktan Çalışmanın 
Engelli Çalışanlar Açısından Değerlendirilmesi konulu sunum-
ları gerçekleştirdi.

Program sertifika takdimi ve toplu fotoğraf çekimi ile sona erdi.

GENEL BAŞKANIMIZ DEĞİRMENCİ
 ENGELLİ İŞÇİLERE YÖNELİK 

EĞİTİM PROGRAMINA KATILDI
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YILLIK ÜCRETLİ İZİN HAKKI
Av. Irmak Yenice

Yıllık ücretli izin hakkı,  Anayasa ve uluslararası sözleşmelerle düzenlenmiş temel sosyal haklardan olup tüm çalışan-
ların Anayasal dinlenme hakkının iş yaşamında somutlaşmış halidir. Yıllık ücretli izin hakkından vazgeçilemez. Yerleşik 
Yargıtay içtihatlarına göre işçinin uzun süre ara vermeden, izin kullanmadan çalışması hayatın olağan akışına aykırılık 
teşkil eder.

4857 Sayılı İş Kanunu’nun 53. Maddesine göre işçinin yıllık izin ücretine hak kazanabilmesi için işyerinde fiilen 1 
yıl çalışmış olması gerekir. Bu süreye deneme süresi de dahildir. Çalışmanın işverene ait farklı işyerlerinde yapılması 
halinde bu süreler birleştirilerek yasanın aradığı 1 yıllık kıdem süresinin dolup dolmadığına bakılır. İşçinin çalışmasının 
aralıklı olması halinde ise 1 yıllık kıdem hesabı toplam süre üzerinden yapılmalıdır. İşyerinin devri halinde önceki işveren 
nezdinde geçen çalışma süreleri yıllık izin ücreti kıdeminde dikkate alınır. Fakat işyeri devri halinde ortada fesih olmaya-
cağından yıllık izin alacağı da talep edilemez. 

Yıllık ücretli izne hak kazanabilmek için kural olarak fiili çalışma süresi dikkate alınır fakat istisna olarak 4857 Sayılı 
İş Kanunu’nun 55. Maddesinde sınırlı olarak sayılan hallerde işçi fiilen çalışmış gibi sayıldığından maddede belirtilen 
durumlardaki süreler de yıllık izin ücreti süresine eklenir. Yasada belirtilen yıllık izin süresinde çalışılmış sayılan du-
rumlardan bazıları şunlardır: İşçinin uğradığı kaza veya tutulduğu hastalıktan ötürü işine gidemediği günler (Ancak 25. 
Maddenin I numaralı bendinin (b) alt bendinde öngörülen süreden fazlası sayılmaz.), kadın işçilerin 74. Madde gereği 
doğumdan önce ve sonra çalıştırılmadıkları günler, hafta tatili, ulusal bayram, genel tatil günleri, çalışmakta olduğu işye-
rinde zorlayıcı sebepler yüzünden işin aralıksız bir haftadan çok tatil edilmesi sonucu olarak işçinin çalışmadan geçirdiği 
zamanın on beş günü (işçinin yeniden işe başlaması şartıyla).

Yasada belirtilmediğinden ve grev ve kanuni lokavtta geçen sürelerde iş sözleşmesi askıda sayıldığından bu süreler 
yıllık izin ücreti kıdeminden de sayılmaz.

İş Kanunu’nda işçinin kıdemine göre değişen yıllık ücretli izin süreleri düzenlenmiştir. Ancak kanunda belirtilen sü-
reler asgari süreler olup işçi lehine olmak koşuyla toplu iş sözleşmesi veya bireysel iş sözleşmesi ile kanunda yer alan 
sürelerin üstünde yıllık ücretli izin süreleri belirlenebilir. Buna göre yıllık izin süresi, işçinin izne hak kazandığı tarihteki 
toplam hizmeti; 1 yıldan 5 yıla kadar (5 yıl dahil) olanlar için 14 günden, 5 yıldan fazla 15 yıldan az olanlar için 20 günden, 
15 yıl ve daha fazla olanlar için 26 günden az olamaz. Fakat kanunun emredici hükmüne göre 18 yaş ve altındaki yaşta 
olan işçiler ile 50 ve üzeri yaştaki işçilerde yıllık ücretli izin süresi 20 günden az olamaz.

4857 sayılı İş Kanunu’na eklenen Ek 2. Madde uyarınca işçiye evlenmesi veya evlat edinmesi ya da ana veya babası-
nın, eşinin, kardeşinin, çocuğunun ölümü halinde üç gün, eşinin doğum yapması halinde ise beş gün ücretli izin verilir. 
İşçilerin en az yüzde yetmiş oranında engelli veya süreğen hastalığı olan çocuğunun tedavisinde hastalık raporuna daya-
lı olarak ve çalışan ebeveynden sadece biri tarafından kullanılması kaydıyla bir yıl içinde toptan veya bölümler halinde 
on güne kadar ücretli izin verilir. 

4857 Sayılı İş Kanunu’nun 56. Maddesindeki düzenlemeye göre yıllık ücretli izin işveren tarafından bölünemez. Ancak 
53. Maddede öngörülen izin süreleri, tarafların anlaşması ile bir bölümü on günden az olmamak üzere bölümler halin-
de kullanılabilir. İş Kanunu m. 56 uyarınca yıllık izinlerin bölünemeyeceği kuralı mevcut ise de Yargıtay’a göre yıllık izin 
hakkının kanuna aykırı olarak bölünerek kullandırılması hâlinde yıllık iznin kullanılmamış sayılması gibi bir durum söz 
konusu olmaz. (Ekmekçi/Yiğit, s. 467; Çil, Yargıtay Uygulamaları, s. 197.) Dolayısıyla yılda beş, sekiz ya da üç gün şeklinde 
kullandırılan izinler de geçerli sayılmaktadır. (Çil, İlke Kararları, s. 1348.)

İşveren tarafından yıl içinde verilmiş bulunan diğer ücretli ve ücretsiz izinler veya dinlenme ve hastalık izinleri yıllık 
izne mahsup edilemez. Yıllık ücretli izin günlerinin hesabında izin süresine rastlayan ulusal bayram, hafta tatili ve genel 
tatil günleri izin süresinden sayılmaz. (İşK.56/5)

İş sözleşmesinin işveren tarafından feshedilmesi halinde 4857 Sayılı İş Kanunu’nun 17. Maddesinde belirtilen ya 
da bireysel yahut toplu iş sözleşmesi ile işçi lehine arttırılmış bildirim önelleri ile 27. Maddede düzenlenen iş arama 
izinleri, yıllık ücretli izin süreleri ile iç içe giremez.

Yıllık izin, 4857 Sayılı İş Kanunu’nun 59. Maddesine göre iş sözleşmesinin sona ermesi halinde alacak hakkına dö-
nüşür. Bu bağlamda; iş sözleşmesinin herhangi bir nedenle sona ermesi halinde işçinin hak kazanıp da kullanmadığı 
yıllık izin sürelerine ait ücreti, iş sözleşmesinin sona erdiği tarihteki ücreti üzerinden ödenir. Yıllık izin hakkı fesihle 
muaccel olup iş sözleşmesinin haklı veya haksız feshedilmesinin bir önemi yoktur.  Bu ücrete ilişkin zamanaşımı 
süresi iş sözleşmesinin sona erdiği tarihten itibaren başlar. 

İşçinin iş sözleşmesinin işveren tarafından feshedilmesinin ardından işçinin süresi içinde işe iade davası açıp 
davayı kazanması ve eski işine geri dönmesi halinde fesih tarihi ile işçinin yeniden işe başlama tarihi arasındaki işçi-
nin çalıştırılmadığı 4 aylık süre, yıllık izin ücreti süresinin hesabında dikkate alınır. Fakat işe iade davası sonrasında 
işçinin başvurusuna rağmen yasal bir aylık işe başlatma süresi içinde işverence işe başlatılmaması halinde bir aylık 
sürenin sonu fesih tarihi olarak kabul edildiğinden yıllık izin alacağı bu tarihte muaccel hale gelir. İşe iade davası 
sonunda işçinin işe başlatılmadığı tarihte iş sözleşmesi feshedilmiş sayıldığından izin ücreti hesabında işçinin işe 
başlatılmadığı tarihte alması gereken çıplak ücret dikkate alınır. 

İşçinin yıllık iznini kullanıp kullanmadığının ya da karşılığında ücretinin ödenip ödenmediği konusunda çıkan 
uyuşmazlıkta, işçinin yıllık iznini kullandığını ya da işçinin iş akdinin sona ermesinden sonra yıllık izin ücretinin 
ödendiğini işveren ispatlamakla yükümlüdür. Yargıtay’a göre, izin süresi için gerekli kayıt ve defterleri tanzim etmek 
işverenin görevidir. Bu bakımdan izinlerin kullandırıldığının ispat yükü işverenin üzerindedir. İşverenin işçiye yıllık 
ücretli izin verildiğini, izin defteri veya yazılı belge niteliğindeki eşdeğer belgeler ile ispatlaması gerekir. (43 Güven/
Aydın, s. 476; Akyiğit, s. 433) İzin kullandırıldığının tanık beyanları ile ispatlanması ise mümkün değildir. (Sümer/
Kayırgan, s. 338; Güven/Aydın, s. 476.)  Görülmekte olan birçok davada ispat yükü üzerinde olan işveren, yıllık iznin 
kullandırıldığına ilişkin tutması gereken belgeleri düzenli olarak tutmadığından uyuşmazlık halinde yazılı delil suna-
mamakta ve ispat yükünü yerine getirememektedir. Yazılı delil sunamayan işveren, kullandırmış olduğu fakat kayıt 
altına almadığı izin ücretlerini tekrar ödemek zorunda bırakılmaktadır. 

İşçi, iş sözleşmesi devam ederken kullanmadığı yıllık izin günlerine karşılık ücretini isteyemez ancak ne kadar 
izni hak ettiğine dair tespit davası açabilir. Çünkü yasanın amacı, izin sürelerine karşılık ücretin ödenmesi değil, 
işçilerin Anayasal hakları olan dinlenmelerinin sağlanmasıdır. İşverenin işçiye izin kullandırmadan yıllık izin yerine 
yaptığı ödeme de izin ücreti yerine geçmez. Bu nedenle kullanılmayan izin ücretlerinde zamanaşımı, diğer ücret 
alacaklarından farklı olarak sözleşmenin sona erdiği tarihten itibaren işlemeye başlar ve yasal faize tabidir.  İşvere-
nin dava tarihinden önce temerrüde düşürülmesi durumunda istekle bağlı olarak temerrüt tarihinden itibaren faiz 
yürütülür. Açılacak olan davanın kısmi dava olarak açılması halinde ise dava veya ıslah tarihinden itibaren talep 
edilen miktarlarla sınırlı olarak faize karar verilmelidir. Çalışırken izne çıkmadan yapılan ödemeler ile yıllık izin hak-
kı ortadan kalkmayacağı gibi işçi fesihle birlikte bunları yine isteyebilir. Yargıtay 9. Hukuk Dairesi’nin 2015/8588 E. 
2016/ 20520 K. 21.11.2016 tarihli kararında: “ …. Şunu da eklemek gerekir ki, çalışma sürerken yıllık kullanılmaksızın 
ücretinin ödenmesi, iş akdinin sona ermesinden sonra aynı dönem için yıllık izin ücretinin talep edilmesine engel 
değildir. Zira, çalışma sürerken yıllık iznin kullandırılması yerine ücretinin ödenmesi yıllık izin hakkını ortadan kal-
dırmaz. Çalışma devam ederken yıllık ücretli izin paraya tahvil edilemez…”

İşçinin yıllık izin ücretleri karşılığında alacağı ücret, beş yıllık zamanaşımı süresine tabidir (7036 sayılı İş Mahke-
meleri Kanunu Ek m. 3). İş Kanunu’na göre, iş sözleşmesinin herhangi bir nedenle sona ermesi hâlinde, işçinin hak 
kazanıp da kullanmadığı yıllık izin sürelerine ait ücrete ilişkin zamanaşımı iş sözleşmesinin sona ermesinden sonra 
başlar (m.59/1).

İş Kanunu’na 7036 sayılı Kanunla eklenen ek 3. madde ile yıllık ücretli izin alacağına uygulanacak zamanaşımı 
süresi İş Kanunu’nda özel olarak düzenlenmiştir. Böylelikle iş sözleşmesinden kaynaklanmak kaydıyla hangi kanuna 
tabi olursa olsun, yıllık izin ücretinin zamanaşımı süresi beş yıl olarak belirlenmiştir.
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MMK METALURJİ’DE TİS İMZALANDI

ŞUBE BAŞKANIMIZ GÜNGÖR, İSG PROGRAMINA KATILDI

İskenderun Şubemize bağlı örgütlü olduğumuz MMK Metalurji 
iş yeri ile sendikamız arasında yürütülen Toplu İş Sözleşme gö-
rüşmeleri anlaşmayla sonuçlandı.

Sendikamızın Genel Merkezinde gerçekleştirilen Toplu İş Sözleşme-
si toplantısı Genel Başkanımız Yunus Değirmenci’nin başkanlığında 
gerçekleştirildi. 

Genel Başkanımız Değirmenci, sözleşmenin  sendikamıza ve üyele-
rimize hayırlı olmasını diledi.  İskenderun Şube Başkanımız Mehmet Güngör ve Şube Yöneticilerimiz de daha sonra MMK 
Metalurji'yi ziyaret ederek üyelerimize sözleşmeyle ilgili bilgilendirmede bulundu.

İskenderun Şube Başkanımız Mehmet Güngör, örgütlü 
olduğumuz İSDEMİR A.Ş.’nin düzenlediği İş Sağlığı ve 
Güvenliği programına katıldı.

Şube Yöneticilerimizin de eşlik ettiği programda, Şube Baş-
kanımız Güngör başarılı olan ünitelere plaket taktim etti.

ŞUBE VE BÖLGE TEMSİLCİLİKLERİMİZDEN HABERLER
İSKENDERUN ŞUBEMİZDEN HAYIRLI OLSUN ZİYARETLERİ

İskenderun Şube Başkanımız Mehmet Güngör ve beraberindeki şube yönetimimiz, Hatay Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mehmet Öntürk,  Belen Belediye Başkanı İbrahim Gül, Dörtyol Belediye Başkanı Bahadır Amaç ve Payas Bele-
diye Başkanı Bekir Altan’a hayırlı olsun ziyaretlerinde bulunarak yeni görevlerinde başarılar diledi.
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İSKENDERUN ŞUBEMİZDEN ÖRGÜTLÜ OLDUĞUMUZ 
İŞYERLERİNE ZİYARET

İskenderun Şube Başkanımız Mehmet Güngör ve beraberindeki şube yöneticilerimiz, Ekinciler ve Yolbulan Metal 
işyerlerine ziyaretler gerçekleştirdi.

Fabrikadaki bölümleri gezerek üyelerimizle istişare yapan Şube Başkanımız Güngör, Toplu İş Sözleşme sürecinde olan 
Yolbulan Metal’deki üyelerimizi de İskenderun Şube binasına davet ederek bilgilendirme toplantıları yaptı.

İSKENDERUN ŞUBEMİZ 1 MAYIS’I KUTLADI

İSKENDERUN ŞUBEMİZ ÜYELERİMİZLE İFTAR YAPTI

Konfederasyonumuz HAK-İŞ ve Sendikamız Özçe-
lik-İş bu yıl 1 Mayıs Uluslararası Birlik Mücadele ve 
Dayanışma Gününü Gebze’de, İstanbul Taksim’de 
ve Türkiye’nin 81 ilinde meydanlarda kutladı.

İskenderun şubemiz de HAK-İŞ İskenderun İl Başkanlı-
ğıyla Kent Meydanında kutlamalar kapsamında 1 Ma-
yıs Bildirisi okudu.

İskenderun Şube Başkanımız Mehmet Güngör ve şube yönetimimiz örgütlü 
olduğumuz MMK Metalurji ve İsdemir’deki üyelerimizle birlikte iftar progra-
mında bir araya geldi.
MMK ve İsdemir Yönetiminin de bulunduğu iftar programında Şube Başkanımız 
Güngör ve Şube Yönetimimiz tek tek masaları gezerek üyelerimizle sohbetler ger-
çekleştirdi.
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İSDEMİR’DE İŞE YENİ BAŞLAYAN ÜYELERİMİZE 
MOTİVASYON TOPLANTISI

SENDİKAMIZDAN ÜYELERİMİZE 
YENİ YIL HEDİYESİ

İSKENDERUN ŞUBEMİZ 
TEMSİLCİLERİMİZLE 

BİR ARAYA GELDİ

Örgütlü olduğumuz İSDEMİR A.Ş’de yeni işe başlayan üyelerimizi İskenderun şube binasına ziyarette bulundu.

Şube Yönetimimizle bir araya gelen üyelerimize sendikalar çalışmalarımızla ilgili bilgiler verildi. Genel Başkanımız Yunus 
Değirmenci de video konferans yoluyla katıldığı görüşmede üyelerimize hayırlı olsun dileklerini ileterek sendikal gücün öne-
mine değindi.

İskenderun Şube Yönetimimiz, sendikamızın yaptır-
dığı yeni yıl hediyelerini örgütlü olduğumuz işyerle-
rindeki üyelerimize dağıttı.

Sendikamızın üyelerimize yeni yıl hediyesi olarak verdiği 

fincan takımı üyelerimiz tarafından büyük beğeni topladı.

İskenderun Şubemizin Temsilciler Meclisi Toplantısı, 
Şube Başkanımız Mehmet Güngör’ün başkanlığında 
şube binasında gerçekleştirildi.

Temsilciler meclisine İskenderun şube yönetimimiz ve 

sendika temsilcilerimiz katılım gösterdi. Toplantıda sendi-

ka temsilcilerimiz işyerleriyle ilgili bilgilendirme yaparken, 

sendikal örgütlenme çalışmaları müzakere edildi.

KARABÜK ŞUBE BAŞKANIMIZ 
KARDEMİR ÇALIŞANLARIYLA BİR ARAYA GELDİ

HİZMET-İŞ’TEN KARABÜK ŞUBEMİZE ZİYARET

Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, Kardemir’de babalarının yerine işe başlayan Kardemir çalışanları ile bir araya 
gelerek bayrağı devralan genç üyelerimize yeni işlerinde başarılar diledi.  

Konfederasyonumuza bağlı kardeş sendikalarımızdan Hizmet İş Sendikası Genel Başkan Vekili Halil Özdemir, Ankara 2 
No’lu Şube Başkanı Recep Dere, HAK-İŞ Kastamonu İl Başkanı  ve Hizmet-İş Sendikası Karadeniz Şube Başkanı Mustafa 
Çağlı Şube Başkanımız Kenan Yılmaz ve Şube Yönetim Kurulumuzu ziyaret etti.
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KARABÜK ŞUBEMİZDEN 
ÖRGÜTLÜ OLDUĞUMUZ  İŞYERLERİNE ZİYARET

Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz ve beraberindeki 
Şube Yönetimimiz örgütlü olduğumuz Boskay Demir Çelik 
ile Kardemir’deki Çelikhane ve Refrakter Müdürlüğü’nde 
çalışan üyelerimizi ziyaret etti.

Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, toplu sözleşme sürecinde 

olan Boskay Demir Çelik’teki üyelerimizle tis taslağını da 

paylaşarak bilgi verdi.

KARABÜK ŞUBE BAŞKANIMIZ YILMAZ’DAN 
GEÇMİŞ OLSUN ZİYARETİ

ALTER DEMİR ÇELİK’TE YETKİ ÖZÇELİK İŞ SENDİKASI’NDA   

DOFER HASIR ÇELİK’TE TOPLU İŞ SÖZLEŞMESİ SEVİNCİ

Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, be-
raberindeki şube yönetimimiz ve işyeri tem-
silcilerimiz Kardemir Ray Profil Haddehane-
si’nde çalışan Batuhan Kabayı’yı geçirdiği iş 
kazası sonrasında evinde ziyaret ederek geç-
miş olsun dileklerinde bulundu.

Sendikamız, 2022 yılında sendikal örgütlenmesini tamamladığı Alter Demir 
Çelik ‘te yetki tespitine itiraza ilişkin yürütülmekte olan davayı kazandı.

Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, toplu sözleşme sürecinin başladığı Alter Demir 
Çelik’te, sözleşmenin üyelerimize ve sendikamıza hayırlı olması temennisinde bu-
lundu.

Sendikamız ile Dofer Hasır Çelik arasında yürütülen 2024-2025 yıllarını kapsayan Toplu İş Sözleşmesi görüşmelerin-
de anlaşma sağlandı.  

Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, toplu iş sözleşmesinin üyelerimize ve sendikamıza hayırlı ve uğurlu olmasını diledi.
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GENEL BAŞKAN YARDIMCIMIZ VE ŞUBE BAŞKANIMIZ 
KARDEMİR İFTAR PROGRAMINA KATILDI 

KARÇEL TOPLU İŞ SÖZLEŞMESİNDE MUTLU SON

Sendikamızın Genel Başkan Yardımcısı Mustafa Kılıç, Karabük 
Şube Başkanımız Kenan Yılmaz ve şube yönetimimiz, KARDE-
MİR’in düzenlemiş olduğu iftar programına katıldı. 

Kardemir Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr Sayın İsmail Demi ve 

Kardemir A.Ş. Genel Müdürü Dursun Ali Yaşacan’ın da bulunduğu 

iftar programına işyeri temsilcilerimiz de katılım sağladı.

İftar programının ardından Genel Başkan Yardımcımız Mustafa Kı-

lıç ve Şşube Başkanımız Kenan Yılmaz, İnsan Kaynakları Müdürü 

Gencay Güven ile birlikte Enerji Tesisleri’nde çalışan üyelerimizi 

ziyaret etti.

Sendikamız ile Karçel A.Ş. arasında yürü-
tülen 2024-2025 yıllarını kapsayan toplu iş 
sözleşmesi görüşmeleri anlaşmayla sonuç-
landı.

Karabük Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, top-

lu iş sözleşmesinin üyelerimize ve sendikamı-

za hayırlı ve uğurlu olmasını diledi.

KARABÜK ŞUBEMİZ 3 NİSAN KUTLAMALARINA KATILDI

ALTER DEMİR ÇELİK’TE TOPLU SÖZLEŞME GÖRÜŞMELERİ BAŞLADI

3 Nisan Karabük Demir Çelik Fabrikalarının (KARDEMİR) Temelinin Atılması ve Karabük’ün Kuruluşunun 87. Yıl Dönü-
mü Kapsamında Karabük Valiliği Anıtı’nda Çelenk Sunum Töreni Gerçekleştirildi.

Karabük Şube Yönetimimiz de temsilcilerimiz ve üyelerimizle birlikte Karabük Valiliği önündeki kutlamalara katıldı.

Şube Başkanımız Kenan Yılmaz törenden sonra Karabük Ticaret ve Sanayi Odasında düzenlenen, toplantı programına da 
katılım sağladı.

Sendikamız ile Alter Demir Çelik arasında yü-
rütülen toplu iş sözleşme görüşmeleri başla-
dı. 

Alter Demirçelik Genel Müdürü Yunus Çelik’in 
katıldığı görüşmede bazı maddelerde anlaşma 
sağlanırken görüşmenin başka bir oturumla de-
vam edilmesi kararlaştırıldı.

Şube Başkanımız Kenan Yılmaz, yürütülen söz-
leşmenin üyelerimize hayırlı olması temennisin-
de bulundu. 
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KAYSERİ ŞUBEMİZDE TOPLU İŞ SÖZLEŞMELERİNDE MUTLU SON
Sendikamız ile KUMTEL, ERBOSAN, ISISAN VE KAYDÖKSAN işyeri arasında yürütülen toplu iş sözleşmeleri görüşme-
leri anlaşmayla sonuçlandı.

Kayseri Şube Başkanımız Rüstem Çabuk, fabrikaları tek tek gezerek sözleşme ile ilgili üyelerimizi bilgilendirirken toplu iş 
sözleşmesinin üyelerimize ve sendikamıza hayırlı ve uğurlu olmasını diledi.

İSTANBUL 1 NO’LU ŞUBEMİZ KADINLAR GÜNÜNÜ KUTLADI

ŞUBE SEKRETERİMİZDEN 
ÖZ SAĞLIK İŞ’E 

ZİYARET

İstanbul 1 Nolu Şube Sekreterimiz Mehmet Bozkurt, örgütlü olduğumuz işyerlerindeki kadın üyelerimizin 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü’nü kutladı. 

Şube Sekreterimiz Bozkurt ve işyeri temsilcilerimiz, fabrikalardaki bölümlerleri tek tek gezerek kadın üyelerimize karanfil dağıtı-
mında bulundu.

İstanbul 1 No’lu Şube Sekreterimiz Mehmet Boz-
kurt, Konfederasyonumuz HAK-İŞ’e bağlı kardeş 
sendikalarımızdan Öz Sağlık-İş Sendikası İstan-
bul 4 Nolu Şube Başkanı Temel Yazıcı’yı maka-
mında ziyaret etti.

Şube Sekreterimiz, Başkan Yazıcı’ya sendikamızın 
yaptırmış olduğu fincan takımını hediye etti.
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İSTANBUL 1 NO’LU ŞUBEMİZDEN İŞYERLERİNE ZİYARET
İstanbul 1 No’lu Şube Sekreterimiz Mehmet Bozkurt, örgütlü olduğumuz iş yerlerine ziyarette bulundu. 

Fabrikalardaki bölümleri gezen Şube Sekreterimiz Bozkurt üyelerimizle bir araya gelerek kendilerinin talep ve beklentilerini 
dinledi.

İSTANBUL 1 NO’LU ŞUBEMİZE BAĞLI İŞ YERLERİNDE TİS SÜRECİ

İSTANBUL 1 NO’LU ŞUBE SEKRETERİMİZ 
İSTANBUL VALİLİĞİNİ ZİYARET ETTİ

İstanbul 1 Nolu şubemize bağlı Termo Teknik, Öztreyler Demir Çelik, Öztreyler Servis Oto., Ekomak Endüstriyel 
Kompresör işyerlerinde yürütülen yeni dönem toplu iş sözleşmeleri anlaşmayla sonuçlandı. 

İstanbul 1 Nolu Şube Sekreterimiz Mehmet Bozkurt işyerlerini gezerek gerçekleştirilen toplu iş sözleşmeleriyle ilgili üyeleri-
mizi bilgilendirdi.  

Şube Sekreterimiz Mehmet Bozkurt, ayrıca yeni örgütlendiğimiz SKC KARBON A.Ş işyerini ziyaret ederek toplu iş sözleşmesi 
süreciyle ilgili üyelerimize bilgilendirmelerde bulundu.

İstanbul 1 Nolu Şube Sekreterimiz Mehmet Bozkurt, Konfederasyonumuz 
Hak-İş’e bağlı kardeş sendikalarımızın şube başkanları ile İstanbul Valisi 
Davut Gül’ü makamında ziyaret etti. 

Şube Sekreterimiz Bozkurt ve diğer sendikalarımızın şube başkanları, Vali 
Gül’e sendikalarımızın yapmış olduğu çalışmalar hakkında bilgi verdi.
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GEBZE ŞUBEMİZ KADINLAR GÜNÜNÜ KUTLADI

GEBZE ŞUBEMİZE BAĞLI İŞ YERLERİNDE TİS SÜRECİ

Gebze Şube Başkanımız Selçuk Durmuş, örgütlü olduğumuz işyerlerindeki kadın üyelerimizin 8 Mart Dünya Kadın-
lar Günü’nü kutladı. 

Şube Başkanımız Durmuş ve işyeri temsilcilerimiz, fabrikalardaki bölümlerleri tek tek gezerek kadın üyelerimize karanfil 
dağıtımında bulundu.

Gebze Şubemize bağlı Eku Fren, MMK Metalurji, İzvar Ambalaj, Uğur Teneke, Greif Mimaysan, SCT Mühendislik, 
Çemsan Metal, Baldur Süspansiyon ve BBS Metal işyerlerinde yürütülen 2024-2025 dönemi toplu iş sözleşmeleri 
anlaşmayla sonuçlandı. 

Gebze Şube Başkanımız Durmuş, sözleşmelerin sendikamıza ve üyelerimize hayırlı ve uğurlu olmasını diledi.

BURSA ŞUBEMİZ ÜYELERİMİZLE İFTAR YAPTI
Bursa Şube Başkanımız Mustafa Çölcü, ramazan ayı boyunca üyelerimiz ile birlikte her hafta düzenli olarak iftar 
programlarına katılım sağladı.

Bayram öncesi tüm üyelerimizi ziyaret eden Şube Başkanımız Çölcü, üyelerimize kazasız, belasız, sağlıklı ve huzur dolu bir 
bayram geçirmelerini diledi.
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BURSA ŞUBE BAŞKANIMIZ MAYSAN MANDO’DA 
YENİ YIL ETKİNLİĞİNE KATILDI

BURSA ŞUBEMİZ KADINLAR GÜNÜNÜ KUTLADI

Bursa Şube Başkanımız Mustafa Çölcü, ramazan ayı bo-
yunca üyelerimiz ile birlikte her hafta düzenli olarak if-
tar programlarına katılım sağladı.

Bayram öncesi tüm üyelerimizi ziyaret eden Şube Başkanı-
mız Çölcü, üyelerimize kazasız, belasız, sağlıklı ve huzur dolu 
bir bayram geçirmelerini diledi.

Bursa Şube Başkanımız Mustafa Çölcü, örgütlü olduğumuz işyerlerindeki kadın üyelerimizin 8 Mart Dünya Kadınlar 
Günü’nü kutladı. 

Şube Başkanımız Çölcü ve işyeri temsilcilerimiz, fabrikalardaki bölümlerleri tek tek gezerek kadın üyelerimize karanfil da-
ğıtımında bulundu.

SENDİKAMIZDAN ÜYELERİMİZE YENİ YIL HEDİYESİ

ADANA ŞUBEMİZ 1 MAYIS’I KUTLADI

Adana Şube Yönetimimiz, sendikamızın yaptırdığı yeni yıl hediyelerini örgütlü olduğumuz işyerlerindeki üyelerimi-
ze dağıttı.

Sendikamızın üyelerimize yeni yıl hediyesi olarak verdiği fincan takımı üyelerimiz tarafından büyük beğeni topladı.

Konfederasyonumuz HAK-İŞ ve Sendikamız Özçelik-İş bu 
yıl 1 Mayıs Uluslararası Birlik Mücadele ve Dayanışma 
Gününü Gebze’de, İstanbul Taksim’de ve Türkiye’nin 81 
ilinde meydanlarda kutladı.

Adana şubemiz de HAK-İŞ Adana İl Başkanlığı ile Adana İs-
tasyon Meydanında yapılan kutlamalar kapsamında 1 Mayıs 
Bildirisi okudu.
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ŞUBE BAŞKANIMIZ AYDIN İL İSTİHDAM TOPLANTISINA KATILDI 

ADANA ŞUBEMİZ KADINLAR GÜNÜNÜ KUTLADI

Adana Şube Başkanımız Sedat Aydın, Adana İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Toplantısına katıldı. 

2024 yılı 1. Ve 2. Olağan Toplantıları, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Prof. Dr. Vedat Işıkhan’ın video konferans katılımıyla, 
Adana Valisi Yavuz Selim Köşger’in başkanlığında gerçekleştirildi. 

Toplantıda, işgücü piyasasına ilişkin aylık çalışmalar hakkında bilgiler verildi.

Adana Şube Başkanımız Sedat Aydın, örgütlü olduğumuz işyerlerindeki kadın üyelerimizin 8 Mart Dünya Kadınlar 
Günü’nü kutladı. 

Şube Başkanımız Aydın ve işyeri temsilcilerimiz, fabrikalardaki bölümlerleri tek tek gezerek kadın üyelerimize karanfil da-
ğıtımında bulundu.

ADANA ŞUBEMİZDE TOPLU İŞ SÖZLEŞMELERİ İMZALANDI 

MESS ANKARA BÖLGE TEMSİLCİSİNDEN 
ADANA ŞUBEMİZE HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

Adana Şubemize bağlı örgütlü olduğumuz Temsa işyeri ve Hdm Çelik Boru’da yürütülen toplu sözleşme görüşmeleri 
anlaşmayla sonuçlandı.

Şube Başkanımız Sedat Aydın, Temsa ve Hdm Çelik Boru işyerlerini gezerek üyelerimize imzalanan sözleşmeyle ilgili bilgi verdi.

İmzalanan MESS Grup Toplu İş Sözleşmesi sonrasında Temsa işyerine bağlı Boyahane bölümünde çalışan üyelerimiz, Ada-
na Şubemizi ziyaret ederek Şube Başkanımıza teşekkürlerini dile gitrdi.

Aydın, sözleşmelerin sendikamıza ve üyelerimize hayırlı olması temennisinde bulundu.

MESS Ankara Bölge Temsilcisi Ozan Mimaroğlu ve Av. 
Ömer Faruk İşler, imzalanan grup toplu iş sözleşmesin-
den sonra Adana Şubemizi ziyaret ederek hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.

Şube Başkanımız Sedat Aydın, Bölge Temsilcisi Mimaroğ-
lu’na ve Av. İşler’e yaptıkları ziyaretten ve iyi dileklerinden 
dolayı teşekkürlerini dile getirdi.
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SAKARYA ŞUBEMİZDEN 
GEÇMİŞ OLSUN 

ZİYARETİ

SAKARYA ŞUBE BAŞKANIMIZ ENGELLİLER HAFTASINDA 
ÜYELERİMİZİ ZİYARET ETTİ

Sakarya Şube Başkanımız Cüneyt Yüksel, ör-
gütlü olduğumuz Akpa Alüminyum’da çalışan 
üyemiz Aykut Düzgören’i geçirdiği rahatsızlık 
sonucu tedavi gördüğü hastanede ziyaret etti.

Şube Başkanımız Yüksel, üyemiz Düzgören'e acil 
şifalar dileyerek bir an önce sağlığına  kavuşmasını 
temenni etti.

Sakarya Şube Başkanımız Cüneyt Yüksel, 10-16 Mayıs tarihleri arasında kutlanan Engelliler Haftası dolayısıyla ör-
gütlü olduğumuz işyerlerindeki üyelerimize ziyaretler gerçekleştirdi.

Şube Başkanımız Yüksel, fiziki engellerine rağmen çalışma hayatında emek harcayan üyelerimizle bir araya gelerek üyeleri-
mizin Engelliler Haftasını kutladı.

SENDİKAMIZDAN ÜYELERİMİZE YENİ YIL HEDİYESİ

SAKARYA ŞUBEMİZDEN FİLİSTİN’E DESTEK YÜRÜYÜŞÜ

Sakarya Şube Yönetimimiz, sendikamızın yaptırdığı yeni yıl hediyelerini örgütlü olduğumuz işyerlerindeki üyeleri-
mize dağıttı.

Sendikamızın üyelerimize yeni yıl hediyesi olarak verdiği fincan takımı üyelerimiz tarafından büyük beğeni topladı.

Sakarya'da sivil toplum kuruluşlarınca "Büyük Filistin Yürüyüşü" gerçekleştirildi. 

Konfederasyonumuz Hak-İş’in Sakarya İl Başkanlığının öncülüğünde, kardeş sendikalarımızın da katılım sağladığı yürüyüşte, “Şe-
hitlerimize Rahmet, Filistin'e Destek, İsrail'e Lanet" sloganları atılarak İsrail'in Gazze'ye yönelik saldırılarına tepki gösterildi.

Sakarya şubemiz ayrıca Konfederasyonumuz HAK-İŞ ve çeşitli sivil toplum örgütlerinin ortaklaşa düzenlediği Filistin Yararına Ha-
yır Çarşısı etkinliğine de katılım göstererek üyelerimizi Filistin’e yardım çağrısında bulundu.
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SAKARYA ŞUBE BAŞKANIMIZDAN İŞYERLERİNE ZİYARET

SAKARYA ŞUBEMİZDEN İL MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ’NE ZİYARET

Sakarya Şube Başkanımız Cüneyt Yüksel, örgütlü olduğumuz Akpa Alüminyum, Daikin ve Zeman Çelik işyerlerini 
ziyaret ederek üyelerimizle bir araya geldi.

Şube Başkanımız Yüksel, üyelerimizin talep ve beklentileri doğrultusunda istişarelerde bulundu.

Sakarya Şube Başkanımız Cüneyt Yüksel, Sakarya İl 
Milli Eğitim Müdürü Coşkun Bakırtaş’ı makamında ziya-
ret etti.

Hak-İş Sakarya İl Başkanı ve Hizmet-İş Sen. Sakarya Şube 
Başkanı M.Mesut Gökdemir, kardeş sendikalarımız şube 
başkanlarıyla gerçekleştirilen ziyarette, Şube Başkanımız 
Yüksel İl Milli Eğitim Müdürü Bakırtaş’a hayırlı olsun dilekle-
rini ileterek yeni görevinde başarılar diledi.

YÜKSEL, ÜYELERİMİZDE 
İFTARDA BİR ARAYA GELDİ

Sakarya Şube Başkanımız Yüksel, Ramazan ayında ör-
gütlü olduğumuz işyerlerini ziyaret ederek üyelerimizle 
sahur ve iftar programlarında bir araya geldi.

Şube Başkanımız Yüksel, sahur ve iftar sofrasını birlikte pay-
laşmaktan duyduğu mutluluğunu dile getirdi.
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ANKARA BÖLGE BAŞKANLIĞIMIZDAN İŞYERLERİNE ZİYARET
Ankara Bölge Başkanımız Cemalettin Köse, örgütlü ol-
duğumuz Devlet Hava Meydanları İşletmesine bağlı Kay-
seri ve Nevşehir Havalimanları, Aspen Yapı, İstikamet 
Döküm ve Roca Banyo işyerlerini gezerek üyelerimizle 
bir araya geldi.
Bölge Başkanımız Köse’ye, Bölge Sekreterimiz Gökhan Do-
ğan, Muhasip Üyemiz Şaban Atak ve işyeri temsilcilerimiz 
de eşlik etti. Köse, bölümlerini gezerek üyelerimizin talep ve 
beklentilerini dinledi.

ANKARA BÖLGE 
BAŞKANLIĞIMIZDAN 

FİLİSTİN’E DESTEK 
YÜRÜYÜŞÜ 

BÖLGE BAŞKANIMIZ KÖSE 
İL İSTİHDAM TOPLANTISINA 

KATILDI 

Hain terör örgütünün alçak saldırısını ve siyonist 
İsrail'in Gazze'de yaptığı soykırımı lanetlemek için, 
Ankara Sivil Toplum Platformunun düzenlediği Bü-
yük Gazze yürüyüşünde onbinler tek yürek oldu.

Ankara Bölge Başkanlığımız da Konfederasyonumuz 
HAK-İŞ öncülüğünde düzenlenen yürüyüşe katılarak 
pençe-kilit operasyonunda şehit olan kahramanlarımız 
için terörü ve  İsrail'in Gazze'de yaptığı soykırımı lanet-
leyerek Filistin’e özgürlük için haykırdı.

Ankara Bölge Başkanımız Cemalettin Köse, Ankara 
İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Toplantısına 
katıldı. 

2024 yılı Olağan Toplantısı, Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanı Prof. Dr. Vedat Işıkhan’ın video konferans 
katılımıyla, Ankara Valisi Vasip Şahin’in başkanlığında 
gerçekleştirildi. 

Toplantıda, işgücü piyasasına ilişkin aylık çalışmalar 
hakkında bilgiler verildi.
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Vefat ve Başsağlığı
KARABÜK ŞUBEMİZE BAĞLI

KARDEMİR A.Ş.'de çalışan üyemiz;
Sefa Tulumoğlu vefat etmiştir.

İSKENDERUN ŞUBEMİZE BAĞLI
İSDEMİR A.Ş.'de çalışan üyemiz;

Nihat Utanır vefat etmiştir.
İSTANBUL 1 NO’LU ŞUBEMİZE BAĞLI

PARSAT A.Ş işyerinde çalışan üyelerimizden;
Ramazan Koca’nın eşi,

Mehmet Gülen’in babası,
Ufuk Peker’in babası,
Şeref Arnak’ın babası,

Seyfettin Kuru’nun annesi,
TERMO TEKNİK A.Ş işyerinde çalışan üyelerimizden;

Gökhan Saygı’nın babası,
Erkut Ulaş’ın babası,

Nural Celal İpek’in annesi,
Çağlar Aygün’un babası,
Cüneyt Çalışkan’ın eşi,

Mahmut Bingöl’ün eşi, İzzet Bingöl’ün annesi,
Mikail Körlü’nün babası vefat etmiştir.

GEBZE ŞUBEMİZE BAĞLI
EKU FREN VE DÖKÜM SAN. A.Ş. işyerinde çalışan üyemiz;

 Adem İçöz vefat etmiştir.
SAKARYA ŞUBEMİZE BAĞLI

Şube Eğitim Sekreterimiz Ümit Özdemir’in anneannesi,
DAIKIN ISITMA VE SOĞUTMA SİSTEMLERİ işyerinde çalışan üyelerimizden;

Nihal Yelken’in oğlu,
Gökhan Güvercin’in babası,

Sait Yeşiltaş’ın babası vefat etmiştir.
ANKARA BÖLGE BAŞKANLIĞIMIZA BAĞLI

DEVLET HAVA MEYDANLARI İŞLETMESİ’nde çalışan üyelerimizden;
Hüseyin Şenoğlu’nun babası,

Doğukan Mazı’nın babası,
Yasin Durkal’ın annesi,

Ahmet Özcan’ın babası vefat etmiştir.
ASPEN YAPI VE ZEMİN SİSTEMLERİ SAN. İşyerinde çalışan üyemiz;

Murat Yanık’ın annesi vefat etmiştir. 
Özçelik-İş Sendikası olarak  vefat edenlere Allah’tan rahmet, 

kederli ailelerine başsağlığı dileriz…
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TEŞKİLAT İLETİŞİM BİLGİLERİ

İSTANBUL AVRUPA 
HAVACILIK ŞUBE

Fevzi Çakmak Mahallesi Çakmak Sokak 
Apaydın İş Merkezi No: 2 Kat:1 D:1 
Yenibosna/Bahçelievler/İSTANBUL

Tel: 0 (212) 552 38 26 
Faks: 0 (212) 452 38 26

İSTANBUL ANADOLU 
HAVACILIK ŞUBE

Zümrütevler Mahallesi Şebboy Sokak
No: 1 K: 3 D: 5/6 Maltepe/İSTANBUL

Tel:  0 (216) 375 68 66 
Faks: 0 (216) 378 68 36

KARABÜK ŞUBE
Yenişehir Mahallesi Karanfil Sokak No:1/1 
KARABÜK

Tel:  0 (370) 424 35 50-418 20 71
Faks: 0 (370) 424 30 11

KAYSERİ ŞUBE
Gevher Nesibe Mahallesi Gök Geçidi Erdem 
Plaza No:17 Kat:2 Daire: 5-8 Kocasinan/KAYSERİ

Tel:  0 (352) 222 44 17-222 79 26 
Faks: 0 (352) 222 44 17

İSKENDERUN ŞUBE
Dumlupınar Mahallesi 265. Sokak No: 2 
Kat: 1 Daire: 2 İskenderun/HATAY

Tel:  0 ( 326 ) 615 88 90 
Faks: 0 ( 326 ) 615 89 88

İSTANBUL 2 NO’LU 
ŞUBE

Karlıktepe Mahallesi Özsöğüt Sokak No: 20/1 
Kartal/İSTANBUL

Tel:  0 (216) 306 60 04-306 60 05 
Faks: 0 (216) 306 60 05

İSTANBUL 1 NO’LU 
ŞUBE

Barbaros Hayrettinpaşa Mahallesi 1994 Sokak 
No: 2 Kat: 2 D: 16 Esenyurt/İSTANBUL

Tel: 0 (212) 534 82 51-534 87 54 
Faks: 0 (212) 534 16 82

ADANA ŞUBE
Hurmalı Mahallesi Kurtuluş Caddesi Central Plaza 
No: 39 Kat: 9 D: 94-95 Seyhan/ADANA

Tel:  0 (322) 351 48 34-352 56 48 
Faks: 0 (322) 351 48 34

SEYDİŞEHİR ŞUBE
Kızılcalar Mahallesi 153402. Sokak Özçelik-İş 
Apartmanı No: 2/4 Seydişehir/KONYA

Tel:  0 (332) 582 64 47 
Faks: 0 (332) 582 64 47

GEBZE ŞUBE
Sultan Orhan Mahallesi Hürriyet Caddesi No: 30 
Daire:1 Gebze/KOCAELİ

Tel:  0 (262) 641 24 97 
Faks: 0 (262) 646 59 55

BURSA ŞUBE
Fethiye Mahallesi Sanayi Caddesi No:323 Kat: 4 
Daire: 3 Nilüfer/BURSA

Tel:  0 (224) 221 45 51-220 71 26 
Faks: 0 (224) 221 45 51

SAKARYA ŞUBE
Yenigün Mahallesi 15 Temmuz Bulvarı 
No: 48/203 Adapazarı/SAKARYA

Tel:  0 (264) 277 21 91 
Faks: 0 (264) 277 21 91

ANKARA BÖLGE 
BAŞKANLIĞI

Atatürk Mahallesi Vatan Caddesi Melek Sokak 
No:1/4-5 Sincan/ANKARA

Tel:  0 (312) 23246 64 
Faks: 0 (312) 23246 65

KOCAELİ BÖLGE 
BAŞKANLIĞI

Ömerağa Mahallesi Şahabettin Bilgisu Caddesi 
İpek Apartmanı No: 87 Kat: 4 İzmit/KOCAELİ

Tel:  0 (262) 322 16 22
Faks: 0 (262) 323 75 94

EGE VE HAVALİSİ 
BÖLGE TEMSİLCİLİĞİ

Anafartalar Mahallesi 1608 Sokak No: 12 Kat: 1 
MANİSA

Tel:  0 (236) 231 40 55 0 
Faks: 0 (236) 239 31 89

GENEL MERKEZ: Çukurambar Mahallesi 1476. Sokak No: 6 ÇANKAYA/ANKARA
e-posta: info@ozcelikis.org • Tel: (0312) 417 84 41-42-43 • Faks: (0312) 418 82 24
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SOYKIRIMA
HAYIR
İSRAİL’İN ZULMÜNÜ UNUTTURMAYACAĞIZ!


